
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DEL DIA 29 DE
JULIOL DE 2014 

Núm.: PLE2014/8
Dia i hora: 29/07/2014 19:35:00
Lloc: Sala Ple

Assistents

Alcalde Senyor JULI FERNÁNDEZ IRUELA
Regidor Senyor XAVIER ROCAS GUTIÉRREZ
Regidora Senyora JUDIT ZARAGOZA LLIRINÓS
Regidor Senyor JOAQUIM VENCELLS SERRA
Regidora Senyora MARGARITA MAURI JUNQUÉ
Regidor Senyor XAVIER RANGEL MARTÍNEZ
Tinent d'Alcalde Senyor ALBERT GÓMEZ CASAS
Regidor Senyor FREDERIC PRATS ESTEVE
Regidora Senyora MARIA TERESA FRIGOLA BORRÀS
Regidor Senyor LLUÍS PUJOL MASCORT
Regidor Senyor JOSEP GABARRÓ GUIRAO
Regidor Senyora SERGI SABRIÀ BENITO
Regidor Senyor XAVIER VILÀ BONMATÍ
Regidor Senyor MÀRIUS LLEDÓ SALVADOR
Regidora Senyora CARME FARRARONS TURRÓ
Regidor Senyor GUILLEM GENOVER RIBAS
Regidor  RICARDO MENOR PEIRÓ
Regidora Senyora LAURA GALIANA GARCIA
Regidor Senyor XAVIER RODRIGO LÓPEZ
Regidor Senyor EDUARD GUERRA CASTILLO
Interventor acctal. Senyor GUSTAU TAPIAS SOLÀ
Secretaria acctal. Senyora JÚLIA GIRÓ VAL

S'han excusat d'assistir-hi:

Regidora Senyora ANA RECIO LÓPEZ

A la Sala Ple de la Casa Consistorial es reuneix el Ple per fer sessió Ordinària en
primera convocatòria, el dia i l'hora que s'indiquen a l'encapçalament, amb el següent:

Ordre del dia

Assumptes

PLE2014/8 de 29 de juliol de 2014 1



PART RESOLUTÒRIA
1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.
2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA.- Coneixement.-
 
A.1)  ASSUMPTES  COMISSIÓ  INFORMATIVA  DE  RÈGIM  INTERIOR,
PRESSUPOST I HISENDA
3.-  RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA.  Ratificació:  a)  Nomenament  de lletrada dels
serveis  jurídics  municipals.  b)  Nomenament  de  lletrat.  c)  Nomenament  per
comparèixer i personar-se l’Ajuntament davant de jutjats.- 
4.- SENTÈNCIES. Coneixement.- 
5.- FESTES LOCALS ANY 2015.- Aprovació.-
6.- REGLAMENT D'ORGANITZACIÓ ADMINISTRATIVA.- Aprovació definitiva.-
7.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA, SOL.LICITADA PEL SENYOR ESTÈFAN GARCIA MORENO.- Aprovació.-
8.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA, SOL.LICITADA PEL SENYOR DAVID ORTEGA LEMONCHE.- Aprovació.-
9.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA,  SOL.LICITADA  PEL  SENYOR  SANTIAGO  PERALTA  CABRERA.-
Aprovació.- 
10.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA, SOL.LICITADA PEL SENYOR JOAQUIM GARCIA BALDA.- Aprovació.- 
11.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA, SOL.LICITADA PEL SENYOR LLUIS HUGAS MARCÓ.- Aprovació.- 
12.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA, SOL.LICITADA PEL SENYOR ALBERT VILÀ ROURA.- Aprovació.- 
13.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA, SOL.LICITADA PEL SENYOR JORDI FONT BEL.- Aprovació.- 
14.-  PRÒRROGA EXTRAORDINÀRIA PER LA PRESTACIÓ DE LA GESTIÓ DEL
SERVEI PÚBLIC DE LA LLAR D'INFANTS "ELS BELLUGUETS", DE ZERO A TRES
ANYS, D'AQUEST MUNICIPI.- Aprovació.-
15.-  CONCESSIÓ  BONIFICACIÓ  IMPOST  SOBRE  CONSTRUCCIONS
INSTAL·LACIONS I OBRES. Aprovació
16.-  MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LES TAXES
PER  UTILITZACIÓ  PRIVATIVA  O  APROFITAMENT  ESPECIAL  DE  BÉNS
MUNICIPALS PER ACTIVITATS I  PER PRESTACIÓ DE CARÀCTER ESPORTIU.
Aprovació provisional
17.- MODIFICACIO PRESSUPOSTARIA.- SUPLEMENT DE CREDIT MITJANÇANT
BAIXES PER ANUL·LACIO EN EL PRESSUPOST D'INVERSIONS.- Aprovació inicial
18.-  INFORMACIÓ  EXECUCIÓ  PRESSUPOST  MUNICIPAL  A  30/06/2014  I
INFORMES  MOROSITAT  LLEI  15/2010  DEL  1R.  I  2N  TRIMESTRE  DE  2014.
Coneixement.-
19.- COMPTE GENERAL 2013. Aprovació.
20.-  MODIFICACIÓ  PRESSUPOSTÀRIA  CONSISTENT  EN  SUPLEMENT  DE
CRÈDIT  I  CRÈDIT  EXTRAORDINARI  MITJANÇANT  BAIXES  PER  ANUL·LACIÓ.
Aprovació inicial
 
A.2) ASSUMPTES COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME
21.- RECEPCIÓ DE LES OBRES D’URBANITZACIÓ DEL SECTOR PA-1.5, ACCÉS
A PALAFRUGELL. Aprovació.-
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22.-  PROJECTE  DE  MILLORA  URBANA  DEL  CARRER  BAIX  CAMP,  A
PALAFRUGELL.- Aprovació definitiva.-
23.- EXPEDIENT DE CORRECCIÓ DE TRAÇAT DEL CAMÍ RURAL AL SEU PAS
PEL MAS GARRIGA, A LLOFRIU, PROPIETAT DEL SENYOR PABLO CALZADA
PRATMARSÓ. Aprovació definitiva.-
24.-  PROJECTE  DE  REGULARITZACIÓ  DE  FINQUES  AFECTADES  PER
L’ALINEACIÓ DEL CARRER BAIX CAMP, A PALAFRUGELL. Aprovació definitiva.-
25.-  ESTATUTS I  BASES D’ACTUACIÓ DE LA JUNTA DE COMPENSACIÓ DEL
POLÍGON  DE  NORMALITZACIÓ  DE  FINQUES  PNF-1.4,  REGULARITZACIÓ
SOLARS CARRERS JUAN DE HERRERA – SAGUNT – GENIS I SAGRERA, DE
PALAFRUGELL. Aprovació inicial.-
26.- PROJECTE DE REPARCEL•LACIÓ DEL POLÍGON DE NORMALITZACIÓ DE
FINQUES PNF-1.4, REGULARITZACIÓ SOLARS CARRERS JUAN DE HERRERA –
SAGUNT - GENIS I SAGRERA, DE PALAFRUGELL. Aprovació inicial.-
 
A.3) ASSUMPTES COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LES PERSONES
27.-  CONVENI  DE  COL·LABORACIÓ  ENTRE  EL  DEPARTAMENT
D'ENSENYAMENT  I  L'AJUNTAMENT  DE  PALAFRUGELL  PER  AL  PROJECTE
L'APRENENT  D'ATENCIÓ  EDUCATIVA  A  LA  DIVERSITAT  DE  L'ALUMNAT
D'EDUCACIÓ SECUNDÀRIA DE L'INSTITUT BAIX EMPORDÀ, EN EL MARC DELS
PROGRAMES DE DIVERSIFICACIÓ CURRICULAR.-Aprovació-
28.-  CONVENI  DE  COL·LABORACIÓ  ENTRE  EL  DEPARTAMENT
D'ENSENYAMENT  I  L'AJUNTAMENT  DE  PALAFRUGELL  PER  AL  PROJECTE
L'APRENENT  D'ATENCIÓ  EDUCATIVA  A  LA  DIVERSITAT  DE  L'ALUMNAT
D'EDUCACIÓ  SECUNDÀRIA  DEL  CENTRE  PRATS  DE  LA  CARRERA,  EN  EL
MARC DELS PROGRAMES DE DIVERSIFICACIÓ CURRICULAR.-Aprovació-
29.-  CONVENI  DE  COL·LABORACIÓ  ENTRE  EL  DEPARTAMENT
D'ENSENYAMENT  I  L'AJUNTAMENT  DE  PALAFRUGELL  PER  AL  PROJECTE
L'APRENENT  D'ATENCIÓ  EDUCATIVA  A  LA  DIVERSITAT  DE  L'ALUMNAT
D'EDUCACIÓ SECUNDÀRIA DE L'INSTITUT FREDERIC MARTÍ CARRERAS, EN
EL MARC DELS PROGRAMES DE DIVERSIFICACIÓ CURRICULAR.-Aprovació-
30.-  CONVENI  DE  COL·LABORACIÓ  ENTRE  EL  DEPARTAMENT
D'ENSENYAMENT  I  L'AJUNTAMENT  DE  PALAFRUGELL  PER  AL  PROJECTE
L'APRENENT  D'ATENCIÓ  EDUCATIVA  A  LA  DIVERSITAT  DE  L'ALUMNAT
D'EDUCACIÓ SECUNDÀRIA  DEL COL·LEGI  SANT JORDI,  EN EL MARC DELS
PROGRAMES DE DIVERSIFICACIÓ CURRICULAR.-Aprovació-
 
B) CONTROL I FISCALITZACIÓ DELS ÒRGANS DE GOVERN
31.-  MOCIÓ  DELS  GRUPS  MUNICIPALS  D'ESQUERRA  REPUBLICANA,
CONVERGÈNCIA I UNIÓ I L'ENTESA, EN SUPORT A LA CONSULTA DEL 9 DE
NOVEMBRE.- Aprovació.-
32.-  MOCIÓ  DELS  GRUPS  MUNICIPALS  DEL  PSC,  CiU,  ERC  I  ENTESA,  DE
SUPORT AL CORRELLENGUA 2014.- Aprovació.-
33.- INFORMES.-
34.- PRECS I PREGUNTES.-

Desenvolupament de la sessió
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Una vegada comprovat pel secretari l’existència del “quòrum” que cal perquè pugui ser
iniciada la sessió, consistent en la majoria dels membres de dret que en formen part,
es passa a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 

A) Part Resolutiva

1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LES SESSIONS ANTERIORS

D’acord amb el que disposa l’article 108 del Reglament Orgànic Municipal, el president
sotmet  a  la  consideració  dels  assistents  l'esborrany  de  les  actes  de  les  sessions
anteriors següents:

- - PLE2014/7 Ordinària 27/06/2014

Sense que hi hagi intervencions es tenen per aprovades les mateixes per unanimitat.

2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA

Es  dóna  compte  a  l'efecte  d'assabentat  de  les  Resolucions  dictades  per  l'Alcalde
durant els següents períodes:

-  Període comprès entre el 23 de juny i el 23 de juliol de 2014, número en ordre
correlatiu creixent de la 1567/2014 a la 1839/2014.

A.1) Assumptes comissió informativa de règim interior, pressupost i hisenda

3.- RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA. Ratificació: a) Nomenament de lletrada dels
serveis  jurídics  municipals.  b)  Nomenament  de  lletrat.  c)  Nomenament  per
comparèixer i personar-se l’Ajuntament davant de jutjats.- 

Relació de fets:

Vista la Resolució de l’Alcaldia número 1558/2014 de data 20 de juny de 2014, per la
qual es va nomenar al lletrat adscrit al Col·legi de Girona, senyor Xavier Hors Presas,
per  representar  i  defensar  aquest  ajuntament  davant  del  Jutjat  Contenciós
Administratiu  número  2  de  Girona,  en  el  procediment  abreujat  número  176/2014,
interposat per part del procurador dels tribunals senyor Carlos Javier Sobrino Cortés,
en nom i representació de la societat PARC COMERCIAL DE PALAFRUGELL, SL,
contra la Resolució de l’Alcaldia número 609/2014 de data 10 de març de 2014 per la
qual  es  va  requerir  a  la  societat  recurrent  el  pagament  a  l’Institut  de  Promoció
Econòmica de Palafrugell de l’anualitat corresponent a l’any 2013, en virtut del conveni
de col·laboració signat, per un import de 21.875,14.-€.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1559/2014 de data 20 de juny de 2014, per la
qual es va nomenar al lletrat adscrit al Col·legi de Girona, senyor Xavier Hors Presas,
per  representar  i  defensar  aquest  ajuntament  davant  del  Jutjat  Contenciós
Administratiu número 3 de Girona, en el recurs ordinari número 33/2014, interposat per
part  del  procurador  dels  tribunals  senyor  Carlos  Javier  Sobrino  Cortés,  en  nom i
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representació de la societat  PARC COMERCIAL DE PALAFRUGELL, SL, contra la
desestimació presumpta del recurs de reposició de data 14 de juny de 2013 interposat
contra l’acord adoptat per la Junta de Govern Local de l’Ajuntament de Palafrugell en
data 30 d’abril de 2013.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1616/2014 de data 1 de juliol de 2014, per la
qual  es va nomenar  el  procurador  dels  tribunals,  senyor  Jesús Sanz López i  a la
lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de Figueres, senyora Júlia
Giró Val, el primer per representar i la segona per defensar aquest ajuntament davant
de la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya,
a fi  i  efecte d’interposar recurs contenciós administratiu contra la Resolució número
63/2014, dictada en data 6 de maig de 2014 pel Tribunal Català de Contractes del
Sector Públic de la Generalitat de Catalunya, en el recurs interposat per la societat
Fomento de Construcciones y Contratas,  S.A.  contra l’adjudicació del  contracte de
serveis públics de neteja viària, platges, mercats, recollida de residus de procedència
domèstica,  no  domèstica,  recollides  específiques  i  el  seu  transport  a  l’abocador,  i
gestió de deixalleria, en la modalitat de concessió de l’Ajuntament de Palafrugell, per la
qual es va estimar el recurs  i es va declarar nul el procediment de licitació efectuat per
l’ajuntament.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1740/2014 de data 10 de juliol de 2014, per la
qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de
Figueres, senyora Júlia Giró Val, per representar i defensar aquest ajuntament davant
del Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona, en el recurs ordinari número
189/2014, interposat per part de la procuradora dels tribunals senyora Mercè Canal
Piferrer, en nom i representació de la senyora CARME CROSA NEGRA i la societat
THEICA, S.A., contra la Resolució de l’Alcaldia número 671/2014 de data 14 de març
de 2014 que va desestimar en tots els seus extrems la sol·licitud efectuada per la
senyora Carme Crosa Negra, en nom propi i representació de la societat Theica, S.A.,
perquè es traslladés la parada del mercat ubicada davant del seu establiment, situat al
carrer Pi i Margall número 6 de Palafrugell, a un altre emplaçament, o que es dividís
aquesta en dues parts per deixar una amplada de pas de vorera més ample i una
millor visió dels aparadors del seu negoci.
 
Atesa la Resolució de l’alcaldia número 1752/2014 de data 11 de juliol de 2014, per la
qual es va nomenar al lletrat adscrit al Col·legi de Girona, senyor Xavier Hors Presas,
per  representar  i  defensar  aquest  ajuntament  davant  del  Jutjat  Contenciós
Administratiu número 1 de Girona, en el recurs ordinari número 188/2014 B, interposat
per part del procurador dels tribunals senyor Carlos Javier Sobrino Cortés, en nom i
representació de la societat  PARC COMERCIAL DE PALAFRUGELL, SL, contra la
Resolució de l’Alcaldia número 737/2014 de data 21 de març de 2014 que va requerir
l’ingrés de la suma de 150.000 euros a pagar en el moment en què es sol·licités la
llicència de primera utilització, d’acord amb el contingut del text refós dels convenis
signats en data 15 de març de 2012.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1755/2014 de data 11 de juliol de 2014, per la
qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de
Figueres, senyora Júlia Giró Val, per representar i defensar aquest ajuntament davant
del Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en el procediment abreujat
número 215/2014, interposat per part de la procuradora dels tribunals senyora Mercè
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Canal Piferrer, en nom i representació de GENERALI ESPAÑA, S.A. DE SEGUROS Y
REASEGUROS, contra l’acord de la Junta de Govern Local de data 25 de març de
2014 que va desestimar la reclamació de responsabilitat patrimonial de l’administració
per danys materials al  vehicle matrícula 2060-DBJ com a conseqüència de col·lidir
amb una tapa de clavegueram. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Ratificar les esmentades resolucions. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat sense esmenes.

4.- SENTÈNCIES. Coneixement.- 

Relació de fets:

Vista la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 3 de Girona en el
procediment  abreujat  número  138/2012,  interposat  per  la  senyora  Remedios  Ruiz
Trigo, contra l’acord de la Junta de Govern Local de data 2 de febrer de 2012 que va
desestimar la reclamació de responsabilitat patrimonial de l’administració interposada
per la part actora per danys materials al seu vehicle, per la qual es desestima el recurs
contenciós administratiu interposat i confirma l’acte administratiu dictat.
 
Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona en
el  procediment  abreujat  número  51/2014,  interposat  per  la  senyora  Sònia  Rocha
Carretero, contra la Resolució de l’Alcaldia de data 5 de desembre de 2013 per la qual
es desestimava el recurs interposat contra la resolució de data 22 d’octubre de 2013
que determinava les retribucions de la funcionària recurrent, en el període comprés
entre l’1 de novembre de 2013 i el 3 d’abril de 2014, que serien del 20% del salari brut
equivalent a la jornada complerta, així mateix, l’actora exercita acció de reclamació de
danys i perjudicis causats, per la qual declara la inadmissibilitat del recurs pel que fa a
la pretensió indemnitzatòria de danys i perjudicis reclamats, i per l’altra banda estima
el recurs interposat per la part actora, pel que fa a la resta de pretensions, anul·lant,
per considerar-la no ajustada a dret, la resolució de l’Ajuntament de Palafrugell de data
5 de desembre de 2013.
 
Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona en
el  recurs  ordinari  número  423/2009,  interposat  per  la  senyora  Dolores  Rebollo
Martínez contra l’acord de la Junta de Govern Local de data 5 de juny de 2009 que va
resoldre  desestimar  la  sol·licitud  de  devolució  d’ingressos  indeguts  en  concepte
d’impost sobre béns immobles pels exercicis 1994 a 1999, atès que s’havia produït la
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prescripció del dret a sol·licitar la devolució d’ingressos indeguts, per la qual s’estima
el recurs interposat contra l’acte administratiu impugnat i l’anul·la per no ser conforme
a dret.
 
Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 3 de Girona en
el procediment abreujat número 436/13, interposat per la societat Alpha Pro Limited
contra  la  resolució  de  l’alcaldia  de  data  10  de  setembre  de  2013  que  va  estimar
parcialment  el  recurs  de  reposició  formulat  i  es  varen  desestimar  les  pretensions
formulades i contra la desestimació tàcita del recurs potestatiu de reposició presentat
en data 25 de juny de 2012 contra la resolució de 14 de maig pel qual es va acordar
afectar la finca amb les liquidacions en concepte de IBI dels exercicis 2007 i 2008, per
la qual s’estima el recurs interposat per la part actora i declara no ajustada a dret la
resolució recorreguda. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Donar-se per assabentat de les esmentades sentències. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat sense esmenes.

5.- FESTES LOCALS ANY 2015.- Aprovació.-

Relació de fets:

Vist l’escrit del dia 10 de maig de 2014, registre d’entrada 6790, de la Generalitat de
Catalunya (Departament d'Empresa i Ocupació), sol·licitant que es fixin les dues festes
locals per a l’any 2015.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Aprovar la proposta que, per a l’any 2015, siguin incorporades al calendari  laboral,
com a festes de caràcter local de Palafrugell,  la del dia 1 de juny de 2015, dilluns
següent al Carroussel de les Festes de Primavera de Palafrugell i la del dia 20 de juliol
de 2015, Festa Major, de conformitat amb el que disposa l’article 37.2 del Text Refós
de l’Estatut dels Treballadors, aprovat per RDL 1/1995, de 24 de març

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
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No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat sense esmenes.

6.- REGLAMENT D'ORGANITZACIÓ ADMINISTRATIVA.- Aprovació definitiva.-

Relació de fets:

En data 29 d’abril de 2014 el Ple de l’Ajuntament va aprovar inicialment el reglament
d’organització administrativa de l’Ajuntament de Palafrugell. L’objecte del reglament,
segons estableix la seva exposició de motius és:
 
La voluntat d’aquest reglament és fixar el marc a través del qual cada govern municipal
determinarà l’estructura organitzativa de l’Ajuntament, en funció de les necessitats de
la població i  les prioritats en les polítiques municipals,  amb una clara vocació que
pugui ser un element de referència i perdurabilitat en el temps, més enllà de l’actual
mandat corporatiu.
 
El reglament conté 11 articles, una disposició addicional i una de transitòria. El mateix
es va sotmetre a exposició pública a través d’anuncis al BOP de Girona per un termini
de 30 dies.
 
En data 27 de juny de 2014 el Sr. Guillem Genover Ribas, en representació del grup
polític municipal de l’Entesa Junts per Palafrugell va presentar dos escrit d’al·legacions
en relació a l’aprovació inicial del reglament i en relació al contingut del mateix ( reg
entrada n. 8714 i 8715).
 
Vistes les al·legacions formulades, es fan constar els següents fonaments per a la
seva resolució:
 
1.- Escrit amb registre d’entrada 8714:
 
- No es justifica la necessitat ni la oportunitat de la reforma. 
L’aprovació  del  reglament  va  precedida  d’una  exposició  de  motius  en  la  qual  es
fonamenten els canvis des d’un punt de vista jurídic.  Així mateix a l’expedient s’ha
adjuntat còpia de l’informe final del Pla Operatiu Integral en Matèria de RRHH emès
per un assessoria externa ( Xarxa de consultors) al setembre de 2012 en el qual es
posa de manifest, entre altres, el següent:
Les millores han d’anar dirigides a l’eix dels processos transversals, és a dir, a l’eix de
la gestió. Cal potenciar i consolidar lo corporatiu, reforçant les eines i metodologies de
gestió per crear un model de gestió recognoscible com a Ajuntament que superi els
procediment particulars de les àrees.
 
Proposa generar coordinacions fortes entre els serveis relacionats entre sí, pel tipus de
serveis, destinataris o que comparteixen recursos. La proposta que fem és la de crear
la  funció  i  assignar-la  a  un  dels  caps  dels  serveis  corresponents,  depenent  de
l’evolució futura de l’activitat podria ser convenient crear el lloc de coordinació o de cap
del nivell superior.
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- La proposta és contrària a la idea de simplificació administrativa.  
S’afirma en les al·legacions que la creació de l’Àmbit suposa un esglaó administratiu
per sobre les regidories. Com es pot veure als articles 19 i següents de la LBRL, el
regidor,  en  si  no  és  cap  òrgan  municipal,  sinó  un  membre  de  la  corporació  que
s’integra en un òrgan anomenat Ple.  El  Ple i  l’Alcalde tenen atribucions decisòries
pròpies. Els demés òrgans les tenen per delegació.
En conseqüència, la regidoria no està prevista en cap normativa i que per tant la seva
existència depèn de la voluntat política de l’Alcalde, doncs, és aquest qui delega part
de les seves atribucions a un regidor delegat, que es constitueix com a òrgan, i el qual
podrà ser el titular d’una regidoria. 
Amb tot,  i  en relació a aquest  aspecte,  el  reglament deixa clar que a l’Ajuntament
existeixen dos nivells generals: El govern i l’administració. Literalment estableix:
El govern de l’ajuntament està format pels òrgans de govern i pels de representació
política, tots ells integrats per membres de la corporació elegits de forma democràtica.
L’administració de l’ajuntament està formada pels òrgans d'administració i les unitats
administratives, que estan integrats per personal al servei de la corporació 
Per tant, es fa palès que existeix un nivell de govern ( que ha de dictar les directrius
polítiques) i  un nivell  d’administració ( que està subordinat a la direcció política del
govern,  com  no  pot  ser  d’una  altra  manera).  Els  Àmbits  formen  part  del  nivell
d’administració i per tant, en cap cas es pot afirmar que es situïn per damunt de les
regidories delegades per l’alcalde.
Els regidors delegats, actuen per compte de l’Alcalde, i les resolucions que en el seu
cas puguin dictar per delegació s’entenen dictades pel mateix alcalde ( article 13.4 de
la Llei 30/1992). Per tant, dins el seu respectiu àmbit de delegació el regidor delegat té
les mateixes atribucions que l’alcalde.
En relació al fet que el reglament preveu múltiples opcions en relació a l’organització
que  es  defineixi  per  cada  govern  municipal,  cal  entendre-ho  com  un  element  de
flexibilitat,  que  permet  adaptar  l’organització  a  cada  àmbit  material  d’actuació  de
l’Ajuntament  (Policia,  Serveis  Socials,  Cultura,  Serveis  Interns,...).  Certament  la
normativa vigent ja preveu que es puguin realitzar aquestes opcions organitzatives, i
l’únic que fa el reglament és recollir-les. 
Amb tot cal reafirmar que el cap de la Policia no estaria per damunt del regidor delegat
en la matèria de Policia Local, d’acord amb les atribucions que li hagi donat l’alcalde a
aquest regidor.
D’altra banda, el concepte de Racionalització i Simplificació Administrativa s’entén com
la  reducció  de  les  barreres  i  càrregues  derivades  de  l’activitat  burocràtica  de  les
Administracions  Públiques.  Per  tant,  la  simplificació  administrativa,  com  a  procés
integral,  està  orientat  a  millorar  i  facilitar  les  relacions  de  la  ciutadania  amb
l’Administració,  així  com  l’eliminació  d’obstacles  innecessaris  a  la  competència,  la
innovació i el creixement econòmic. En aquest sentit, la racionalització i simplificació
administrativa  passen  per  poder  analitzar,  optimitzar  i  millorar  l’estructura
organitzatives de l’administració per tal  que, efectivament, estigui al servei d’aquest
procés orientat a millorar i facilitar les relacions de la ciutadania amb l’Administració.
Partint de l’anàlisi que es va fer de l’estructura organitzativa de l’Ajuntament mitjançant
el Pla Operatiu de Recursos Humans, el reglament té per objectiu crear coordinacions
fortes, articulant una estructura que les afavoreixi, per tal de poder avançar en aquest
procés integral de simplificació administrativa. La simplificació administrativa té a veure
amb el què (serveis, tràmits) i l’estructura organitzativa amb el com (les eines i mitjans
que es posen per tal de poder oferir els serveis a la ciutadania).
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- Augmenta el nivell de discrecionalitat política. 
En aquest apartat es fan diferents afirmacions:
 
a) Entén que el reglament pretén esquivar l’estructura funcionarial existent per situar
per  sobre  d’ells  un  càrrec  polític  designat  lliurement.  El  reglament  preveu  que  la
provisió dels llocs de treball que hi són establerts es farà conforme la relació de llocs
de treball. Si bé especifica que, pel que fa al coordinador d’Àmbit, la relació de llocs de
treball  haurà de preveu la provisió per lliure designació o bé a través de personal
directiu professional de l’article 13 de l’EBEP.
La lliure designació és una forma de provisió de llocs de treball de personal funcionari
o  laboral  de  la  pròpia  corporació.  És  a  dir,  qui  pot  accedir  al  lloc  de  treball  de
Coordinador d’Àmbit és únicament el personal funcionari o laboral del propi ajuntament
a través de lliure designació ( enlloc de fer-se per concurs). La lliure designació està
prevista a l’article 294.3 del TRLMRL. Implica fer concurrència entre el personal, però
permet que els funcionaris o laborals nomenats puguin ser destituïts lliurement.
Pel que fa a la possibilitat de cobrir el lloc amb personal directiu professional. Aquest
està  regulat  a  l’article  13  de  l’EBEP  i  és  diferent  del  personal  de  confiança  (o
l’anomenat personal eventual). El personal directiu que ha de ser nomenat pel Ple ha
de tenir  “la  titulación,  la  aptitud y las condiciones específicas que se exigen a los
funcionarios que pueden ocupar estos puestos” ( article 306 del TRLMRL)
Per  tant,  no  es  tracta  de  personal  de  confiança,  que  té  unes  funcions  i  requisits
diferents del personal directiu professional.
b) El model augmenta el poder de l’alcalde en detriment dels regidors. El reglament no
estableix cap mesura en relació a l’organització del govern municipal, tal i com hem
afirmat anteriorment, aquest és un nivell regulat per la normativa de règim local i pel
reglament orgànic. La LBRL estableix unes atribucions a l’alcalde i cap atribució als
regidors.  En  qualsevol  cas  sempre  dependrà  de  l’alcalde  fer  les  delegacions  que
consideri oportunes. 
El Ple aprova la plantilla de personal i la relació de llocs de treball, a partir d’aquí,
l’Alcalde té les potestats de direcció de l’administració municipal, i  també nomena i
separa funcionaris, d’acord amb l’article 21 de la LBRL. Per tant, el reglament no treu
ni afegeix res de nou aquest règim. Per altra banda, l’alcalde sempre podrà delegar a
la junta de govern local  les seves atribucions i,  per tant,  que sigui  aquesta la que
estableixi  la  organització  més adient  en cada moment.  El  reglament  és flexible en
aquest aspecte perquè cada govern pugui organitzar l’ajuntament de la forma que sigui
més adequada segons el context econòmic i social i les prioritats polítiques.
c) També al·ludeix a què el sistema previst no permet determinar clarament quines
responsabilitats té cadascú. Aquesta afirmació és subjectiva, doncs, s’aclareixen els
nivells de responsabilitat de cadascú. Actualment, l’Ajuntament disposa de diferents
nivells jeràrquics i es fa difícil concretar les competències, funcions i responsabilitats
de cadascú.
 
- La reforma implica més despesa. 
La  creació  d’un  nou  nivell  jeràrquic  que  s’haurà  de  retribuir.  Amb  l’aprovació  del
reglament  no  s’executa  directament  més  despesa,  doncs  no  hi  ha  previstos
immediatament increments salarials o nous llocs de treball a la plantilla o a la relació
de llocs de treball. Amb tot, la seva aprovació significarà que s’hagi de modificar la
relació de llocs de treball a mesura que es creïn els nous llocs que hi són previstos.
Però  això  tampoc  té  que implicar  necessàriament  més  despesa,  ja  que  es  poden
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buscar sistemes de racionalització, o sinèrgies que permetin l’eliminació d’uns llocs de
treball per a la creació d’uns de nous. En tot cas, l’aplicació del reglament a través de
la  modificació  de  la  relació  de  llocs  de  treball  implicarà  negociació  amb  la
representació dels treballadors.
 
- Els organismes autònoms veuen retallada la seva autonomia. 
L’autonomia dels organismes autònoms no significa independència, el seu pressupost
va lligat al pressupost municipal, i formen part de la mateixa entitat. El fet que s’exigeixi
coordinació de la seva activitat no va contra la norma, més si es té en compte que cap
dels organismes autònoms tenen personal fix propi, sinó que el personal treballa per
l’Ajuntament. Pel que fa a l’autonomia política de l’organisme no es veu afectada pel
reglament pels motius que s’han expressat anteriorment de separació del  nivell  de
govern i administració.
 
- Creació de la figura del coordinador temporal de projecte. 
El coordinador temporal de projecte té com a finalitat responsabilitzar-se de projecte
concrets  i  permet  donar  cobertura  a  encàrrecs  realitzats  a  personal  del  propi
ajuntament que estan desenvolupant funcions per sobre de les determinades en el seu
àmbit material d’actuació. Té caràcter temporal i es retribueix, en el seu cas, amb un
complement  de  productivitat  de  caràcter  temporal,  a  través  de  l’aconseguiment
d’objectius o major dedicació. 
 
- Inseguretat del text inicialment publicat. 
Certament, cal corregir l’error material de la numeració de l’articulat.
 
2.- Escrit amb registre d’entrada 8715:
 
-  Article  2:  Supressió  de  la  paraula  “estatal”  per  “normativa  que sigui  vigent”.  Pot
estimar-se donat que aclareix el redactat.
 
-  Article  3:  Modificació  de  l’apartat  2  amb  el  següent  redactat:  “l’Administració  de
l’Ajuntament  té  caràcter  jeràrquic  i  s’organitza  d’acord  amb  les  competències  de
l‘Alcaldia ( polítiques) i  de la Secretaria General (  administratives).  S’organitzarà...”
 L’organització  de  l’Ajuntament  està  prevista  a  l’article  19  i  següents  de  la  LBRL.
Aquesta llei no preveu l’existència de cap òrgan amb atribucions anomenat Secretaria
General.  Les atribucions són del  Ple o de l’Alcalde,  els  quals les poden delegar o
desconcentrar. Es proposa desestimar l’al·legació. 
 
- Article 3: Supressió dels Àmbits. Les al·legacions relatives a la supressió dels àmbits
fan referència a un model d’organització des de la vessant política i, per tant, entenem
que l’al·legació no es fonamenta en una causa jurídica.
 
- Article 4: Supressió de tot l’articulat. Les al·legacions relatives a la supressió dels
 àmbits fan referència a un model d’organització des de la vessant política i, per tant,
entenem que l’al·legació no es fonamenta en una causa jurídica. 
 
- Article 5: Nou redactat. “Les Àrees són unitats administratives dirigides per un/a Cap
d’Àrea que serà responsable de la planificació i l’execució, d’acord amb les directrius
polítiques  i  les  normes  legals,  de  les  tasques  pròpies  del  seu  àmbit  material
d’actuació.” 
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L’esment a d’acord amb les directrius polítiques i normes legals és sobrer, ja que no hi
ha cap dubte que s’ha de complir en aquests termes en compliment de la LBRL. No es
recomana fer servir la paraula tasques, doncs, és un terme que s’utilitza habitualment
quan ens referim a l’últim nivell de concreció de la feina a realitzar per un treballador
públic.
 
- Article 6: Nou redactat. “Els Departaments són unitats administratives que articulen
les  Àrees,  dirigides  per  un/a  cap  de  Departament.  La  seva  tasca  és  bàsicament
executiva de les funcions que tingui encomanades per l’Àrea corresponent.  Només
existiran en Àrees complexes que justifiquin suficientment la seva necessitat.”
No  es  recomana  fer  servir  la  paraula  tasques,  doncs,  és  un  terme  que  s’utilitza
habitualment quan ens referim a l’últim nivell de concreció de la feina a realitzar per un
treballador públic.  En canvi  es considera correcte el  redactat l’última frase:  Només
existiran en Àrees complexes que justifiquin suficientment la seva necessitat. I podria
acceptar-se la modificació de la redacció actual en aquest aspecte.
 
- Article 7: Nou redactat. “Els Serveis són unitats administratives que s’organitzen els
Departaments quan la complexitat d’aquests ho faci necessari per a la gestió de les
tasques que els hi siguin encomanades en matèries que necessiten especialització. La
seva direcció es portarà a terme per un/a cap de Servei.”  L’idea expressada en el
redactat  proposat  no  és  igual  a  la  del  redactat  originari.  El  reglament  aprovat
inicialment  preveu  l’existència  dels  Serveis  per  donar  suport  a  Àmbits,  Àrees  o
Departaments. El Servei està dirigit per un treballador del grup C1, i per tant, poden
existir àrees que no tinguin Departaments però que necessitin de la creació de serveis
( per exemple, imaginem el cap de Servei de l’OAC o el cap de Servei de monitors
esportius)
 
- Article 8: Nou redactat. La creació, organització, estructura i tasques dels diversos
nivells de l’Administració municipal els proposarà l’Alcaldia a Plenari a l’inici de cada
mandat, si s’escau. Tal i com hem expressat anteriorment, entenem que legalment no
correspon al Ple determinar l’organigrama, sinó a l’alcaldia, o per delegació d’aquest a
la junta de govern local. La redacció proposada podria ser contrària a la distribució de
competències de la LBRL.
 
- Article 9: Supressió de totes les mencions al  coordinador d’Àmbit. Les al·legacions
relatives a la supressió dels àmbits fan referència a un model d’organització des de la
vessant política i, per tant, entenem que l’al·legació no es fonamenta en una causa
jurídica.
 
- Article 10: Supressió íntegre de l’article. Com s’ha indicat anteriorment la previsió del
reglament és una mesura de flexibilitat administrativa que permet ( i no obliga) definir
diferents opcions d’organització de la Policia Local, respectant sempre els continguts
legals mínims.
 
- Article 11: Supressió íntegre de l’article. Igualment, s’ha expressat anteriorment que
l’autonomia política dels organismes autònoms no es veu afectada, i el requisit que es
demana és de coordinació donat que una part dels serveis que rep l’organisme es
presten i financen per l’Ajuntament.
 
-  Disposició  Addicional  Primera:  Supressió  del  redactat  actual  pel  següent:  “El
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nomenament  de  coordinador  d’Àmbit  tindrà,  a  tots  els  efectes,  la  consideració  de
càrrec  de  confiança  política,  cessant  automàticament  en  el  moment  de  cessar
l’alcalde/essa que l’ha nomenat, sense cap més dret que els que atorga la legislació
vigent a aquest tipus de nomenaments” . Com s’ha expressat el coordinador no és un
càrrec de confiança, per tant, és improcedent modificar la Disposició Addicional. La
figura del coordinador temporal de projecte és una formula permesa per l’ordenament,
tal i com s’ha argumentat anteriorment.
 
-  Disposició  Transitòria  Segona.  Nova  adició  d’aquest  disposició  que  establiria:
“Aquest reglament, en tot allò que suposi increment de despesa entrarà en vigor l’u de
gener  de  2014  o  una  vegada  aprovat  el  pressupost  ordinari  de  la  Corporació”.
L’entrada en vigor del reglament es produeix als 20 dies de la seva publicació al BOP.
L’aprovació definitiva del reglament no produeix en si cap increment de despesa. En
tot cas, les mesures que s’adoptin en compliment de les seves disposicions sí que
estaran condicionades a disposar de consignació pressupostària suficient.
 
Fonaments de dret

L’aprovació dels reglaments és una competència atribuïda al Ple de la corporació amb
caràcter  indelegable,  a tenor  dels  articles 22.2.d)  i  23.2.b)  de la Llei  7/1985,  de 2
d’abril, reguladora de les bases del règim local;

El procediment d’aprovació dels reglaments n’exigeix l’aprovació inicial, la submissió a
informació pública, la concessió d’audiència als interessats i l’aprovació definitiva amb
la publicació posterior del text íntegre;

Aquest Reglament té caràcter d'orgànic donat que forma part del nucli d'organització
de l'Ajuntament i per tant requereix l’aprovació per majoria absoluta, per aplicació de
l’article 47 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril;

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Estimar parcialment les al·legacions formulades pel grup municipal d’Entesa
Junts per Palafrugell i  modificar el reglament d’organització administrativa, en el sentit
següent:

-  Modificació  de  la  numeració  dels  articles,  donat  que  l’article  8  estava  repetit,  i
modificació de l’exposició de motius, en què es feia referència a què el reglament tenia
10 articles, quan realment són 11.
- Article 1: es modifica la referència a “legislació estatal” per “legislació vigent”
- Article 6: es modifica pel següent redactat:

Els Departaments són unitats administratives de suport a les Àrees dirigides per un/a
cap  de  Departament.  La  seva  missió  serà  l'execució  material  de  les  funcions
especifiques que li encomani l'Àrea, sota la supervisió del Àmbit. Només existiran en
àrees complexes quan es justifiqui suficientment la seva necessitat.

Segon.-  Aprovar  definitivament  el  Reglament  d'Organització  Administrativa  de
l'Ajuntament de Palafrugell, segons el text que consta annex a l'expedient.
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Tercer.-  Disposar la publicació d’aquest  acord i  el  contingut  íntegre del  reglament
aprovat al BOP de Girona.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:

Intervé la senyora Zaragoza manifestant que el reglament d’organització administrativa
va  ser  aprovat  inicialment  en  el  Ple  del  mes  d’abril  .  Dins  del  termini  d’exposició
pública, en data 27 de juny , es van presentar al.legacions per part del grup municipal
de l’Entesa . En base a aquestes al.legacions s’ha redactat informe des de l’àrea de
secretaria signat pel Sr. Secretari i per la Tècnica d’Organització i Recursos Humans
de data 15 de juliol que informa favorablement sobre el contingut del reglament i que
acorda  les  correccions  d'errors  de  l’articulat  del  reglament  i  la  nova  redacció  d’un
apartat de l’ article 6.
Que ens diuen les al.legacions de l’ Entesa?, Com a prèvia demanen que es deixi el
reglament sense efecte i argumenten que no es justifica la necessitat ni la oportunitat
de  reforma,  que  la  proposta  és  contrària  a  la  simplificació  administrativa,  que
augmenta el nivell de discrecionalitat política, que la reforma implica més despesa, que
els organismes autònoms veuen retallada la seva autonomia, dubten sobre la figura
del coordinador temporal de projecte, inseguretat del text inicialment publicat perquè hi
ha un error material en al numeració de l’ articulat i demana la modificació del redactat
en diversos articles 
La proposta d’acord que passem pel Ple estima parcialment les al.legacions i corregeix
la numeració dels articles donat que l’ article 8 estava repetit i la exposició de motius
parla de 10 articles quan en realitat són 11 
Es modifica el redactat de l’ article 6 que parla dels Departaments i on deia “ La seva
creació és facultativa i només existirà en cas que quedi suficientment justificada per
les necessitats de servei “  ara diu “  Només existiran en àrees complexes quan es
justifiqui suficientment la seva necessitat “ 
Les al.legacions es desestimen pels següents motius:
- Pel que fa a la manca de necessitat / justificació de l’aprovació del reglament, cal dir
que hi ha exposició de motius en la qual es fonamenten els canvis des d’un punt de
vista jurídic.  Així  mateix  a l’expedient  s’ha adjuntat  còpia de l’informe final  del  Pla
Operatiu  Integral  en Matèria  de RRHH emès per un assessoria  externa (Xarxa de
consultors)  al  setembre  de  2012  en  el  qual  es  posa  de  manifest,  entre  altres,  el
següent:
Les millores han d’anar dirigides a l’eix dels processos transversals, és a dir, a l’eix de
la gestió. Cal potenciar i consolidar lo corporatiu, reforçant les eines i metodologies de
gestió per crear un model de gestió recognoscible com a Ajuntament que superi els
procediments particulars de les àrees.
- Pel que es manifesta que és contrària a la simplificació administrativa , i que crea un
esglaó per sobre de les regidories , cal aclarir  com es pot comprovar als articles 19 i
següents de la LBRL, que el regidor, en si no és cap òrgan municipal, sinó un membre
de la  corporació que s’integra en un òrgan anomenat Ple.  El  Ple i  l’Alcalde tenen
atribucions decisòries pròpies. Els demés òrgans les tenen per delegació.
Per tant, la regidoria depèn de la voluntat política de l’Alcalde, doncs, és aquest qui
delega part de les seves atribucions a un regidor delegat, que es constitueix com a
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òrgan, i el qual podrà ser el titular d’una regidoria. 
Amb tot,  i  en relació a aquest  aspecte,  el  reglament deixa clar que a l’Ajuntament
existeixen dos nivells generals: El govern i l’administració. 
Per tant, es fa palès que existeix un nivell de govern (que ha de dictar les directrius
polítiques) i  un nivell  d’administració  (que està subordinat  a la  direcció  política del
govern,  com  no  pot  ser  d’una  altra  manera).  Els  Àmbits  formen  part  del  nivell
d’administració i per tant, en cap cas es pot afirmar que es situïn per damunt de les
regidories delegades per l’alcalde.
Els regidors delegats, actuen per compte de l’Alcalde, i les resolucions que en el seu
cas puguin dictar per delegació s’entenen dictades pel mateix alcalde (article 13.4 de
la Llei 30/1992). Per tant, dins el seu respectiu àmbit de delegació el regidor delegat té
les mateixes atribucions que l’alcalde.
En relació al fet que el reglament preveu múltiples opcions en relació a l’organització
que  es  defineixi  per  cada  govern  municipal,  cal  entendre-ho  com  un  element  de
flexibilitat,  que  permet  adaptar  l’organització  a  cada  àmbit  material  d’actuació  de
l’Ajuntament  (Policia,  Serveis  Socials,  Cultura,  Serveis  Interns,...).  Certament  la
normativa vigent ja preveu que es puguin realitzar aquestes opcions organitzatives, i
l’únic que fa el reglament és recollir-les. 
-Pel  que  fa  a  l’al.legació  de  què  augmenta  el  nivell  de  discrecionalitat  política  i
argumenta 
a) Per implantar un càrrec polític de confiança 
b) El model augmenta el poder de l’alcalde en detriment dels regidors.
c) També al·ludeix a què el sistema previst no permet determinar clarament quines
responsabilitats té cadascú
Cal dir que la lliure designació és una forma de provisió de llocs de treball de personal
funcionari o laboral de la pròpia corporació. És a dir, qui pot accedir al lloc de treball de
Coordinador d’Àmbit és únicament el personal funcionari o laboral del propi ajuntament
a través de lliure designació (enlloc de fer-se per concurs). La lliure designació està
prevista a l’article 294.3 del TRLMRL. Implica fer concurrència entre el personal, però
permet que els funcionaris o laborals nomenats puguin ser destituïts lliurement.
Pel que fa a la possibilitat de cobrir el lloc amb personal directiu professional. Aquest
està  regulat  a  l’article  13  de  l’EBEP  i  és  diferent  del  personal  de  confiança  (o
l’anomenat personal eventual). El personal directiu que ha de ser nomenat pel Ple ha
de tenir  “la  titulación,  la  aptitud y las condiciones específicas que se exigen a los
funcionarios que pueden ocupar estos puestos” ( article 306 del TRLMRL)
Per  tant,  no  es  tracta  de  personal  de  confiança,  que  té  unes  funcions  i  requisits
diferents del personal directiu professional.
El reglament no estableix cap mesura en relació a l’organització del govern municipal,
tal i  com hem afirmat anteriorment,  aquest és un nivell  regulat per la normativa de
règim local i pel reglament orgànic. La LBRL estableix unes atribucions a l’alcalde i cap
atribució  als  regidors.  En  qualsevol  cas  sempre  dependrà  de  l’alcalde  fer  les
delegacions que consideri oportunes. 
El Ple aprova la plantilla de personal i la relació de llocs de treball, a partir d’aquí,
l’Alcalde té les potestats de direcció de l’administració municipal, i  també nomena i
separa funcionaris, d’acord amb l’article 21 de la LBRL. Per tant, el reglament no treu
ni afegeix res de nou a aquest règim. Per altra banda, l’alcalde sempre podrà delegar a
la junta de govern local  les seves atribucions i,  per tant,  que sigui  aquesta la que
estableixi  la  organització  més adient  en cada moment.  El  reglament  és flexible en
aquest aspecte perquè cada govern pugui organitzar l’ajuntament de la forma que sigui
més adequada segons el context econòmic i social i les prioritats polítiques.
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A la última afirmació que diu que el sistema no permet determinar responsabilitats , cal
dir que aquesta afirmació és totalment subjectiva,  doncs, s’aclareixen els nivells de
responsabilitat  de  cadascú.  Actualment,  l’Ajuntament  disposa  de  diferents  nivells
jeràrquics  i  es  fa  difícil  concretar  les  competències,  funcions  i  responsabilitats  de
cadascú.
No implica més despesa. Amb l’aprovació del reglament no s’executa directament més
despesa, doncs no hi ha previstos immediatament increments salarials o nous llocs de
treball  a  la  plantilla  o  a  la  relació  de  llocs  de  treball.  Amb tot,  la  seva  aprovació
significarà que s’hagi de modificar la relació de llocs de treball a mesura que es creïn
els nous llocs que hi són previstos. Però això tampoc té que implicar necessàriament
més despesa, ja que es poden buscar sistemes de racionalització, o sinèrgies que
permetin l’eliminació d’uns llocs de treball per a la creació d’uns de nous. En tot cas,
l’aplicació del  reglament a través de la modificació de la relació de llocs de treball
implicarà negociació amb la representació dels treballadors.
L’autonomia dels organismes autònoms no significa independència, el seu pressupost
va lligat al pressupost municipal, i formen part de la mateixa entitat. El fet que s’exigeixi
coordinació de la seva activitat no va contra la norma, més si es té en compte que cap
dels organismes autònoms tenen personal fix propi, sinó que el personal treballa per
l’Ajuntament. Pel que fa a l’autonomia política de l’organisme no es veu afectada pel
reglament pels motius que s’han expressat anteriorment de separació del  nivell  de
govern i administració.
El coordinador temporal de projecte té com a finalitat responsabilitzar-se de projecte
concrets  i  permet  donar  cobertura  a  encàrrecs  realitzats  a  personal  del  propi
ajuntament que estan desenvolupant funcions per sobre de les determinades en el seu
àmbit material d’actuació. Té caràcter temporal i es retribueix, en el seu cas, amb un
complement  de  productivitat  de  caràcter  temporal,  a  través  de  l’aconseguiment
d’objectius o major dedicació. 
El  que em dol  de les seves al.legacions, senyor Genover,  és el  contingut agre de
diferents  consideracions totalment  irrespectuoses cap a l’  equip de govern i  cap a
altres regidors d’altres governs i de l’ actual consistori en unes quantes afirmacions: 
-quan s’afirma que potser es vol suplir la incapacitat política de l’ equip de govern o la
manca de temps de dedicació de l’  Alcalde que és qui desconcentraria part de les
seves funcions, sap que és incert
-quan es diu que hi ha un fracàs palmari manifest del programa estratègic aprovat i
difós tan solemnement com profundament arxivats els seus continguts, sap que és
incert.
-que  amaga  una  manca  de  dedicació  de  les  persones  que  ostenten  ja  alguna
responsabilitat  en el  cartipàs, ja sigui perquè fan activitats privades o polítiques en
altres institucions, és a dir, només es poden estar en un equip de govern doncs els
jubilats o els rics, que no hagin de tenir una altra activitat? 
Em dolen aquestes manifestacions perquè són una forma de fer política barata que no
s’ escau en aquest plenari. 

- senyor Guerra: Nosaltres ens abstindrem perquè considerem perquè considerem que
no fa falta una modificació ni una ampliació, ni el fet que necessitem un coordinador
per coordinar el que ja està coordinat.

- senyora Galiana: No direm que compartim tot el que l'Entesa exposa a les seves
esmenes però sí que tenim determinats punts de coincidència. Nosaltres no acabem
de  veure  massa  clar  perquè  s'ha  de  fer  aquest  Reglament  d'Organització
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administrativa, i en qualsevol cas pensem que serà per uns interessos del govern, i
com que no acabem de veure massa clar les conseqüències que això pot tenir o quina
aplicació es farà al final, nosaltres ens abstindrem, no volem donar la conformitat a
això.

- senyor Genover: Primer, demanar disculpes si alguna cosa de les que hem escrit els
ha molestat,  no era la nostra intenció. Aquest reglament,.  Veig que tant ens ha fet
treballar  a  vostès  com a  nosaltres  i  que  tot  enriqueix,  fer  les  coses  bé.  La meva
argumentació la dividiré en tres temes.  Primer  faré referència a les  respostes que
vostès ens han donat , després faré una mica més d'èmfasi en els motius pels quals
varem presentar les al.legacions, i després les conclusions.
Referent a la resposta que ens donen, els arguments són tots legals, jurídicament,
legalment,  ho poden fer,  ho fan, però trobem que ens hi  sobren justificacions a la
legalitat,  ens  venen  a  dir  que  ho  fan  perquè  legalment  ho  poden  fer,  sense  cap
explicació política. Per aquest camí a nosaltres ens sembla que no anem bé, legalment
es poden fer moltes coses, però a la pràctica són bones fer-les dins la legalitat,  o
buscant un consens.
A les nostres esmenes no diem que el text proposi en graó administratiu per sobre de
les regidories, avisem que poden ser tangencials amb els regidors i crear conflictivitat,
que no és el mateix. L'informe administratiu que han fet o que l'han encarregat als
seus serveis jurídics, es perd en obvietats, està clar, ja sabem quines són les funcions
dels càrrecs electes i quines les dels treballadors de l'Administració. L'informe entra en
contradicció  amb  el  text  que  se  sotmet  a  votació,  afirma  taxativament  que  els
nomenaments recau sobre el personal de la pròpia administració i creiem que el text
no ho diu i que deixa clarament oberta la possibilitat de contractar persones fora de la
plantilla, a l'article 9. La matisació que es fa sobre els càrrecs de confiança no altera,
entenem nosaltres, el fons de la nostra argumentació, cap dels documents previs que
se'ns han entregat afirma que els nomenaments seran exclusivament del personal de
la Corporació. Poden garantir-nos que el Reglament no contempla una altra possibilitat
que aquesta?. Prego que ens ho confirmin, per favor.
L'informe assegura que nosaltres argumentem que la proposta augmenta el poder de
l'alcalde sobre els regidors, i enlloc hi figura aquesta afirmació. L'informe que ens fan a
nosaltres confirma que no hi haurà nova despesa, un dels punts més negatius de la
proposta i ho afirmen d'una manera, fins i tot, perdonin, pueril, diu, amb l'aprovació del
Reglament  no  s'executa  directament  la  despesa.  Naturalment,  si  jo  avui  decideixo
comprar un cotxe, no faig la despesa avui, la faré quan el vagi a buscar.
També  ens  fan  unes  consideracions  sobre  les  competències  de  càrrecs  electes  i
administratius,  ho  tenim ben  clar.  La  Llei  deixa  ben  clares  les  competències  dels
electes i dels caps administratius, hi ha una jurisprudència sobre els cassos en què els
polítics han votat contra informes dels tècnics i no és gens aconsellable fer-ho això, i
fins i tot poden sortir a la televisió. La custòdia d'expedients, els informes preceptius, el
padró, són exemples de competències administratives en les que els càrrecs electes
no poden intervenir. Per tant, i això és l'essència de la democràcia i la seguretat dels
administrats, hi ha un doble poder a l'Administració Local, d'això no n'hem dubtat mai. 
Ara  vaig  a  la  segona  part.  Nosaltres  creiem  que  la  posada  en  marxa  d'aquest
Reglament no justifica, en cap moment, la seva necessitat. Ningú de vostès ens ha
manifestat clarament el que pretenen i fins on volen arribar amb aquesta reforma, és
una cosa intangible  per  nosaltres.  Enllaçant  amb el  que he dit  abans,  parlin  clar  i
sabrem que volen, si no ho fan podem pensar el que vulguem. Es fa aquesta reforma,
que creiem que fa innecessàriament més feixuga l'administració municipal, si una àrea
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funciona bé, fins ara no sabem que hagin manifestat el contrari, en tot cas, haurien
tingut  tres anys per mirar  de modificar-ho.  El  que s'aconseguirà  només serà crear
tensions si per damunt del seu cap s'hi endolla un personatge designat a dit, perquè es
tracta, malgrat no es reconegui, de nomenament a dit de persones, perdonin si els puc
ofendre,  de confiança política del  senyor alcalde, independentment de la cobertura
administrativa que se'ls doni. Tenim la sensació que no s'ha explicat al personal de la
casa com a vies de promoció interna, aquesta és la nostra sensació, potser sí o potser
no,  doncs  el  Reglament  no  els  hi  obliga,  en  tot  cas,  hi  ha  maneres  d'efectuar
promocions internes que no siguin a dit. Ens sorprèn que després de tres anys de
gestió,  a  falta  de menys de deu mesos per  les  properes eleccions,  s'implanti  una
mesura de tanta transcendència, tant malament es reconeix que s'han fet les coses
que ara ho hagin d'arrelar.
A nosaltres ens són contradictòries les manifestacions tant reiterades a vegades, de
transparència i  participació, creiem que és un reglament regressiu pels organismes
autònoms  de  l'Ajuntament,  va  en  detriment  de  la  seva  autonomia  i  flexibilitat
administrativa, sabem que depenen de l'Ajuntament però han de tenir una flexibilitat i
una mica de cintura.
Ara vaig a les conclusions, no voldria que se sentissin ofesos pel to i les paraules que
pugui utilitzar. Nosaltres, evidentment hi votarem en contra, estem convençuts que la
proposta  respon  a  dues  necessitats  del  senyor  alcalde  i  el  seu  grup,  suplir  la
incapacitat de gestió de l'equip de govern, organitzar un equip de precampanya cara a
les properes eleccions. El senyor alcalde té un ascens orgànic molt important i no sé si
té el suficient temps per dedicar-se a preparar la campanya de l'any que ve, i també
votarem en contra perquè el  control,  que s'augment,  torno a repetir,  sobre els ens
autònoms,  va  en  sentit  contrari  al  que  vostès  mateixos  diuen  i  del  que  nosaltres
creiem.  I  creiem,  per  últim,  que  és  una  reforma  regressiva  i  volem  agafar  un
compromís.  Si l'entesa, després de les properes eleccions arriba a formar part  del
govern, farem el possible per anul.lar aquest acord. Moltes gràcies i perdonin si és que
els he ofès.

- senyor Sabrià: Nosaltres volíem començar amb uns agraïments, primer als tècnics,
als responsables d'aquesta modificació perquè hem tingut l'oportunitat  de parlar-ne
amb ells,   no ens han convençut  però en tot  cas,  agrair-los l'esforç i  la paciència
d'haver-nos-ho explicat detalladament. També crec que cal felicitar a l'Entesa per la
feina feta, crec que s'ajusta molt als arguments que també vàrem explicar nosaltres a
l'aprovació provisional, però que estan molt ben recollits i per tant intentaré no repetir
moltes  de  les  coses  que  ja  s'han  dit.  Miri,  segur  que  ho  coneix  millor  que  jo,  la
regidora, però en aquest país, que és molt petit, bàsicament hi ha dues escoles que
han teoritzat sobre l'Administració Pública, que són Esade i la Pompeu Fabra, i estan
d'acord en molt poquetes coses de com hauria de ser l'Administració, però en una sí
que hi estan, i és que les estructures modernes han de ser planes i simples, i el que
presenten vostès aquí és absolutament al revés, ens haurien d'explicar bé des de quin
punt de vista ho fan, més complexitat, més jerarquia, clarament un nou graó, i això, per
molt que ens haguem llegit la resposta a les al.legacions, clarament crea un nou graó
en  l'administració,  i  a  més,  hem tingut  l'oportunitat  de  parlar-ne  amb els  tècnics  i
afirmen que és un nou graó, necessari, però és un nou graó. Per tant, una estructura
més piramidal en un moment en el que pertoquen són estructures horitzontals. Un altre
error  que ens sembla molt  greu és  el  reforç  tècnic  enlloc  del  reforç  polític,  en un
moment en què la credibilitat de la política està molt en dubte, el que no podem fer és
crear  estructures  més  jeràrquiques  i  més  presidencialistes,  sinó  que  nosaltres
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mateixos hem de creure en el sistema i creure en la funció dels regidors i delegar-los
realment funcions i que tinguin un paper molt clar, aquí aquí desapareix. A més, ens
sembla que la proposta, a més a més, fa allò que a vegades es fa i que converteix als
projectes,  en aquest  cas ja no era bo, però,  en pitjor,  que és poruc,  perquè quan
vostès ho llegeixen, i crec que l'Entesa també ho ha explicat, clarament defineix que
això  portarà,  a  curt  termini,  unes  despeses,  i  de  fet  vostè  mateixa  ha  parlat  de
complements en el  cas d'encàrrecs concrets, però en canvi  vol  dir  que no ho fan,
perquè no sembli en aquest moment de l'aprovació, i crec que l'exemple de la compra
del cotxe era molt clar i estava molt ben explicat, per tant, si vostès tenen una idea
clara de com ha de ser, portin-la fins al final, no intentin explicar-nos que és que no,
però que en realitat el text diu que serà que si.
Crec que hagués sigut bo per tothom fer-ho amb consens previ amb els treballadors
de la  casa,  perquè les  reformes es fan així,  les  que funcionen,  buscant  primer  el
consens amb els treballadors, no imposant-ho i després parlant-ho amb ells. Crec que
hauria sigut bo, de cares al futur, que fos un treball fet també amb consens amb els
grups,  perquè sinó ens sembla que la durada serà curta,  i  de fet  a nosaltres ens
genera força dubtes el fet que arribi a entrar en funcionament en algun moment. Li
agraïm a la regidora que ens hagi  llegit  la resposta a les al.legacions, que ja ens
havíem llegit nosaltres.

- senyora Zaragoza: La justificació, que diu que no hi és, és operativa, es justifica en el
preàmbul. A l'any 2011 ja es va demanar un Pla Operatiu de Recursos Humans, amb
una consultoria externa, perquè sí que és cert i tots els que han estat a l'equip de
govern ho reconeixen,  que manca la coordinació,  manca la transversalitat  i  moltes
vegades manca el que les àrees coneguin el que estan fent les altres àrees  per poder
treballar conjuntament. Llavors va ser quan es va fer l'encàrrec, i el Pla Operatiu de
Recursos Humans ens deia que s'ha de millorar en eficiència i eficàcia administrativa i
hem de començar per intentar ordenar el que és aquesta estructura organitzativa, fins i
tot  l'exemple  de  Girona,  els  àmbit  d'aquí  són  els  departament  d'allà  i  els  hi  està
funcionant molt bé a nivell de coordinació i de transversalitat.
No implica més despesa, no volem que impliqui més despesa. El senyor Sabrià i li
contesto ara ja, parla de complements, jo quan he parlat de complements parlava dels
directors de projecte, en tot cas, no ha d'implicar necessàriament més despesa perquè
hem de ser prou hàbils com per poder reduir la despesa de capítol 1. 
La  justificació  és  aquesta,  hi  ha  un  informe  dels  consultors  del  Pla  Operatiu  de
Recursos Humans, que no sé si són de la Pompeu Fabra o si són d'Esade però que
ens parla de les estructures organitzatives, o sigui,  el  fet  de posar un coordinador
d'àmbit no implica que hi hagi ni algú designat a dit ni algú que pugui destarotar el que
s'està fent  en els  departaments  i  a  les àrees,  sinó millorar  en eficiència  i  eficàcia
organitzativa i amb coordinació dels treballadors.
Pel que fa la manifestació de què s'està fent a un any de les eleccions, és que el
treball que s'ha fet amb aquest Reglament no és d'ara, ni d'un mes ni de dos ni de tres,
es va començar a treballar amb el tema de coordinació l'any 2011, es va posar una
tècnica en Organització  i  Recursos Humans,  jo  em trobava regidors d'Ajuntaments
més grans que em deien, quants tècnics de recursos humans tens a Palafrugell?, no
n'hi  ha  cap  i  hi  ha  una  plantilla  i  hi  ha  una  plantilla  de  260  persones.  Hi  havia
mancances, certament, no sé si els altres equips de govern no les volien veure o no
les veien, però hi havia unes mancances importants. Pel que fa als treballadors, jo crec
que no s'ha sigut mai tant transparent com fins ara, perquè vàrem constituir les meses
de negociació de matèries comunes, no hi havia meses de negociació, no hi havia
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reunions amb els treballadors, mai. Vaig començar en aquest mandat fent una reunió
mensual amb els treballadors, Comitè d'empresa i Junta de personal, fixa, i constituint
les meses de negociació que s'han de constituir per Llei i no s'havia fet maig en aquest
Ajuntament.  La  informació  se'ls  hi  dóna  a  tots,  a  Junta  de  Personal  i  a  Comitè
d'Empresa, a part que hi ha matèries que es negocien i hi ha matèries de les quals
s'informa, i una d'elles és aquest Reglament d'Organització Administrativa, varen ser
els primers a tenir l'esborrany i varen ser els primers a ser convocats, tots els tècnics,
per poder parlar del reglament i per poder treballar conjuntament per intentar veure
realment si  feia falta,  si  millorava la coordinació, si  millorava la transversalitat i  les
conclusions dels tècnics, dels caps d'àrea, en aquest cas, varen ser favorables, totes.
Pel que fa al senyor Sabrià, dir que els consultors que ens varen informar sobre la
millora organitzativa,  i  la  Tècnica en organització i  recursos humans, no sé si  han
estudiat a Esade o a la Pompeu Fabra o quin sistema han utilitzat, en tot cas, els hi
demanaré als tècnics.
Pel que fa al complement de Director de projectes, jo crec que ja hi havia directors de
projectes  en els seus mandats i sempre han rebut un complement, això no implica que
hi hagi d'haver una despesa pel fet de crear ara un coordinador d'àmbit. 
Pel que fa al fet que vostè diu que els treballadors de la casa han de ser informats, bé
ja li he explicat al senyor Genover, ja estan informats, jo crec que he fet l'esforç de
tenir sempre les reunions i les meses de negociació amb ells i aixecar les actes de les
reunions en les quals hi consta el contingut dels acords i hi consta el contingut de les
informacions que se'ls hi ha donat.
Pel  que  fa  als  altres  grups  municipals,  jo  crec  que he fet  l'esforç  de  convocar  la
comissió redactora, d'explicar el reglament organitzatiu als tècnics de la casa, d'aportar
els documents previs a l'aprovació del Reglament, a donar un marge de dos mesos o
tres per l'aprovació inicial i a avançar documents de treball dels tècnics que fins a la
data  no  havien  ni  passat  pel  filtre  polític.  Entenc  que  l'esforç  que  jo  he  fet,  és
important. El que s'ha dit, de política barata, el senyor Genover entenc perquè ho ha
dit, fa molts anys que ens coneixem i no és el to que utilitza ell.

- senyor Sabrià: Molt breu perquè crec que és molt important. La cerca del consens és
molt  diferent  a la  informació i  quan nosaltres parlem de consens la regidora parla
d'informació, que cal que quedi clar i que quedi constància que quan es crea un nou
nivell el que s'està fent no té perquè ser millorar la transversalitat de la informació sinó
el que segur que s'està fent és augmentar la distància de la cúpula als treballadors i
per tant també dificultar més l'avaluació de les polítiques i l'avaluació de dalt a a baix
de baix cap a dalt, per tant jo crec que estem més lluny, avui,  d'una administració
moderna i que per tant, prenem una decisió que no és bona per Palafrugell. 

- senyor alcalde: No és costum meva intervenir quan el punt s'ha debatut, però vull dir
dues coses perquè s'han dit algunes coses molt greus. 
Senyor Genover, a mi em sorprenen algunes de les coses que vostè ha dit. Que vostè
vingui aquí a deixar el dubte en el plenari sobre si això que aprovem ara pot obeir a
possibles tractes de favor, de contractació de gent de forma directa, això és molt greu i
vostè sap que això no és veritat, i el convido a què vostè passi per totes les àrees de
l'Ajuntament, des del 2003 fins ara i pugui fer, si vol, mirar el perfil polític, el convido a
què ho faci, per totes les àrees. Per més que vostè digui aquí que això a un any vista
de les eleccions, l'alcalde no podrà fer campanya i contractarà tècnics... On estem?,
això és seriós?, això es pot dir en un plenari? Jo crec que això no es pot dir en un
plenari,  mentre  jo  sigui  alcalde  d'aquest  municipi  no  hi  haurà  cap  contractació  de
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confiança,  ho he dit  públicament,  no hi  haurà cap contractació  de confiança a dit,
perquè jo no crec en aquest sistema, malgrat que la Llei ens faculta per fer-ho. Però
que vostè vingui aquí a deixar el dubte, dient que jo no m'hi puc dedicar prou. Escolti,
el convido a què vingui vostè a l'alcaldia, i li demani a la secretària, quantes hores tinc
per donar, estan totes donades, estem donant hores a una setmana vista. Però deixar
aquesta sospita, em sap greu, perquè no és el seu to i a més no s'ha produït mai en
aquest Ajuntament, o és que algun alcalde d'aquest Ajuntament, vuit mesos abans de
les eleccions, ha contractat a algú per fer la seva campanya electoral?. Vostè ha vingut
a  dir  que  això  s'aprova  perquè  com  que  jo  no  em  puc  dedicar  a  la  campanya,
contractaré a algú perquè em faci la campanya. Això és molt greu. Jo no penso fer la
campanya amb el  diner públic,  la campanya el  PSC la farà amb els recursos que
tindrem per fer la campanya electoral, per tant crear aquest dubte sobre aquest punt, a
mi em sap greu. 
Aquest  punt  només  persegueix  dos  objectius,  podem discrepar,  que  són,  mirar  la
coordinació per buscar eficàcia i eficiència i veurem quan s'implanti si això té els seus
efectes  o  no.  Busquem  això,  no  busquem  res  més,  no  busquem  contractes  de
confiança, nomenaments a dit, la sospita de si això és més delegació de l'alcalde, més
presidencialisme. Jo no soc un alcalde presidencialista, n'hem tingut d'altres molt més
que no, i vostè el té molt aprop. A mi em sap greu perquè la veritat és que el debat pot
ser tant ampli com vulguem però deixar en un plenari aquesta sospita, en un punt que
crec que persegueix l'altre. No m'he pogut estar d'intervenir. I vostè també diu una
cosa que és mentida, diu que el Pla Estratègic es deixa al calaix, quan convoquem la
Comissió de Seguiment que la convocarem de manera immediata, més del 70% de les
actuacions estan completes, no està acabat el Pla Estratègic, que jo crec que això
també és un insult a la gent que ho han fet, que no és el govern, l'han fet pràcticament
totes les àrees. Quan convoquem la comissió de seguiment veurà vostè que el nivell
d'execució del 2014 està molt avançat, no està del tot però està molt avançat, que es
digui aquí que està en un calaix, a mi m'ha sapigut greu.

- senyor Genover: Una matisació en el sentit que això que he dit, vostè, d'acord que té
totes les hores donades, però no deixa que té molt recorregut, té molts càrrecs dins del
PSC,  i  aleshores,  possiblement  ha  d'apuntalar  molt  millor  les  coses  d'aquí  a
l'Ajuntament.  Jo  no  ho  he  dit  amb  cap  mala  intenció,  però  aquest  és  el  nostre
pensament.

- senyor alcalde: No es preocupi, els electors al final, quan arribi el moment, valoraran
si m'hi he dedicat o no. No valoraran tant els càrrecs orgànics sinó la feina feta, i la
feina feta no la fa l'alcalde, la fa el govern i el govern no és l'alcalde, és l'alcalde més
deu, en aquest cas perquè som onze governant i per tant, la feina la fem tots plegats i
serà el que la gent posarà a valoració quan arribi el moment.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernàndez, Roca, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i
Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, Pujol. Gabarró i la senyora Frigola (CiU). Total
onze vots a favor.
Vots  en  contra:  Els  senyors  Sabrià,  Vilà,  Lledó,  la  senyora  Farrarons  (ERC)  i  els
senyors Genover i Menor (Entesa). Total sis vots en contra.
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Abstencions:La senyora Galiana i els senyors Rodrigo (PP) i Guerra (PxC). Total tres
abstencions.

7.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA,  SOL.LICITADA  PEL  SENYOR  ESTÈFAN  GARCIA  MORENO.-
Aprovació.- 

Relació de fets:

El  senyor  Estèfan Garcia  Moreno,  treballador d’aquesta corporació,  ha sol·licitat  el
reconeixement o autorització de compatibilitat d'acord amb els article 5 i 14 de la Llei
53/1984,  de  26  de  desembre,  d’incompatibilitats  del  personal  al  serveis  de  les
administracions públiques, respectivament, i els articles concurrents de la Llei 21/1987,
de 26 de novembre, d'incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de la
Generalitat, pel desenvolupament, per compte propi, de les següents activitats:

– Treballs relacionats amb l'arquitectura tècnica.
– Treballs relacionals amb la prevenció de riscos laborals

El personal de l'Ajuntament de Palafrugell, i dels organismes, ens i empreses que en
depenen, està subjecte al règim d’incompatibilitats previst a la Llei 53/1984, de 26 de
desembre, d’incompatibilitats del personal al serveis de les administracions públiques, i
a la Llei  21/1987,  de 26 de novembre,  d'incompatibilitats  del  personal  al  servei  de
l’Administració de la Generalitat.

L’exercici  d’una  segona  activitat,  ja  sigui  pública  o  privada,  exigeix  la  prèvia
autorització o reconeixement de compatibilitat per part de l'Ajuntament de Palafrugell.
El Ple és l’òrgan competent per autoritzar i reconèixer aquesta compatibilitat, prèvia
sol·licitud de l’interessat.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Autoritzar  al  treballador  senyor  Estèfan  Garcia  Moreno  a  realitzar  les
següents activitats privades 

– Treballs relacionats amb l'arquitectura tècnica.
– Treballs relacionals amb la prevenció de riscos laborals

 
Aquesta  autorització  està  subjecte  al  compliment  dels  requisits  establerts  en  la
legislació vigent en matèria d’incompatibilitats i a les següents particularitats: 
 
-  Els  treballs  que realitza no modificaran  la  jornada laboral  a  l'Ajuntament  i  seran
sempre fora de l'àmbit del terme municipal de Palafrugell.
 
Segon.- Notificar aquest acord al treballador/a.

Tercer.- Publicar aquesta autorització de compatibilitat a l'apartat de transparència de
la  seu  electrònica,  en  compliment  de  l'article  8.g)  de  la  Llei  19/2013,  de  9  de
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desembre, de Transparència, accés a la informació i bon govern.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé la senyora Zaragoza manifestant que farà una única intervenció pels punts del
7  al  13.  La  sol.licitud  de  totes  aquestes  compatibilitats  és  fruit  d'una  reunió  de
coordinació  de tècnics,  en la qual  es va explicar  que les  compatibilitats  quedarien
penjades  a  Internet,  i  fruit  d'això  es  va  demanar  si  s'havia  de  demanar  o  no  la
compatibilitat.  Per  part  del  secretari  de  l'ajuntament  que sí,  que  era  una obligació
normativa, que es demanessin les compatibilitats quan hi havia gent que treballava
fora de l'Ajuntament. No és gent que vulgui treballar ara fora de l'Ajuntament sinó que
és gent  que ja ho està fent  però que desconeixia la normativa que implica que si
treballen fora, en una activitat pública o privada, sempre hi ha d'haver l'autorització o el
reconeixement  d'aquesta  compatibilitat  per  part  de  l'Ajuntament,  i  és  el  Ple  l'òrgan
competent  per  aprovar-la,  és  per  això  que  en  passem  unes  quantes  d'un  parell
d'Àrees. 

- senyor Guerra: En principi hi estarem totalment d'acord i hi votarem a favor, sempre i
quan,  la  senyora  Zaragoza  es  comprometi  a  què  això  no  afecti  a  la  rendibilitat
d'aquests funcionaris dins de la casa. 

- senyor Sabrià: No sabem si això acaba amb totes les compatibilitats o vol dir que a
partir d'ara anirem regularitzant la situació de molta gent. La regidora ha dit que això
eren dues àrees i per tant, no entenc si queda altra gent penjada i en situació irregular
com havia estat fins ara,  si s'ha fet una certa de totes les àrees i no hi ha més gent
que tingui dobles dedicacions més enllà d'aquelles que ja hem votat durant l'any que
han sigut dues o tres?

- senyora Zaragoza: Al senyor Guerra dir-li que s'estan regularitzant les compatibilitats
que ja s'estan exercint i això no ha anat en detriment de la tasca que estan fent en
aquesta Corporació. La resposta al senyor Sabrià és que va ser fruit d'una reunió de
tècnics  i  d'una  informació  en  una  reunió  operativa  de  coordinació,  si  el  que  s'ha
acordat és fer una circular explicativa del tema de la compatibilitat i  s'han penjat a
intranet les compatibilitats que ja estan donades i les que s'estan donant ara, i potser
que surti alguna sol.licitud més. 

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat sense esmenes.

8.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA,  SOL.LICITADA  PEL  SENYOR  DAVID  ORTEGA  LEMONCHE.-
Aprovació.- 

Relació de fets:

PLE2014/8 de 29 de juliol de 2014 23



El senyor David Ortega Lemonche, treballador d’aquesta corporació, ha sol·licitat el
reconeixement o autorització de compatibilitat d'acord amb els article 5 i 14 de la Llei
53/1984,  de  26  de  desembre,  d’incompatibilitats  del  personal  al  serveis  de  les
administracions públiques, respectivament, i els articles concurrents de la Llei 21/1987,
de 26 de novembre, d'incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de la
Generalitat, pel desenvolupament, per compte d'altri, com a assalariat, de les següents
activitats:
 
·         Serveis de guia submarí, tasques de marineria i formació de busseig recreatiu
 
El personal de l'Ajuntament de Palafrugell, i dels organismes, ens i empreses que en
depenen, està subjecte al règim d’incompatibilitats previst a la Llei 53/1984, de 26 de
desembre, d’incompatibilitats del personal al serveis de les administracions públiques, i
a la Llei  21/1987,  de 26 de novembre,  d'incompatibilitats  del  personal  al  servei  de
l’Administració de la Generalitat.
 
L’exercici  d’una  segona  activitat,  ja  sigui  pública  o  privada,  exigeix  la  prèvia
autorització o reconeixement de compatibilitat per part de l'Ajuntament de Palafrugell.
El Ple és l’òrgan competent per autoritzar i reconèixer aquesta compatibilitat, prèvia
sol·licitud de l’interessat.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Autoritzar  al  treballador  senyor  David  Ortega  Lemonche  a  realitzar  les
següents activitats privades:
 
·         Serveis de guia submarí, tasques de marineria i formació de busseig recreatiu
 
Aquesta  autorització  està  subjecte  al  compliment  dels  requisits  establerts  en  la
legislació vigent en matèria d’incompatibilitats i a les següents particularitats: 
 
- L'horari en què realitza aquestes activitats és de 9 a 13 hores del matí, durant els
mesos de juliol i agost.
 
Segon.- Notificar aquest acord al treballador.

Tercer.- Publicar aquesta autorització de compatibilitat a l'apartat de transparència de
la  seu  electrònica,  en  compliment  de  l'article  8.g)  de  la  Llei  19/2013,  de  9  de
desembre, de Transparència, accés a la informació i bon govern.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat sense esmenes.

PLE2014/8 de 29 de juliol de 2014 24



9.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA,  SOL.LICITADA  PEL  SENYOR  SANTIAGO  PERALTA  CABRERA.-
Aprovació.- 

Relació de fets:

El senyor Santiago Peralta Cabrera, treballador d’aquesta corporació, ha sol·licitat el
reconeixement o autorització de compatibilitat d'acord amb els article 5 i 14 de la Llei
53/1984,  de  26  de  desembre,  d’incompatibilitats  del  personal  al  serveis  de  les
administracions públiques, respectivament, i els articles concurrents de la Llei 21/1987,
de 26 de novembre, d'incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de la
Generalitat, pel desenvolupament, per compte propi, de les següents activitats:
 
·         Treballs  propis  d'oficina  tècnica  d'enginyeria:  projectes  elèctrics,  d'activitats,
certificacions, etc.
 
El personal de l'Ajuntament de Palafrugell, i dels organismes, ens i empreses que en
depenen, està subjecte al règim d’incompatibilitats previst a la Llei 53/1984, de 26 de
desembre, d’incompatibilitats del personal al serveis de les administracions públiques, i
a la Llei  21/1987,  de 26 de novembre,  d'incompatibilitats  del  personal  al  servei  de
l’Administració de la Generalitat.
 
L’exercici  d’una  segona  activitat,  ja  sigui  pública  o  privada,  exigeix  la  prèvia
autorització o reconeixement de compatibilitat per part de l'Ajuntament de Palafrugell.
El Ple és l’òrgan competent per autoritzar i reconèixer aquesta compatibilitat, prèvia
sol·licitud de l’interessat.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Autoritzar  al  treballador  senyor  Santiago  Peralta  Cabrera  a  realitzar  les
següents activitats privades:
 
·         Treballs  propis  d'oficina  tècnica  d'enginyeria:  projectes  elèctrics,  d'activitats,
certificacions, etc.
 
Aquesta  autorització  està  subjecte  al  compliment  dels  requisits  establerts  en  la
legislació vigent en matèria d’incompatibilitats i a les següents particularitats: 

-  Els  treballs  que realitza no modificaran  la  jornada laboral  a  l'Ajuntament  i  seran
sempre fora de l'àmbit del terme municipal de Palafrugell.
 
Segon.- Notificar aquest acord al treballador/a.
 
Tercer.- Publicar aquesta autorització de compatibilitat a l'apartat de transparència de
la  seu  electrònica,  en  compliment  de  l'article  8.g)  de  la  Llei  19/2013,  de  9  de
desembre, de Transparència, accés a la informació i bon govern.

Esmenes:
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No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

10.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA, SOL.LICITADA PEL SENYOR JOAQUIM GARCIA BALDA.- Aprovació.- 

Relació de fets:

El  senyor  Joaquim  Garcia  Balda  treballador  d’aquesta  corporació,  ha  sol·licitat  el
reconeixement o autorització de compatibilitat d'acord amb els article 5 i 14 de la Llei
53/1984,  de  26  de  desembre,  d’incompatibilitats  del  personal  al  serveis  de  les
administracions públiques, respectivament, i els articles concurrents de la Llei 21/1987,
de 26 de novembre, d'incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de la
Generalitat, pel desenvolupament, per compte propi, de les següents activitats:
 
·         Treballs relacionats amb el desenvolupament de l'activitat d'arquitecte.
 
El personal de l'Ajuntament de Palafrugell, i dels organismes, ens i empreses que en
depenen, està subjecte al règim d’incompatibilitats previst a la Llei 53/1984, de 26 de
desembre, d’incompatibilitats del personal al serveis de les administracions públiques, i
a la Llei  21/1987,  de 26 de novembre,  d'incompatibilitats  del  personal  al  servei  de
l’Administració de la Generalitat.
 
L’exercici  d’una  segona  activitat,  ja  sigui  pública  o  privada,  exigeix  la  prèvia
autorització o reconeixement de compatibilitat per part de l'Ajuntament de Palafrugell.
El Ple és l’òrgan competent per autoritzar i reconèixer aquesta compatibilitat, prèvia
sol·licitud de l’interessat.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Autoritzar al treballador senyor Joaquim Garcia Balda a realitzar les següents
activitats privades:
 
·         Treballs relacionats amb el desenvolupament de l'activitat d'arquitecte.
 
Aquesta  autorització  està  subjecte  al  compliment  dels  requisits  establerts  en  la
legislació vigent en matèria d’incompatibilitats i a les següents particularitats: 
 
·         Els treballs que realitza no modificaran la jornada laboral a l'Ajuntament i seran
sempre fora de l'àmbit del terme municipal de Palafrugell.
 
Segon.- Notificar aquest acord al treballador/a.
 
Tercer.- Publicar aquesta autorització de compatibilitat a l'apartat de transparència de
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la  seu  electrònica,  en  compliment  de  l'article  8.g)  de  la  Llei  19/2013,  de  9  de
desembre, de Transparència, accés a la informació i bon govern.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

11.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA, SOL.LICITADA PEL SENYOR LLUIS HUGAS MARCÓ.- Aprovació.- 

Relació de fets:

El  senyor  Lluís  Hugas  Marcó  treballador  d’aquesta  corporació,  ha  sol·licitat  el
reconeixement o autorització de compatibilitat d'acord amb els article 5 i 14 de la Llei
53/1984,  de  26  de  desembre,  d’incompatibilitats  del  personal  al  serveis  de  les
administracions públiques, respectivament, i els articles concurrents de la Llei 21/1987,
de 26 de novembre, d'incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de la
Generalitat, pel desenvolupament, per compte propi, de les següents activitats:
 

• Direcció d'execució d'obres
• Projectes tècnics
• Serveis d'arquitectura tècnica

El personal de l'Ajuntament de Palafrugell, i dels organismes, ens i empreses que en
depenen, està subjecte al règim d’incompatibilitats previst a la Llei 53/1984, de 26 de
desembre, d’incompatibilitats del personal al serveis de les administracions públiques, i
a la Llei  21/1987,  de 26 de novembre,  d'incompatibilitats  del  personal  al  servei  de
l’Administració de la Generalitat.
 
L’exercici  d’una  segona  activitat,  ja  sigui  pública  o  privada,  exigeix  la  prèvia
autorització o reconeixement de compatibilitat per part de l'Ajuntament de Palafrugell.
El Ple és l’òrgan competent per autoritzar i reconèixer aquesta compatibilitat, prèvia
sol·licitud de l’interessat.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Autoritzar al treballador senyor Lluís Hugas Marcó a realitzar les següents
activitats privades:
 

• Direcció d'execució d'obres
• Projectes tècnics
• Serveis d'arquitectura tècnica
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Aquesta  autorització  està  subjecte  al  compliment  dels  requisits  establerts  en  la
legislació vigent en matèria d’incompatibilitats i a les següents particularitats: 
 
·         Els treballs que realitza no modificaran la jornada laboral a l'Ajuntament i seran
sempre fora de l'àmbit del terme municipal de Palafrugell.
 
Segon.- Notificar aquest acord al treballador.
 
Tercer.- Publicar aquesta autorització de compatibilitat a l'apartat de transparència de
la  seu  electrònica,  en  compliment  de  l'article  8.g)  de  la  Llei  19/2013,  de  9  de
desembre, de Transparència, accés a la informació i bon govern.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

12.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA, SOL.LICITADA PEL SENYOR ALBERT VILÀ ROURA.- Aprovació.- 

Relació de fets:

El  senyor  Albert  Vilà  Roura  treballador  d’aquesta  corporació,  ha  sol·licitat  el
reconeixement o autorització de compatibilitat d'acord amb els article 5 i 14 de la Llei
53/1984,  de  26  de  desembre,  d’incompatibilitats  del  personal  al  serveis  de  les
administracions públiques, respectivament, i els articles concurrents de la Llei 21/1987,
de 26 de novembre, d'incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de la
Generalitat, pel desenvolupament, per compte propi, de les següents activitats:
 
·         Serveis d'arquitectura tècnica
 
El personal de l'Ajuntament de Palafrugell, i dels organismes, ens i empreses que en
depenen, està subjecte al règim d’incompatibilitats previst a la Llei 53/1984, de 26 de
desembre, d’incompatibilitats del personal al serveis de les administracions públiques, i
a la Llei  21/1987,  de 26 de novembre,  d'incompatibilitats  del  personal  al  servei  de
l’Administració de la Generalitat.
 
L’exercici  d’una  segona  activitat,  ja  sigui  pública  o  privada,  exigeix  la  prèvia
autorització o reconeixement de compatibilitat per part de l'Ajuntament de Palafrugell.
El Ple és l’òrgan competent per autoritzar i reconèixer aquesta compatibilitat, prèvia
sol·licitud de l’interessat.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:
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Primer.-  Autoritzar  al  treballador  senyor  Albert  Vilà  Roura a  realitzar  les  següents
activitats privades:
 
·         Serveis d'arquitectura tècnica
 
Aquesta  autorització  està  subjecte  al  compliment  dels  requisits  establerts  en  la
legislació vigent en matèria d’incompatibilitats i a les següents particularitats: 
 
·         Els treballs que realitza no modificaran la jornada laboral a l'Ajuntament i seran
sempre fora de l'àmbit del terme municipal de Palafrugell.
 
Segon.- Notificar aquest acord al treballador/a.
 
Tercer.- Publicar aquesta autorització de compatibilitat a l'apartat de transparència de
la  seu  electrònica,  en  compliment  de  l'article  8.g)  de  la  Llei  19/2013,  de  9  de
desembre, de Transparència, accés a la informació i bon govern.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

13.-  AUTORITZACIÓ  DE  COMPATIBILITAT  PER  UNA  SEGONA  ACTIVITAT
PRIVADA, SOL.LICITADA PEL SENYOR JORDI FONT BEL.- Aprovació.- 

Relació de fets:

El  senyor  Jordi  Font  Bel  treballador  d’aquesta  corporació,  ha  sol·licitat  el
reconeixement o autorització de compatibilitat d'acord amb els article 5 i 14 de la Llei
53/1984,  de  26  de  desembre,  d’incompatibilitats  del  personal  al  serveis  de  les
administracions públiques, respectivament, i els articles concurrents de la Llei 21/1987,
de 26 de novembre, d'incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de la
Generalitat, pel desenvolupament, per compte propi, de les següents activitats:
 
·         Projectes d'edificacions i treballs de planificació i gestió urbanística
 
El personal de l'Ajuntament de Palafrugell, i dels organismes, ens i empreses que en
depenen, està subjecte al règim d’incompatibilitats previst a la Llei 53/1984, de 26 de
desembre, d’incompatibilitats del personal al serveis de les administracions públiques, i
a la Llei  21/1987,  de 26 de novembre,  d'incompatibilitats  del  personal  al  servei  de
l’Administració de la Generalitat.
 
L’exercici  d’una  segona  activitat,  ja  sigui  pública  o  privada,  exigeix  la  prèvia
autorització o reconeixement de compatibilitat per part de l'Ajuntament de Palafrugell.
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El Ple és l’òrgan competent per autoritzar i reconèixer aquesta compatibilitat, prèvia
sol·licitud de l’interessat.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Autoritzar  al  treballador  senyor  Jordi  Font  Bel  a  realitzar  les  següents
activitats privades:
 
·         Projectes d'edificacions i treballs de planificació i gestió urbanística
 
Aquesta  autorització  està  subjecte  al  compliment  dels  requisits  establerts  en  la
legislació vigent en matèria d’incompatibilitats i a les següents particularitats: 
 
·         Els treballs que realitza no modificaran la jornada laboral a l'Ajuntament i seran
sempre fora de l'àmbit del terme municipal de Palafrugell.
 
Segon.- Notificar aquest acord al treballador/a.
 
Tercer.- Publicar aquesta autorització de compatibilitat a l'apartat de transparència de
la  seu  electrònica,  en  compliment  de  l'article  8.g)  de  la  Llei  19/2013,  de  9  de
desembre, de Transparència, accés a la informació i bon govern.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

14.- PRÒRROGA EXTRAORDINÀRIA PER LA PRESTACIÓ DE LA GESTIÓ DEL
SERVEI PÚBLIC DE LA LLAR D'INFANTS "ELS BELLUGUETS", DE ZERO A TRES
ANYS, D'AQUEST MUNICIPI.- Aprovació.-

Relació de fets:

Vist que amb data 1 de juliol de 2008, es signa la concessió per la prestació de la
gestió del  servei  públic  de la llar  d’infants Els Belluguets,  de zero a tres anys,  de
Palafrugell, mitjançant procediment obert, amb vigència a partir de l’1 de setembre de
2008, poden realitzar dues pròrrogues, com a màxim fins el 30 d’agost de 2014.

Vista  la  clàusula  5ª,  del  Capítol  1  Disposicions  Generals  del  plec  de  clàusules
administratives  i  tècniques  per  aquesta  concessió  administrativa,  de  termini  de  la
concessió, on es detalla que el termini de la concessió serà de 4 anys, comptats a
partir del dia 1 de setembre de 2008, prorrogable ordinàriament un màxim de 2 anys, i
com a màxim, el 30 d’agost de 2014.
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Que  l’ens  concedent,  esgotat  el  termini  de  la  concessió,  podrà  imposar  al
concessionari una pròrroga extraordinària, sense que pugui excedir en cap cas de 6
mesos.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar una pròrroga extraordinària, de la concessió per la prestació de la
gestió del  servei  públic  de la llar  d’infants Els Belluguets,  de zero a tres anys,  de
Palafrugell,  a  SUARA  SERVEIS  SCCL,  NIF  número  F-17444225,  a  partir  del  31
d’agost  de  2014  fins  que  l'adjudicatari  del  nou  contracte  pugui  assumir  la  seva
prestació (que en tot cas no podrà superar el dia 28 de febrer de 2015).

Segon.-  Notificar aquest acord al concessionari.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Rocas manifestant que tal com s'explicita a la part expositiva d'aquest
punt,  atès que la concessió per la prestació de la gestió del  servei  públic  de llars
d'infants Els Belluguets, finalitza d'una manera improrrogable el proper dia 30 d'agost,
es tractaria ara d'aprovar una pròrroga extraordinària d'aquesta adjudicació a l'actual
adjudicatari, fins que l'adjudicatari del nou contracte pugui assumir la seva prestació.
Aquesta pròrroga se sustenta en la prerrogativa que es va reservar l'Ajuntament, a la
clàusula cinquena del capítol 1, disposicions generals del plec de clàusules, de poder
imposar  a  l'actual  concessionari,  un  cop  esgotat  el  termini  de  la  concessió,  una
pròrroga extraordinària del contracte, sense que aquesta pugui accedir en cap cas, de
sis mesos, per tant, el topall màxim seria el 28 de febrer de 2015.
Val a dir que en aquests moment l'Àrea d'Educació i l'Àrea de Secretaria es troben en
la fase final de revisió del nou plec de clàusules redactat per aquesta nova concessió.
Uns plecs d'elaboració complexa doncs s'han vist  enrevessats pel  fet  que la nova
legislació obliga a establir uns barems molt detallats de tots els ítems puntuables, a
més d'haver-les d'elaborar d'acord amb la nova normativa en educació com pot ser el
NORFC, una directiva que en el moment en què es varen redactar els anteriors plecs,
no existia.  La pròrroga,  a més,  ens assegura poder  treure a concurs  la concessió
passat l'estiu, un espai temporal que com saben, moltes de les empreses que poden
accedir  al  concurs  es  troben  de  vacances,  fet  que  podria  suposar  que  no  se
n'assabentessin a temps o no es poguessin presentar, garantint d'aquesta manera la
igualtat d'oportunitats entre els possibles concurrents. 
I per últim i per tranquil·litat de tothom, dir-vos que el retard en la licitació no ha de
suposar, en cap cas, l'afectació del servei, doncs en el supòsit que fruit del concurs es
produís un canvi de concessionari, aquest queda obligat pels propis plecs, a subrogar
tot el personal actual. 
 
- senyor Genover: El nostre grup està plenament d'acord amb la proposta del regidor
senyor Rocas.

- senyor Sabrià: Només fer notar que crec que aquí hem fet la feina tard i malament, i
per tant ens agradaria saber, si ho té a mà i sinó ja ens ho dirà, la data d'aquesta nova
PLE2014/8 de 29 de juliol de 2014 31



normativa, crec que no havíem fet mai aquestes adjudicacions a mig curs i entenc que
no  és  una  bona  notícia,  per  tant  nosaltres  ens  abstindrem.  Entenem la  situació  i
entenem les explicacions del regidor però crec que hauria estat bo per tots i crec que
seria bo reconèixer-ho tots plegats, fer-ho de manera que això no ens agafés a mig
curs, i entenem que s'hagi de subrogar el personal però també entenem que això és
millor  si  pot passar durant l'estiu que no pas si  això ens passa al  setembre, i  tots
podríem explicar experiències que no són positives amb canvis de concessionari. Per
tant, nosaltres ens abstindrem.

- senyor Rocas: Per contestar al senyor Sabrià, dir que en principi en l'exposició que
he fet he intentat deixar clar que hi ha hagut tot un canvi normatiu que ha fet, d'alguna
manera, complicar l'elaboració i la redacció d'aquest nou plec de clàusules, i d'altra
banda també intentar explicitar que el servei en cap cas es veurà afectat si hi ha un
nou canvi de concessionari, justament perquè el mateix personal se subrogarà.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernandez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, Pujol. Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
senyors Genover i Menor (Entesa) i Guerra (PxC). Total catorze vots a favor.
Vots en contra:  Cap.
Abstencions: Els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), la senyora
Galiana i el senyor Rodrigo (PP) . Total sis abstencions.

15.-  CONCESSIÓ  BONIFICACIÓ  IMPOST  SOBRE  CONSTRUCCIONS
INSTAL·LACIONS I OBRES. Aprovació

Relació de fets:

Vistes  les  següents  instàncies  presentades,  per  la  qual  es  sol·licita  bonificació  de
l’Impost sobre Construccions, Instal·lacions i Obres per diferents obres a executar:

Titular CIF
Data
registre

Núm.
registre Obres a realitzar

Núm.
expedient

Consell  Comarcal  del
Baix Empordà P6700009A 17/07/2014 9709

Instal·lació  14   mòduls
prefabricats  centre
tramuntana 322/14

Com.  Prop.  La
Sauleda portal 8 H17284910 03/07/2014 9008

Reforma elements  comuns
edifici (Pla de barris)

327/14p  i
328/14

Vist  l'article  7è  de  l'Ordenança  fiscal  Reguladora  de  l'Impost  sobre  Construcció,
Instal·lacions i Obres:
 “1.- S’estableix, d’acord amb l’article 103.2 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de
març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, una
bonificació de la quota de l’impost a favor de les construccions, instal·lacions o obres
que  siguin  declarades  d’especial  interès  o  utilitat  municipal  per  concórrer
circumstàncies  socials,  culturals,  històrico-artístiques  o  de  foment  del  treball  que
justifiquin tal declaració. Aquesta correspondrà al Ple de la Corporació i s’acordarà ,
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prèvia sol·licitud del subjecte passiu, amb el vot favorable de la majoria simple dels
seus membres. 
De conformitat amb l’article 103.2 s’estableixen les següents bonificacions:

1. Bonificació del 95% de la quota per les obres que es realitzin en equipaments
d’ús públic per altres administracions , ja sigui directament o mitjançant altres
ens de dret públic o privat.

2. Bonificació  del  95%  per  les  obres  que  s’executin  en  el  marc  del  projecte
d’intervenció integral dels Barris de la Sauleda i el carrer Ample

3. Bonificació  del  95%  per  les  obres  que  s’executin  com  a  conseqüència  de
desastres naturals o per motius de força major.

4. Bonificació del 60% per les empreses que sol·licitin llicència d’obres , tant per
instal·lació de noves activitats com remodelació d’activitats  ja existents ,que
suposin la creació de llocs de treball en els Sectors d’Activitat Econòmica que,
d’acord  amb  el  POUM  de  Palafrugell,  tenen  com  a  ús  predominant  l’ús
industrial.  Caldrà que a la seva sol·licitud aportin memòria de la previsió de
llocs  de  treball  una  vegada  instal·lada  la  nova  activitat  o  executada  la
remodelació. Serà requisit que entre l’atorgament de la llicència i l’inici de les
obres no es superin els sis mesos.

5. Bonificació del 50% per les obres que es realitzin per a l’inici o remodelació
d’una activitat econòmica sempre que el titular de la llicència d’obres coincideixi
amb el titular de l’activitat econòmica, a tal efecte caldrà sol·licitar llicència ,o bé
fer comunicació prèvia, de nova activitat o modificació de l’existent de manera
simultània a la sol·licitud de la llicència d’obres.”

Atès que les peticions presentades compleixen els requisits establerts a l’apartat 1r. i
2n de l’article transcrit per tal de poder gaudir la bonificació del 95% en la quota de
l’impost a favor de les construccions, instal·lacions o obres .

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Declarar  d'acord  amb  l'article  7è.  De  l'article  de  l'Ordenança  Fiscal
Reguladora  de  l'Impost  sobre  Construcció,  Instal·lacions  i  Obres,  obres  d'especial
interès les següents obres:

Titular CIF
Data
registre

Núm.
registre Obres a realitzar

Núm.
expedient

Consell  Comarcal  del
Baix Empordà P6700009A 17/07/2014 9709

Instal·lació  14  mòduls
prefabricats  centre
tramuntana 322/14

Com.Prop. La Sauleda
portal 8 H17284910 03/07/2014 9008

Reforma  elements
comuns edificio (Pla de
barris)

327/14p  i
328/14

Segon.- Atorgar la bonificació del 95% en la quota a ingressar en concepte d’Impost
sobre Construcció, Instal·lacions i Obres, d’acord amb el següent detall:

Titular CIF
Núm.
expedient

quota
íntegra

bonificació
95% Import a pagar

Consell Comarcal del Baix
Empordà P6700009A 322/14 3.535,74 € 3.358,96 € 176,79 €
Com.Prop.  La  Sauleda
portal 8 H17284910

327/14p  i
328/14 2.561,50 € 2.433,42 € 128,07 €
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Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
El senyor Alcalde intervé manifestant que aquest punt és per bonificar l'ICIO de os
expedients d'obres, un està dins del  projecte del Pla de Barris que són obres que
s'estan fent a les façanes d'alguns dels edificis de La Sauleda, i l'altra és també una
obra que fa el Consell Comarcal del Baix Empordà per ampliar el Centre Tramuntana,
per tant són dues actuacions que la pròpia Llei recull com d'interès general i social i
permet aquesta bonificació del 95%.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

16.-  MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LES TAXES
PER  UTILITZACIÓ  PRIVATIVA  O  APROFITAMENT  ESPECIAL  DE  BÉNS
MUNICIPALS PER ACTIVITATS I  PER PRESTACIÓ DE CARÀCTER ESPORTIU.
Aprovació provisional

Relació de fets:

Vist l’acord del Ple de l’Ajuntament de Palafrugell de data 29 d’octubre de 2013 pel
qual  s’aprova  provisionalment  l’acord  de  modificació  d’ordenances  fiscals  per  a
l’exercici 2014 que havien d’operar a partir d’1 de gener de 2014.

Atès que contra l’esmentat acord no es va presentar cap reclamació i en conseqüència
per aplicació de l’article 17 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual
s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals l’acord provisional
es va elevar a definitiu sense necessitat d’acord plenari.

Atès que des de l’Institut Municipal d’Esports es vol afavorir  l’ús de les instal·lacions
municipals  amb  criteris  de  continuïtat  per  part  de  les  entitats  esportives  per  tal
d’aconseguir el màxim rendiment dels equipaments esportius i, a tal efecte, es proposa
establir una bonificació per les entitats esportives que sol·licitin la utilització del camp
de gespa de l’estadi municipal .

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Aprovar  provisionalment  la  següent  modificació  de  l’Ordenança  Fiscal
reguladora  de  les  taxes  per  utilització  privativa  o  aprofitament  especial  de  béns
municipals per activitats i per prestació de caràcter esportiu:

Modificació article 6è Quota  tributària (s’afegeix apartat 5)

5.-  Les sol·licituds d’utilització   del  Camp de gespa de l’estadi  municipal  durant  la
temporada sencera (10 mesos) per part d’entitats esportives gaudiran d’una bonificació
del 50% en la quota líquida a ingressar resultant de les tarifes establertes a l’apartat
primer d’aquest article.
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Segon- .- Exposar al públic els acords precedents, al tauler d’edictes de l’Ajuntament,
durant un termini de trenta dies comptats a partir del següent al de la publicació del
corresponent  anunci  en  el  Butlletí  Oficial  de  la  Província.  Així  mateix  s’haurà  de
publicar anunci d’exposició en un diari dels de major difusió de la província. En aquest
termini els interessats podran examinar l’expedient i presentar les reclamacions  que
estimin oportunes. Transcorregut el període indicat sense haver-se’n presentat cap, els
acords restaran aprovats definitivament.

Tercer.- En cas de no haver-se produït reclamacions, publicar al Butlletí Oficial de la
Província els acord elevats  a definitius .

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el  senyor alcalde manifestant que aquest punt el  que intenta és adaptar la
utilització d'algunes instal.lacions per part de les entitats esportives a la demanda. Ens
hem trobat que així com en algun moment es va haver de modificar el tema de la
cessió de la pista d'atletisme perquè estava regulada nomes per dies i per hores i hi
havia gent q ue la demanava per la temporada, ara ens hem trobat que hi ha algun
club  esportiu,  concretament  un,  que  demana la  utilització  del  camp de  gespa per
temporada, per tant el que entenem es que és factible fer aquesta modificació en els
cassos que siguin cessions per temporada sencera, que són deu mesos i és oportú fer
una reducció per la contractació  de les instal.lacions,  en aquest  cas,  del  camp de
gespa, per temporada, mínim de deu mesos, i se'ls farà aquesta bonificació del 50%.
És una adaptació a una demanda concreta.

- senyor Guerra: Només dir que “Vale más pajaro en mano que ciento volando”, és a
dir que votarem a favor de la proposta.
 
- senyor Sabrià: Només un aclariment en el sentit que crec que aquesta bonificació
només afecta a una instal.lació malgrat que l'alcalde ho ha dit en plural. Entenem que
això  està  fet  a  mida  per  una  situació  concreta  que  s'ha  produït  i  ens  agradaria
demanar al regidor amb quines condicions s'ha fet l'acord amb el Llagostera i quins
beneficis aportarà a Palafrugell, i per altra banda també com ha acabat la liquidació
amb el  Girona,  que  no  va  ser  tant  a  llarg  termini  però  també es  va  fer  en  unes
condicions semblants. També dir que en principi ens abstindrem en aquesta aprovació
inicial i ens agradaria tenir tota la informació per poder-ho aprovar en favor, en tot cas,
en l'aprovació definitiva.

-  senyor  Vencells:  Les  negociacions  amb  el  Llagostera  us  les  explicaré  molt
explícitament. L'any passat teníem el camp llogat, més o menys, un cop a la setmana
o dues amb el Girona, aquest any quan el secretari tècnic va marxar del Girona, ens
varen dir  que aquest  any els  hi  agradaria  venir  també un cop o dos a entrenar a
Palafrugell. Seguidament el Llagostera va venir ens va fer una proposta en el sentit
que fos el seu camp d'entrenament, això, per una part ens assegurava uns diners.
Hem de tenir molt present que el Girona encara té deutes pendents, és un equip que
té dificultats  econòmiques i  tenim alguna cosa pendent  de cobrament  dels  darrers
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entrenaments. El Llagostera està totalment sanejat i per anàvem més sobre segur, per
l'altra  hi  havia  la possibilitat  que el  Girona vingués un cop o dos,  era  només una
possibilitat.  Varem tenir  una conversa  seriosa,  no hi  ha res signat  encara,  amb el
Llagostera i ens proposa venir a l'Estadi, quatre o cinc dies a la setmana, a entrenar, el
que més els interessa que la gespa estigui bé, sempre que el jardiner consideri que es
pot entrenar ho faran, i als acords a què arribem amb el Llagostera per poder signar un
conveni, és que ells pagaran un 25.000 euros i demanem al Palafrugell Futbol Club,
que entrenaria  només un dia a la  setmana a l'Estadi  i  els  altres dos al  camp del
Gregal, el Palafrugell hi està d'acord, a canvi d'unes compensacions de les quals se'n
farà càrrec el Llagostera. A més arribem a l'acord d'unes publicitats per promoció del
poble, que el Llagostera al estar a segona divisió té l'obligació de fer abans dels partits
una roda de premsa que es farà al nostre estadi, i al “fotocool” que hi ha al darrera
també hi sortirà Palafrugell amb l'eslògan que vulguem, i al camp del Palamós que
serà  on  jugarà  el  llagostera,  també hi  haurà  una tanca  publicitària  de  Palafrugell.
Aquest  és  l'acord  del  que  hem parlat  i  que  tancarem si  s'aprova  el  punt  anterior.
Tancar  tot  l'acord  en  dinerari  era  impossible,  considerem que  el  que rebrem amb
publicitat de promoció del poble i de les nostres instal.lacions supera amb escreix el
cent per cent.

- senyor Sabrià: Agrair al regidor la seva explicació i dir-li que quan tinguem els termes
de l'acord redactats li agrairíem que ens ho fes arribar.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernandez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, Pujol. Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
senyors Genover i Menor (Entesa) i Guerra (PxC). Total catorze vots a favor.
Vots en contra:  Cap.
Abstencions: Els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), la senyora
Galiana i el senyor Rodrigo (PP) . Total sis abstencions.

17.- MODIFICACIO PRESSUPOSTARIA.- SUPLEMENT DE CREDIT MITJANÇANT
BAIXES  PER  ANUL·LACIO  EN  EL  PRESSUPOST  D'INVERSIONS.-  Aprovació
inicial

Relació de fets:

Vista la memòria de la Regidoria d’Hisenda en la que es proposa una modificació
pressupostària consistent en suplement de crèdits mitjançant baixes per anul·lació.

Vist l’informe d’Intervenció de data 17 de juliol de 2014.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Aprovar l’expedient de modificació pressupostària, consistent en suplement
de crèdit mitjançant baixes per anul·lació, que s’indica a continuació: 
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 Suplement de crèdits 

Org. Pro. Eco. Descripció
Crèdits
totals Modificació Crèdit final

21 150 61905
Millores  urbanes  –
Pla de qualitat urbana 426.909,42 50.000,00 476.909,42

50.000,00

 Fons de finançament: baixes per anul·lació

Org. Pro. Eco. Descripció
Crèdits
totals Reducció Crèdit final

21 161 62300
Millores  Xarxa
Subministrament aigua 50.000,00 -50.000,00 0,00

-50.000,00

Segon.-  De conformitat amb el que disposa l’article 168 del Reial Decret Legislatiu
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les
Hisendes Locals, publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la Província, per un
termini de quinze dies hàbils, durant els quals s’admetran reclamacions i suggeriments
davant el Ple, el qual disposarà d’un mes per resoldre-les. En cas que no es presentin
reclamacions, l’expedient s’entendrà definitivament aprovat.

Tercer.- Donar trasllat, segons l’establert a l’article 29.2 del Reial Decret 1463/2007,
del present acord a la Direcció General de Coordinació Financera amb les Entitats
Locals del Ministeri d’Economia i Hisenda

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé  el  senyor  alcalde  manifestant  que  aquesta  és  una  modificació  tècnica
d'assignació de recursos. Es tracta que hem anat executant diferents obres integrals,
dins d'aquestes obres portaven una part inclosa de millores de la xarxa, per tant s'ha
finançat tot a millores urbanes, no hem fet ús de la partida de millores de la xarxa, i
això ara s'ha quantificat i  passem la quantitat que hi havia de 50.000 euros que hi
havia en aquesta partida de millora de la xarxa de subministrament d'aigua al que són
millores urbanes perquè és aquí on s'han carregat de forma integral els projectes que
s'han fet. Per tant, és només el traspàs d'una partida a una altra perquè els projectes
s'han executat de forma integral i implicaven també aquesta millora de la xarxa.

- senyor Guerra: Nosaltres, com acostumem a fer, al ser una aprovació inicial, ens
abstindrem.

- senyor Genover: Nosaltres també ens abstindrem al ser una aprovació inicial.

Votació:
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Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernandez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, Pujol.  Gabarró i  la senyora Frigola (CiU.
Total onze vots a favor.
Vots en contra:  Cap.
Abstencions: Els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), els senyors
Genover  i  Menor  (Entesa) la  senyora Galiana i  els  senyors  Rodrigo (PP) i  Guerra
(PxC). Total nou abstencions.

18.-  INFORMACIÓ  EXECUCIÓ  PRESSUPOST  MUNICIPAL  A  30/06/2014  I
INFORMES  MOROSITAT  LLEI  15/2010  DEL  1R.  I  2N  TRIMESTRE  DE  2014.
Coneixement.-

Relació de fets:

Vist l’article 207 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 pel qual s’aprova el text refós de la
Llei Reguladora de les Hisendes Locals , que diu textualment:

“La Intervención de la entidad local remitirá al Pleno de la entidad, por conducto de la
presidencia, información de la ejecución de los presupuestos y del movimiento de la
tesorería por operaciones presupuestarias independientes y auxiliares del presupuesto
y de su situación, en los plazos y con la periodicidad que el Pleno establezca”

Vista  la  disposició  addicional  segona  de  les  Bases  d’Execució  del  Pressupost
aprovades pel Ple de la corporació en data 16 de novembre de 2012, que estableix
que la Informació a remetre al Ple haurà de contenir la següent informació:

D’acord  amb  l’establert  a  l’article  207  del  Reial  Decret  Legislatiu  2/2004  pel  qual
s’aprova  el  text  refós  de  la  Llei  Reguladora  de  les  Hisendes  Locals,  abans  de  la
finalització de cada semestre natural es remetrà al Ple informació referent a

1. Execució pressupost de despeses corrents, que contindrà per cada aplicació
pressupostària:
a. Els crèdits inicials, les seves modificacions i els crèdits definitius
b. Les despeses compromeses
c. Les obligacions reconegudes netes
d. Els pagaments realitzats
2. Execució  pressupost  d’ingressos  corrents,  que  contindrà  per  cada  aplicació
pressupostària:
a. Les previsions inicials, les seves modificacions i les previsions definitives
b. Els drets reconeguts nets. La recaptació neta

3. Els moviments i la situació de la tresoreria.

S’incorporarà com a annex els informes i relacions referents a la llei 15/2010 previstes
a l’article 18.14 i 18.15 de les present Bases..
La informació referent al primer semestre s’haurà de remetre en el Ple ordinari del mes
de juliol  del  mateix  any,  o  immediatament  posterior  si  aquest  no  es  realitzés,  i  la
informació referent al segons semestre s’haurà de remetre en el Ple ordinari del mes
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de febrer de l’any següent , o immediatament posterior si aquest no es realitzés.

Vist l’establert a les regles 105 i 106 de la Instrucció del model normal de comptabilitat
local.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Donar compte al Ple de la Corporació de l'estat d'execució del Pressupost municipal a
data 30 de juny de 2014 i dels informes de morositat del 1r i 2n trimestre de 2014
d'acord  amb  l'establert  a  l'article  207  del  Reial  Decret  Legislatiu  2/2004  pel  qual
s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals i dels terminis de
pagament segons es preveu a l'article 4t de la Llei 15/2010.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor alcalde manifestant que intentarà fer una explicació molt breu de la
situació, aquesta foto fixa a 30 de juny, que és el que la Llei ens obliga a fer. Cal dir
que per l'apartat de les obligacions reconegudes, les despeses, el 30 de juny eren de
13.915.000 euros, si comparem amb l'any passat, era de 14.230.000 euros, i els drets
reconeguts, els ingressos, són de 24.000.000 i l'any passat era de 23.127.000 euros.
Cal die la relació entre ingressos i despeses no té una correlació temporal perquè els
ingressos  són  els  del  padró  i  les  despeses  són  a  mesura  que  es  van  executant
realment les despeses, per això hi ha aquest diferencial, però si anem al detall, a nivell
d'ingressos, cal dir que els ingressos més importants s'estan comportant segons el
previst, bàsicament el que era el tema de l'IBI, s'està comportant segons la previsió
inicial. L'impost de construccions té una millora substancial en relació a la previsió,
tenim ja drets reconeguts que suposen el 95% de la previsió inicial, això vol dir també
que el sector es comença a reactivar i per tant la previsió que hi havia d'ingressos serà
superior a la que es va preveure en el  seu moment. Cal dir  que la participació en
tributs de l'estat també té un comportament positiu, la liquidació que ens han avançat
serà positiva,  per  tant  es preveu una recaptació superior  a la prevista,  i  també es
constata  el  fet  que  les  subvencions  d'altres  administracions,  bàsicament  de  la
Generalitat, s'han reduït, perquè tothom sap que en aquest moment pràcticament no hi
ha línies i les que hi ha ens costen de cobrar.
A nivell de despeses, també el comportament és molt similar. Estem parlant que el
capítol de personal l'execució a 30 de juny està al 48%, estem en la línia de la mínima
desviació.  També en despeses de béns corrents i  serveis,  en relació a la previsió
inicial, l'execució està al 45%. per tant, no hi ha cap element que ens faci pensar que
tinguem alguna situació d'un desfase important de la gestió pressupostària. A nivell
d'inversió  cal  dir  que portem obres adjudicades per un valor  d'1.393.000 euros en
aquests moments, tenint en compte que no hi ha el Pla d'Obres i Serveis aquest any
2014.
Cal dir que anivell de tresoreria no tenim tensió, estem en una mitja de pagament de
24 dies des del moment en què es reconeix la despesa. 
Els patronats també estan tots en una línia positiva. Cal dir que el Museu del Suro en
aquest cas, a 30 de juny, té més despeses que ingressos, però estem pendents de
concretar subvencions amb altres administracions. L'IPEP també té més despeses que
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ingressos però és perquè l'Ajuntament, en aquest cas, només ha fet la transferència
del 25% de la seva subvenció, cal fer la resta. Esports a 30 de juny, aquest és un
patronat  del  qual  estem fent  un  seguiment  molt  exhaustiu,  cal  dir  que  hi  ha  més
ingressos que despeses en aquests  moments,  per  tant  els  desajustaments  que hi
havia  sembla  ser  que  estan  tots  reconduïts.  I  Mitjans  de  Comunicació,  també en
aquests  moments,  a  30  de  juny,  té  superàvit.  Per  tant  la  l'avanç  de  liquidació
d'execució pressupostària en termes generals va molt en la línia de la gestió que s'ha
fet en els últims anys, de rigor, d'evitar sobretot les diferències entre la previsió inicial i
l'execució real,  perquè això és el  que ens pot garantir tancar amb superàvit  i  amb
romanent  de  tresoreria  positiu  que  ens  permeti  afrontar  una  part  d'inversions  i  no
entrar en cap pla de sanejament. 

-  senyor Sabrià: Nosaltres, com deia l'alcalde, també ens interessen més els drets
reconeguts que el nivell de despesa i per tant celebrem el bon comportament de l'IBI,
tant de rústica com d'urbana, celebrem el remuntament de l'ICIO i per tant, si a més a
més hi  afegim que s'esperen més bones notícies respecte a les transferències de
l'Estat,  esperem  que  es  mantinguin  el  nivell  d'impagats.  Hem  analitzat  per  sobre
aquelles partides que tenen una despesa lineal durant tot l'any i també ens sembla que
el  seu  comportament  és  l'habitual,  per  tant,  prudència,  que  és  el  que  demanem
sempre.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

19.- COMPTE GENERAL 2013. Aprovació.

Relació de fets:

Vist  l'expedient  del  Compte  General  corresponent  a  l'exercici  2013  format  per  la
Intervenció de Fons.

Atès que es comprova que el compte General està integrat per:

1. El balanç.
2. El compte del resultat economicopatrimonial.
3. L'estat de liquidació del pressupost.
4. La memòria.

Vist els articles 208 i 209 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 pel qual s'aprova el text
refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals.

Vista la normativa establerta a les regles 97 a 102 de la Instrucció de Comptabilitat.

Vist l'informe emès favorable per la Comissió Especial de Comptes en data 27 de maig
de 2014.

Atès que en data  11 de juliol  de 2014 va finalitzar  l'exposició  pública del  Compte
General sense que es presentés cap reclamació.
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Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar en tot el seu contingut el compte general corresponent a l’exercici de
2013 d’acord amb les dades que figuren en l’expedient.

Segon.- Remetre el present acord a la Sindicatura de Comptes, de conformitat amb el
que disposa l’article 212 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, pel qual s’aprova el Text
Refós de la Llei d’Hisendes Locals i l’article 9 de la Llei 6/1984, de 5 de març, de la
Sindicatura de  Comptes.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el  senyor alcalde que aquest  és un tràmit  format,  el  compte general  es va
aprovar es va sotmetre a informació públic, no hi ha hagut al.legacions per tant és
aprovar-lo definitivament i trametre'l a la sindicatura de Comptes. Penso que som uns
dels  ajuntaments  que  ja  fa  molts  anys  que  estem  complint  la  nostra  obligació
d'aprovar-lo amb temps i a més a més enviar-lo a la sindicatura, perquè crec que és el
que pertoca.

- senyor Genover: Només dir que és correcte, que estem contents, que la situació de
Tresoreria és bona i que per molts anys que sigui així.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

20.-  MODIFICACIÓ  PRESSUPOSTÀRIA  CONSISTENT  EN  SUPLEMENT  DE
CRÈDIT  I  CRÈDIT  EXTRAORDINARI  MITJANÇANT  BAIXES  PER ANUL·LACIÓ.
Aprovació inicial

Relació de fets:

Vista la memòria de la Regidoria d’Hisenda en la que es proposa una modificació
pressupostària consistent en suplement de crèdits i crèdit extraordinari mitjançant el
romanent de tresoreria i baixes per anul·lació.

Vist l’informe d’Intervenció de data 17 de juliol de 2014

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar l’expedient de modificació pressupostària consistent en suplement de
crèdits i crèdit extraordinari mitjançant el romanent de tresoreria i baixes per anul·lació,
tal com s’indica a continuació: 

 Suplement de crèdits 
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Org. Pro. Eco. Descripció
Crèdits
inicials Modificació Crèdits finals

920 22608
Responsabilitat  patrimonial  de
l'ajuntament 21.200,00 6.000,00 27.200,00

12 934 22708 Servei de recaptació 18.342,00 6.000,00 24.342,00

12 934 22610 Despeses bancàries recaptació 17.263,00 4.000,00 21.263,00

21 151 22702
Despesa  informes  departament
activitats 1.000,00 1.000,00 2.000,00

32 241 46500
Subvenció consell comarcal projecte
ocupació 9.173,01 9.000,00 18.173,01

52 231 22703 Contracte teleassistencia 29.074,00 1.200,00 30.274,00

52 231 22604
Despeses  servei  de  mediació  i
convivència 45.534,00 700,00 46.234,00

81 130 22701 Protecció civil 3.000,00 1.200,00 4.200,00

144.586,01 29.100,00 173.686,01

 Crèdits extraordinari 

Org. Pro. Eco. Descripció Crèdits inicials Modificació
Crèdits
finals

12 934 22702 Serveis externs hisenda 0,00 2.000,00 2000

 Baixes per anul·lació

Org. Pro. Eco. Descripció Crèdits inicials Modificació Crèdits finals

71 162 22710 Neteja viaria 1.479.304,50 9.000,00 1.470.304,50

72 170 22712 Contracte recollida de residus 1.646.406,99 10.179,60 1.636.227,39

81 130 20400 Arrendament vehicles policia 49.096,00 3.920,40 45.175,60

12 011 31000
Interessos prestecs a mig i llarg
termini 250.000,00 8.000,00 242.000,00

3.424.807,49 31.100,00 3.393.707,49

Segon.-  De conformitat amb el que disposa l’article 168 del Reial Decret Legislatiu
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les
Hisendes Locals, publicar el present acord en el Butlletí Oficial de la Província, per un
termini de quinze dies hàbils, durant els quals s’admetran reclamacions i suggeriments
davant el Ple, el qual disposarà d’un mes per resoldre-les. En cas que no es presentin
reclamacions, l’expedient s’entendrà definitivament aprovat.

Tercer.- Donar trasllat, segons l’establert a l’article 29.2 del Reial Decret 1463/2007,
del present acord a la Direcció General de Coordinació Financera amb les Entitats
Locals del Ministeri d’Economia i Hisenda

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
El senyor alcalde intervé manifestant que es tracta d'una modificació puntual per un
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import total de 31.000 euros, per ajustar aquelles partides que pensem, que fruit de la
seva evolució fins ara, i la previsió que hi ha de cares al tancament de l'any 2014, cal
ajustar-les  per  no  quedar-nos  amb  un  desfase  en  els  propers  mesos.  És  una
modificació en la línia d'una gestió molt prudent, molt intentant que les desviacions,
sobretot de despesa corrent que són les que poden hipotecar el futur de la gestió,
siguin  les  mínimes  possibles,  però  òbviament  hi  ha  algunes  partides  que  cal
suplementar-les. Parlaré bàsicament d'una, el tema de la responsabilitat patrimonial de
l'Ajuntament, això depèn de si hi ha alguna sentència i ens treu una mica els objectius
inicial, cal suplementar-la. Cada vegada hi ha més litigis, per ant és una modificació
molt puntual d'un import molt limitat dins la magnitud del pressupost.

-  senyor  Galiana;  Nosaltres  anunciem  l'abstenció,  com  sempre,  en  totes  les
modificacions pressupostàries, que entenem que són decisions de govern.

- senyor Genover: L'Entesa en la mateixa línia, també ens abstindrem.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernandez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, Pujol.  Gabarró i  la senyora Frigola (CiU.
Total onze vots a favor.
Vots en contra:  Cap.
Abstencions: Els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), els senyors
Genover  i  Menor  (Entesa) la  senyora Galiana i  els  senyors  Rodrigo (PP) i  Guerra
(PxC). Total nou abstencions.

A.3)  Assumptes de la comissió informativa d'urbanisme, obres,  serveis,  medi
ambient i habitatge

21.- RECEPCIÓ DE LES OBRES D’URBANITZACIÓ DEL SECTOR PA-1.5, ACCÉS
A PALAFRUGELL. Aprovació.-

Relació de fets:

Vistes les  sol·licituds  de  lliurament  a  l’Ajuntament  de  les  obres  d’urbanització  del
sector PA-1.5, Accés a Palafrugell,  i  la documentació requerida per portar a terme
aquesta tramitació, presentades pel senyor Pere Creixell Cabeza, en representació de
la societat Espai de Descans, SL, en data 24 de gener de 2014, amb registre d’entrada
núm. 1.043, en data 20 de maig de 2014, amb registre d’entrada núm. 6.855, i en data
18 de juliol de 2013, amb registre d’entrada núm. 9.767.
 
Atesos els  diversos  informes  emesos  conjuntament  per  l’Arquitecte  Municipal,  el
senyor Joaquim Garcia Balda, i per l’Arquitecte Tècnic Municipal, el senyor Albert Vila
Roura, en data 30 de gener de 2014, 18 de juny de 2014, 2 de juliol de 2014 i 18 de
juliol de 2014, on manifesten, a títol de conclusió en aquest darrer informe de 18 de
juliol,  que  s’han  donat  compliment  als  diversos  requeriments  efectuats,  previs  a
l’adopció de l’acord de recepció d’aquestes obres d’urbanització, a excepció de dos
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treballs puntuals que estan pendents de ser resolts adequadament, consistents en:
 

a) Reparació del flonjall aparegut al giratori.
b) Procedir al desmuntatge del quadre provisional d’obres.

 
Atès que al mateix informe de 18 de juliol, els tècnics municipals consideren que es
pot  procedir  a  la  recepció  de  les  obres  d’urbanització  del  sector  PA-1.5,  Accés  a
Palafrugell, però mantenint l’aval dipositat a la Tresoreria Municipal en data 3 de maig
de  2010,  per  import  de  33.424,33  €,  fins  que no  s’hagin  dut  a  terme els  treballs
pendents esmentats en el punt anterior.
 
Atès que també s’han incorporat a aquest expedient de recepció diversos informes
emesos per  l‘Àrea de Serveis  Municipals,  de data 7 i  12 de juny de 2014,  on es
detallen diverses deficiències observades, que ja s’han resolt,  a excepció dels dos
punts esmentats anteriorment.
 
Atès l’informe favorable emès per la Comissió informativa d’urbanisme, pla de barris,
obres públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 22 de juliol
de 2014, en el sentit que es procedeix la recepció definitiva de les obres d’urbanització
del sector PA-1.5, Accés a Palafrugell, però supeditant la devolució de l’aval dipositat
en el seu dia com a garantia de la correcta execució de les obres d’urbanització del
sector, a que s’executin els treballs pendents detallats en aquest mateix acord. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar la recepció definitiva de les obres d’urbanització del sector PA-1.5,
Accés a Palafrugell, atenent les peticions formulades pel senyor Pere Creixell Cabeza,
en representació de la societat Espai de Descans, SL, després que comprovar que la
documentació presentada és suficient per a la tramitació d’aquesta recepció. 
 
Segon.- Supeditar la devolució de l’aval dipositat a la Tresoreria Municipal en data 3
de maig de 2010, per la societat Espai de Descans, SL, per import de 33.424,33 €, en
concepte de garantia  de la  correcta execució de les  obres  d’urbanització  d’aquest
sector, a la prèvia execució dels treballs pendents, detallats a l’informe tècnic de data
18 de juliol de 2014, consistents en:
 

a) Reparació del flonjall aparegut al giratori.
b) Procedir al desmuntatge del quadre provisional d’obres.

 
Tercer.- Notificar aquest acord al senyor Pere Creixell Cabeza, en representació de la
societat Espai de Descans, SL, requerint-lo perquè porti a terme els treballs pendents,
i ho notifiqui posteriorment i per escrit a l’Ajuntament per tramitar la devolució de l’aval
dipositat en el seu dia a la Tresoreria Municipal.
 
Quart.- Notificar també aquest acord a les àrees de Serveis Municipals, Tresoreria i
Intervenció de l’Ajuntament, a l’Enginyer Tècnic Municipal i a la Policia Municipal.
 
Cinquè.- Facultar àmpliament a l’Alcalde President, el senyor Juli Fernández Iruela, i
subsidiàriament el Tinent d’Alcalde o Regidor en qui delegui, o el que exerceixi les
seves funcions, per a la formalització dels documents necessaris  derivats d’aquest
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acord. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Rangel manifestant que es tracta del sector d'entrada a Palafrugell,
que s'ha transformat de magatzem de materials de la construcció en un aparthotel i
que  dins  d'aquest  desenvolupament  urbanístic  hi  han  hagut  unes  càrregues
d'urbanització que a dia d'avui s'han desenvolupat en la seva total execució i donat
que ens aquests moments, per la seva localització i per necessitats de l'Ajuntament de
ja tenir-hi els serveis de neteja i de jardineria i d'enllumenat i manteniment, ha arribat el
moment, d'acord amb els informes tècnics, d'acceptar aquesta recepció de les obres
d'urbanització que s'hi han dut a terme.

-  senyor  Sabrià:  Nosaltres  hi  donarem  el  nostre  suport,  encara  que  hi  quedin
puntualment  temes  pendents,  i  per  tant  només  demanem  que  s'estigui  a  sobre
d'aquestes dues petites coses puntuals que queden pendents.

- senyor Rangel: les dues coses que queden pendents no s'ha executat perquè eren
problemàtiques de vialitat amb l'asfaltat i algunes coses, com és el quadre provisional
d'obres  que  no  correspon  la  seva  execució  al  privat  sinó  que  la  companyia  que
executa  els  serveis  d'alimentació  que  el  5retirin,  i  l'única  condició  que  comporta
aquesta recepció de les obres d'urbanització és  que no es retornarà la fiança fins que
aquests dos temes estiguin resolts.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

22.-  PROJECTE  DE  MILLORA  URBANA  DEL  CARRER  BAIX  CAMP,  A
PALAFRUGELL. Aprovació definitiva.-

Relació de fets:

Vist que el Ple Municipal, a la sessió ordinària celebrada el 29 d’abril  de 2014, va
aprovar  inicialment  aquest  Projecte  de  millora  urbana  del  carrer  Baix  Camp,  a
Palafrugell, redactat per l’equip tècnic de l’Àrea de projectes i obres de l’Ajuntament, i
que  es  composa de  memòria,  estudi  bàsic  de seguretat  i  salut,  annexes,  plec  de
condicions,  amidaments,  pressupost  i  plànols,  amb  un  pressupost  d’execució  per
contracte cent  dotze  mil  nou-cents  noranta-vuit  euros  amb  vint-i-sis  cèntims
(112.998,26 €), amb el 21% d’IVA inclòs.
 
Atès que durant el període comprès entre el  14 de maig i  el 18 de juny de 2014,
ambdós  inclosos,  en  que  va  estar  en  informació  pública  aquest  projecte,  amb  la
publicació del corresponent edicte al Butlletí Oficial de la Província de Girona núm. 90,
de 13 de maig, no es va presentar cap suggeriment ni al·legació.
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Atès que s’han incorporat a l’expedient d’aprovació els informes emesos per la Cap de
l’Àrea de Serveis Municipals, de data 16 de juny de 2014, i per la Policia Local, de data
10 de juliol de 2014.
 
Atès l’informe emès per l’Arquitecte Municipal, el senyor Jordi Font Bel, en data 22 de
juliol  de  2014,  on  manifesta  el  que  es  transcriu  a  continuació,  en  relació  als  dos
informes incorporats a l’expedient:
 
“Durant aquest tràmit d’informació pública s’han incorporat a l’expedient l’informe de la
Policia Local, emès el 10 de juliol de 2014, on sol·liciten que el projecte incorpori unes
senyalitzacions complementàries.

En data de 16 de juny de 2014, l’Àrea de Serveis Municipals emet un informe on
proposa unes millores al projecte, que fan referència a la xarxa separativa, que es va
descartar  per  les  poques  incidències  sobre  el  volum  general  que  les  feia
desproporcionades en quant al seu cost.
 
En funció que les dues millores proposades signifiquen un increment de pressupost, si
bé molt menor, i  considerant que el mateix ha estat producte d’un consens amb la
totalitat dels veïns afectats, resulta convenient no corregir-lo en aquest procediment i
contemplar  com a millora d’obra aquestes partides en el  procés de licitació de les
obres.
 
Per tant, a criteri del tècnic sotasignant, es pot aprovar definitivament aquest Projecte
de millora urbana a la propera sessió plenària.”
 
Atès l’informe emès per la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  obres,  serveis,  medi
ambient, patrimoni i millora de la qualitat urbana, a la sessió celebrada 22 de juliol de
2014.
 
Atès el que preveu l’article 37 i 38 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels Ens
Locals (Decret 179/1995), pel que fa a la tramitació dels projectes d’obres locals, i
l’article 219 de la Llei municipal i de règim local, pel que fa a la documentació que han
de contenir aquests projectes. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar definitivament el Projecte de millora urbana del carrer Baix Camp, a
Palafrugell, redactat per l’equip tècnic de l’Àrea de projectes i obres de l’Ajuntament, i
que  es  composa de  memòria,  estudi  bàsic  de seguretat  i  salut,  annexes,  plec  de
condicions,  amidaments,  pressupost  i  plànols,  amb  un  pressupost  d’execució  per
contracte cent  dotze  mil  nou-cents  noranta-vuit  euros  amb  vint-i-sis  cèntims
(112.998,26 €), amb el 21% d’IVA inclòs.
 
Segon.- Disposar  la  publicació  d’un  edicte  al  Butlletí  oficial  de  la  província  per  a
coneixement general d’aquesta aprovació definitiva.
 
Tercer.- Notificar  aquest  acord  d’aprovació  definitiva  a  la  totalitat  dels  propietaris
afectats per les obres de millora urbana contemplades en aquest projecte. 
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Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Rangel manifestant que aquest punt es debatrà conjuntament amb el
punt número 24 de l'ordre del dia. Aquests dos documents ja han passat diverses
vegades pel  plenari.  Estem parlant  en primer  lloc del  projecte de regularització  de
finques del sector del Baix Camp, d'aquest polígon de millora urbana, es tracta del
carrer/camí que hi ha entre el Pompeu Fabra i el vial paral.lel del sector del Piverd i
que en el seu moment es va detectar que hi havia una problemàtica d'edificacions que
no  encaixaven,  el  planejament  de  2006  ja  va  recollir  dues  solucions  per  aquesta
situació i  aquest  sector,  va delimitar  el  polígon d'actuació que fins aquest any, els
diferents  governs  han anat  intervenint  amb els  veïns  i  trobant  les  solucions fins  a
arribar un consens en el qual s'establia la fórmula més senzilla de desenvolupament
d'aquest sector com a projecte de regularització de finques, en el qual l'Ajuntament
assumiria un 50% d'aquests costos, a partir d'aquí un cop formalitzat el conveni per
part dels privats i l'Ajuntament, el gener de 2014, en aquests moments s'han fet les
tramitacions i aprovacions inicials, no hi hagut cap al·legació i ho portem a aprovació
definitiva.

- senyor Sabrià: Només per dir que nosaltres hi donarem suport, ja ho varem fer també
en el moment de l'aprovació inicial. Ens sembla que en general és una bona notícia,
esperem que es pugui executar de pressa, que ara les cessions vagin ràpides i que
per tant el projecte pugui tirar endavant en un termini breu.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

23.- EXPEDIENT DE CORRECCIÓ DE TRAÇAT DEL CAMÍ RURAL AL SEU PAS
PEL MAS GARRIGA, A LLOFRIU, PROPIETAT DEL SENYOR PABLO CALZADA
PRATMARSÓ. Aprovació definitiva.-

Relació de fets:

Vist que el Ple Municipal, a la sessió celebrada el 25 de febrer de 2014, va aprovar
inicialment  l’Expedient  de  correcció  del  traçat  del  camí  rural  al  seu  pas  pel  Mas
Garriga,  a  Llofriu,  propietat  del  senyor  Pablo  Calzada  Pratmarsó,  supeditant  la
continuació del tràmit d’aprovació a la introducció de les següents observacions:
 
- Actualitzar el projecte, fent constar les determinacions de l’article 106 de les  normes
del POUM.
-Que s’incloguin mesures correctores de control ambiental.
-Que la millora del  camí arribi  fins al límit  de la seva propietat i  amb les mateixes
característiques.
 
Atès que durant el tràmit d’informació pública, comprès entre el 18 de març i el 17
d’abril  de  2014,  ambdós  inclosos,  no  es  va  presentar  cap  al·legació,  però  amb
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posterioritat,  el  22  de  maig  de  2014,  va  tenir  entrada  al  registre  d’entrades  de
l’Ajuntament  l’escrit  d’al·legacions  de  l’Associació  de  Veïns  i  Amics  de  Llofriu,
representada  pel  senyor  Josep  Sabrià  Massó,  que  es  va  incorporar  a  l’expedient
d’aprovació, i on sol·liciten el següent:
 
- Que els pendents, tant de l’inici (6,60%), com del final, es suavitzin.
- Que es faci un seguiment estricte per tal que compleixin els requisits del      projecte.
- Que es dipositin garanties suficients per assegurar el compliment de les obligacions
derivades d’aquest expedient, especialment la millora del camí des de l’inici de la seva
propietat dins al desviament.
 
Atès l’informe emès per la Cap de l’Àrea de Medi Ambient, en data 2 d’abril de 2014,
on efectua una sèrie de consideracions sobre la  modificació del  tractament  de les
pitalasses  i  altres  espècies  invasores  ubicades  en  el  camí  actual,  considerant
convenient l’eliminació dels exemplars de pitalassa i figuera de moro existents en el
camí actual, per tal de reduir el risc de dispersió cap a l’Espai d’Interès Natural de les
Gavarres;  sobre  la  consolidació  del  nou  talús,  proposant  una  selecció  de  plantes
pròpies de l’entorn, detallades al  mateix informe; i  sobre la insuficiència de mitjans
previstos per al tractament de la vegetació, destacant que tant en el cas de l’eliminació
d’espècies com la figuera de moro i la pitalassa requereixen un tractament específic,
no essent suficient una estassada, sinó que cal aplicar un tractament fitosanitari inicial
i un manteniment periòdic fins a la total eliminació de la planta, pel que considera que
s’haurien d’incloure al  pressupost del projecte els mitjans necessaris per a la seva
correcta eliminació.
 
Atès l’informe  emès  per  l’Arquitecte  Municipal,  en  data  22  de  juliol  de  2014,  on
manifesta que en data 20 de maig de 2014, amb registre d’entrada núm. 6.898, i 2 de
juliol de 2014, amb registre d’entrada núm. 8.955, el promotor d’aquest Expedient va
presentar documentació complementària on es corregeix el projecte per ajustar-se a
les observacions dels informes tècnics municipals. En aquest sentit, es contempla una
amplada del camí de 6 metres, d’acord amb el que estableix l’article 106 del POUM,
s’incorporen les mesures correctores ambientals establertes a l’informe de l’Àrea de
Medi Ambient i es contempla un acabat amb un gruix de sauló de 5 centímetres, i en
un tram es preveuen cunetes de formigó.
 
Atès que al mateix informe de 22 de juliol de 2014, l’Arquitecte Municipal manifesta
que el projecte corregit ja contempla que els pendents es suavitzin, de manera que en
cap punt es superi el 6%, tal com es va requerir i, pel que fa al seguiment del projecte,
cal dir que tot el procés d’execució d’obra, des de l’acta de replanteig fins a la recepció
de les mateixes serà rigorosament controlada pels tècnics municipals, però de manera
complementària, prèviament al començament de les obres, es reclamarà l’aportació
d’una garantía de 6.000.- € al promotor.
 
Atès que, a títol  de conclusió,  l’Arquitecte Municipal  considera que es pot  aprovar
definitivament aquest Expedient de correcció del traçat del camí rural al seu pas pel
Mas  Garriga,  a  Llofriu,  propietat  del  senyor  Pablo  Calzada  Pratmarsó,  amb  les
consideracions recollides als informes incorporats a l’expedient, i esmentats en aquest
mateix acord.
 
Atès el que es detalla a l’informe emès per l’Assessora Jurídica Municipal, la senyora
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Júlia Giró Val, en el seu informe de 20 de febrer de 2014, pel que fa a la relació de
fets, als fonaments de dret i a la legislació aplicable a aquesta tramitació.
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 22 de juliol de
2014. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar definitivament l’Expedient de correcció del traçat del camí rural al seu
pas pel Mas Garriga, a Llofriu, propietat  del  senyor Pablo Calzada Pratmarsó, una
vegada s’han introduït les observacions i esmenes derivades dels diversos informes
tècnics incorporats a l’expedient  i  de l’estimació de la única al·legació presentada,
subscrita per l’Associació de Veïns i Amics de Llofriu, representada pel senyor Josep
Sabrià Massó.
 
Segon.- Requerir  al  senyor  Pablo Calzada Pratmarsó perquè,  abans de començar
l’execució  de  les  obres,  procedeixi  a  l’aportació  a  la  Tresoreria  Municipal  d’una
garantia per import de 6.000.- €, per a la correcta execució dels treballs contemplats
en aquest expedient de correcció de traçat.
 
Tercer.- Notificar  aquest  acord  al  promotor  de  l’expedient,  al  tècnic  redactor,  a
l’Associació de Veïns i Amics de Llofriu, i a les àrees de Medi Ambient i de Serveis
Municipals.
 
Quart.- Disposar  la  publicació  d’un  edicte  al  Butlletí  oficial  de  la  província,  per  a
coneixement general d’aquesta aprovació definitiva. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:

Intervé el senyor Rangel que es tracta de l'aprovació definitiva aquesta correcció del
traçat d'aquest camí de Llofriu Un històric que s'ha portat diverses vegades a aquest
plenari i que ara definitivament s'ha trobat l'encaix, tant pel que fa a  les al.legacions
presentades com als informes de les diferents àrees. Ara en aquests moments ja s'ha
inclòs aquesta petició de l'Associació de veïns, a més a més els suggeriments que des
de l'Àrea de Medi Ambients es feien en relació a la vegetació i a la recollida d'aigües
plujanes. No hi ha cap més secret i el que passarà és que després d'aquest expedient
caldrà que ens facin la cessió dels terrenys perquè es puguin executar les obres  i
presentin la llicència per poder fer aquesta correcció del traçat dels camins.

- senyor Genover: Nosaltres ens abstindrem. D'acord que s'han tingut en compte totes
aquestes  mesures  correctores  però  la  nostra  postura  és  que  això  no  sigui  un
precedent per altres propietats.

Votació:
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Sotmesa  a  votació  s'aprova  la  proposta  per  unanimitat  i  sense esmenes  amb els
següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernandez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, Pujol. Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), la senyora Galiana i el senyor
Rodrigo (PP). Total disset vots a favor.
Vots en contra: Cap.
Abstencions:  Els  senyors  Genover  i  Menor  (Entesa)  i  Guerra  (PxC).  Total  tres
abstencions.

24.-  PROJECTE  DE  REGULARITZACIÓ  DE  FINQUES  AFECTADES  PER
L’ALINEACIÓ  DEL  CARRER  BAIX  CAMP,  A  PALAFRUGELL.  Aprovació
definitiva.-

Relació de fets:

Vist que el  Ple Municipal,  a la sessió celebrada el  29 d’abril  de 2014, va aprovar
inicialment el Projecte de regularització de finques afectades per l’alineació del carrer
Baix Camp, a Palafrugell, elaborat per l’equip tècnic i jurídic de l’Àrea d’urbanisme de
l’Ajuntament,  amb  la  finalitat  de  regularitzar  l’alineació  d’aquest  carrer,  tot  donant
compliment a una reivindicació històrica dels veïns d’aquest carrer.
 
Atès que el durant el període comprès entre el 14 de maig i el 13 de juny de 2014,
ambdós  inclosos,  en  que  va  estar  en  informació  pública  aquest  projecte,  amb  la
publicació dels respectius edictes al Butlletí oficial de la província de Girona núm. 90,
de 13 de maig, i al diari El Punt-Avui, de 15 de maig, així com la seva disposició al
tauler d’anuncis de l’Ajuntament i a la pàgina web municipal, no es va presentar cap
suggeriment ni al·legació.
 
Atès que en data 28 de gener de 2014, es va formalitzar un conveni entre l’Ajuntament
de Palafrugell, representat per l’Alcalde-President, el senyor Juli Fernández Iruela, i els
propietaris de les finques afectades per la nova alineació del carrer Baix Camp, on
donen  la  seva  conformitat  a  la  nova  alienació  resultant  d’aquest  Projecte  de
regularització  i,  per  tant,  accepten  que  aquesta  sigui  aprovat  pel  Ple  Municipal  i
finalment inscrit en el Registre de la Propietat de Palafrugell, la qual cosa comporta la
cessió a l’Ajuntament de terrenys afectats pel vial resultant. 
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 22 de juliol de
2014.
 
Atès  el que disposa l’article 119 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual
s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, modificat per la Llei 3/2012, de 22 de
febrer, de modificació d’aquest Text refós, i l’article 166 del Decret 305/2006, de 18 de
juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:
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Primer.- Aprovar definitivament el Projecte de regularització de finques afectades per
l’alineació del carrer Baix Camp, a Palafrugell, elaborat per l’equip tècnic i jurídic de
l’Àrea d’urbanisme de l’Ajuntament.
 
Segon.- Notificar aquest acord d’aprovació definitiva a tots els propietaris de finques
del carrer Baix Camp.
 
Tercer.- Expedir la corresponent certificació d’aquest acord d’aprovació definitiva per
possibilitar la inscripció d’aquest Projecte de regularització de finques al Registre de la
Propietat  de  Palafrugell,  una  vegada  l’acord  hagi  adquirit  fermesa  en  via
administrativa, de conformitat amb el que disposa l’article 166.5 del Decret 305/2006,
de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme.
 
Quart.- Publicar  un  edicte  al  Butlletí  Oficial  de  la  Província  de  Girona  i  la  seva
disposició a la pàgina web municipal, per a coneixement general d’aquesta aprovació
definitiva.
 
Cinquè.- Facultar àmpliament a l’Alcalde President, el senyor Juli Fernández Iruela, i
subsidiàriament el Tinent d’Alcalde o Regidor en qui delegui, o el que exerceixi les
seves funcions, per a la formalització dels documents necessaris  derivats d’aquest
acord. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

25.- ESTATUTS I BASES D’ACTUACIÓ DE LA JUNTA DE COMPENSACIÓ DEL
POLÍGON  DE  NORMALITZACIÓ  DE  FINQUES  PNF-1.4,  REGULARITZACIÓ
SOLARS CARRERS JUAN DE HERRERA – SAGUNT – GENIS I SAGRERA, DE
PALAFRUGELL. Aprovació inicial.-

Relació de fets:

Vistos els Estatuts i les Bases d’actuació de la Junta de compensació del polígon de
normalització  de  finques  PNF-1.4,  Regularització  solars  carrers  Juan  de  Herrera,
Sagunt  i  Genis  i  Sagrera,  de  Palafrugell,  presentats  pel  senyor  Francesc  Xavier
Rodrigo López, que actua en nom propi i  en representació de la societat mercantil
Estrabau, SA, i pel senyor Josep Cruz Torrellas, el 29 d’abril de 2014, i amb registre
d’entrada núm. 7.873.
 
Atès l’informe conjunt emès per l’Assessora Jurídica Municipal, la senyora Júlia Giró
Val, i pel Secretari de la Corporació, el senyor Marià Vilarnau Massa, en data 18 de
juliol de 2014, on formulen una sèrie de consideracions jurídiques sobre la iniciativa
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d’aquests estatuts i bases, indicant que és d’aplicació el que disposa l’article 130.3 del
Decret  legislatiu  1/2010,  de  3  d’agost,  pel  qual  s’aprova  el  Text  refós  de  la  Llei
d’urbanisme, modificat per la Llei 3/2012, de 22 de febrer, de modificació d’aquest Text
refós, i l’article 171 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament
de la Llei d’urbanisme, en el sentit que la iniciativa de la modalitat de compensació
bàsica correspon als propietaris de finques la superfície de les quals representi més
del 50% de la superfície del polígon.
 
Atès que al mateix informe conjunt de 18 de juliol de 2014, i pel que fa al contingut
d’aquests  Estatuts  i  Bases  d’actuació,  manifesten  que  s’ajusta  al  que  s’indica  als
articles 197 i 198 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament
de la Llei d’urbanisme .
 
Atès  que  al  citat  informe  de  18  de  juliol  i,  pel  que  fa  al  procediment  a  seguir,
manifesten que s’ha d’observar el que estableix l’article 119.2 de la Llei d’urbanisme,
en  relació  a  l’article  171  del  Reglament.  L’aprovació  inicial  i  l’aprovació  definitiva
d’aquests estatuts i bases correspon a l’administració actuant i s’han de sotmetre a un
període  d’informació  pública  d’un  mes,  concedint  audiència  a  les  persones
interessades, amb citació personal. La notificació de l’acord d’aprovació definitiva s’ha
de produir en el termini de dos mesos des del finiment del termini d’informació pública.
En cas contrari, s’entén que el projecte ha quedat aprovat definitivament per silenci
administratiu positiu.
 
Atès que  al  mateix  informe  conjunt  també  manifesten  que,  un  cop  aprovats
definitivament els estatuts i les bases d'actuació, l'administració actuant n'ha d'ordenar
la publicació al Diari Oficial que correspongui i s’ha de notificar individualitzadament als
propietaris perquè puguin manifestar  la seva decisió d'adherir-se a la futura entitat
durant el termini de 15 dies. En el cas de les juntes de compensació, la notificació ha
d'advertir a les persones propietàries de les conseqüències de la manca d'adhesió a
l'entitat, de conformitat amb el que estableixin les bases d'actuació que, en el present
cas, indiquen que es procedirà a l’expropiació de les finques. De conformitat al que
preveu l’article 171, en el seu apartat segon, del Decret 305/2006, la incorporació a la
junta de la resta de persones propietàries es pot produir en qualsevol moment durant
el procés d’aprovació de les bases i estatus, així com també dins el termini d’un mes
des de la notificació de l’acord d’aprovació de la constitució de la junta.
 
Atès que, a títol de conclusió, i a l’apartat d’Informe, manifesten el que es transcriu a
continuació:
 
“Els promotors manifesten ser propietaris de mes del 50% de tota la superfície del
sector,  concretament  del  92,50%  i,  d’acord  amb  el  contingut  del  Projecte  de
reparcel·lació  i  les  seves  manifestacions,  superen  amb  escreix  el  percentatge  de
propietat establert a l’article 130 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual
s'aprova el Text refós de la Llei d'urbanisme, modificat per la Llei 3/2012, de 22 de
febrer,  de  modificació  d’aquest  Text  refós.  El  contingut  dels  Estatuts  i  les  Bases
s’ajusta al que disposen els articles 197 i 198 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel
qual s'aprova el Reglament de la Llei d'urbanisme, per la qual cosa procedeix aprovar
inicialment els esmentat Estatuts i les Bases d’actuació i posar-los a informació pública
per un termini d'un mes, concedint audiència als interessats, amb citació personal.
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En tot cas, i  abans de l’aprovació definitiva, cal que s’aclareixi la base 12.4 de les
Bases d’actuació de la Junta de Compensació presentades, de manera que s’ajusti a
la proposta efectuada en el projecte de reparcel·lació presentat a fi de permetre que
els propietaris o propietàries a qui no se’ls pugui adjudicar parcel·les independents,
puguin  rebre  una  indemnització  en  metàl·lic  del  seu  dret,  alternativament  a
l’adjudicació de les parcel·les resultants en proindivís.”
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 22 de juliol de
2014.
 
Atès el que preveu la Disposició addicional setena del Decret legislatiu 1/2010, de 3
d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, pel que fa al compliment
de les obligacions de publicitat per mitjans telemàtics. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar  inicialment  els  Estatuts  i  les  Bases  d’actuació  de  la  Junta  de
compensació del polígon de normalització de finques PNF-1.4, Regularització solars
carrers Juan de Herrera, Sagunt i Genis i Sagrera, a Palafrugell, presentats pel senyor
Francesc Xavier  Rodrigo López,  que actua en nom propi  i  en  representació de la
societat mercantil Estrabau, SA, i pel senyor Josep Cruz Torrellas.
 
Segon.- Requerir als promotors d’aquest Estatuts i Bases d’actuació perquè, abans de
l’aprovació definitiva, aclareixin el redactat de la base 12.4 de les Bases d’actuació de
la Junta de Compensació presentades, de manera que s’ajusti a la proposta efectuada
en  el  projecte  de  reparcel·lació  presentat  a  fi  de  permetre  que  els  propietaris  o
propietàries a qui no se’ls pugui adjudicar parcel·les independents, puguin rebre una
indemnització en metàl·lic del seu dret, alternativament a l’adjudicació de les parcel·les
resultants en proindivís
 
Tercer.- Disposar  la  publicació  dels  corresponents  edictes  per  a  l’obertura  d’un
període d’informació pública d’un mes, al Butlletí  oficial  de la província i  a un diari
d’àmplia  distribució  provincial,  així  com  la  seva  disposició  al  Tauler  d’edictes  de
l’Ajuntament  i  la  inserció  d’aquest  edicte  al  web  municipal  (www.palafrugell.cat)
acompanyat d’una còpia íntegra dels estatuts i de les bases per a la seva consulta per
mitjà telemàtic.
 
Quart.- Notificar  individualitzadament  aquest  acord  a  tots  els  propietaris  afectats,
comunicant també a aquests propietaris el número de Butlletí oficial de la província en
el qual s’hagi fet la publicació de l’edicte esmentat a l’apartat precedent, a fi i efecte
que qualsevol interessat pugui presentar les al·legacions que més convinguin als seus
interessos i perquè aquells propietaris i/o titulars de drets a efectes de compensació en
el polígon puguin demanar que siguin incorporats a la Junta de Compensació.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
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El senyor Rangel intervé manifestant que aquest cas es debatran conjuntament els
punts 25 i  26 de l'ordre del  dia.  Estem davant  d'un projecte de reparcel.lació d'un
polígon localitzat entre els carrers Sagunto, Genís i Sagrera i Juan de Herrera, tot just
al darrera de l'edificació dels pisos Sant Martí, un petit vial estret i complexe d'encaixar
dins  de la  vialitat  de la  zona,  on hi  ha uns garatge i  unes construccions que ens
aquests  moments  estan  en  desús.  Des  de  la  propietat  se'ns  ha  plantejat  aquest
desenvolupament  d'aquest  projecte  de  reparcel.lació  que  ja  venia  definit  el  seu
desenvolupament des del planejament de l'any 1983, i que ara en aquests moments
s'ha tingut a bé tirar-ho endavant. Estem en la seva aprovació inicial,  i un cop es facin
els processos d'exposició pública i després que es compleixin per part dels promotors
els requeriments que se'ls hi han fet des de l'ajuntament es procedirà la tramitació per
la seva aprovació definitiva.
Tanmateix i lligat a aquest projecte de reparcel.lació hi ha l'aprovació dels Estatus i les
bases  d’actuació  de  la  Junta  de  compensació  del  polígon,  per  dur  a  terme  el
desenvolupament d'aquest planejament derivat

-  senyor  Guerra:  En  l'aprovació  inicial  i  a  l'espera  que  es  compleixin  totes  les
condicions, el meu grup s'abstindrà.

- senyor Genover: Encara que sigui una aprovació inicial, donat que és un  polígon
desafavorit, nosaltres hi donarem el nostre suport.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernandez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, Pujol. Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), els senyors Genover i Menor
(Entesa) i la senyora Galiana (PP) . Total divuit vots a favor.
Vots en contra: Cap.
Abstencions: Els senyors Rodrigo (PP) i Guerra (PxC). Total dues abstenció.

26.- PROJECTE DE REPARCEL•LACIÓ DEL POLÍGON DE NORMALITZACIÓ DE
FINQUES PNF-1.4, REGULARITZACIÓ SOLARS CARRERS JUAN DE HERRERA –
SAGUNT - GENIS I SAGRERA, DE PALAFRUGELL. Aprovació inicial.-

Relació de fets:

Vist el  Projecte de reparcel·lació del  polígon de normalització de finques PNF-1.4,
Regularització solars carrers Juan de Herrera, Sagunt i Genis i Sagrera, de Palafrugell,
presentat en data 29 d’abril de 2014, amb registre d’entrada núm. 5.871, pel senyor
Francesc Xavier  Rodrigo López,  que actua en nom propi  i  en  representació de la
societat mercantil Estrabau, SA, i pel senyor Josep Cruz Torrellas.
 
Atès que  en  data  16  de  juny  de  2014,  amb  registre  d’entrada  núm.  8.198,  els
promotors  d’aquest  projecte  de  reparcel·lació  varen  presentar  una  documentació
complementària  on  s’inclouen  unes  correccions  que  resolen  unes  deficiències
prèviament detectades en el  projecte i,  en data 22 de juliol,  han presentat  un nou
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exemplar d’aquest projecte, amb la denominació correcta de polígon de normalització
de finques PNF-1.4.
 
Atès l’informe emès per l’Arquitecte Municipal, el senyor Jordi Font Bel, en data 18 de
juliol de 2014, on manifesta el que es transcriu a continuació:
 
“El POUM vigent delimita el polígon PNF-1.4, Regularització solars carrers Juan de
Herrera, Sagunt i Genis i Sagrera, amb l’objectiu de regularitzar els solars en aquesta
cruïlla  de  carrers,  ajustant-se  a  l’alineació  del  carrer  Juan  de  Herrera.  Al  POUM
s’inclou  la  fitxa  amb  les  determinacions  que  afectes  al  polígon  i  contemplen  que
l’ordenació resultant correspon a la clau a12, d’ordenació segons alineació a vial, en
illa tancada, amb una fondària edificable de 12 metres i en PB+2PP.
 
Actualment, la major part dels terrenys que conformen aquest polígon estan edificats,
però el seu estat és molt deficient atès que fa molts anys que la major part de les
construccions estan desocupades i, per tant, procedir a l’enderroc de les mateixes i la
seva substitució per edificacions de nova planta que configurin una alineació ajustada
a la definida pel Pla, cal considerar-ho com una actuació que comportaria una millora
urbana considerable.
 
Els promotors d’aquesta reparcel·lació són propietaris del 92,95% de la superfície del
sector, i la resta correspon a 2 propietaris menors, que són propietaris de les finques
aportades 7 i 8 del projecte, que ambdues trenen una construcció existent de 26 .-
m2,  aproximadament, destinades a garatge i/o magatzem.
 
El  passat  16  de  juny  de  2014,  els  promotors  presenten  una  documentació
complementària  on  s’inclouen  unes  correccions  que  resolen  unes  deficiències
prèviament detectades en el projecte.
 
Pel que fa als dos propietaris minoritaris, en el projecte s’opta per la indemnització en
metàl·lic,  d’acord amb la possibilitat  que defineix l’aplicació de l’article 126.1.d)  del
Decret  legislatiu  1/2010,  de  3  d’agost,  pel  qual  s’aprova  el  Text  refós  de  la  Llei
d’urbanisme, modificat per la Llei 3/2012, de 22 de febrer, de modificació d’aquest Text
refós, aspecte que cal considerar-lo adequat atès que és millor que l’adjudicació en
indivís, que seria la alternativa. En aquest sentit, adquireixen especial importància les
valoracions  de  les  edificacions  existents,  als  efectes  de  poder  determinar  una
equitativitat  en  les  indemnitzacions  compensatòries  i,  per  tant,  caldria  revisar  les
valoracions aportades atès que n’hi ha algunes que tenen la consideració de ruïnoses i
en el  projecte es plantegen totes al  mateix estat.  Igualment, tampoc és admissible
partir d’un cost de reposició considerant uns usos inexistents, al menys des de fa molts
anys i, per tant, d’un caràcter més propi d’altres usos de valoració inferior.”
 
Atès que, a títol de conclusió, l’Arquitecte Municipal considera que, en línies generals,
el projecte de reparcel·lació presentat compleix amb les determinacions legals vigents,
tant  respecte  al  POUM  vigent,  com  al  POUM  en  tramitació  i  com  a  la  legislació
urbanística  i,  per  tant,  es  pot  aprovar  inicialment  però  caldrà  que,  prèviament  a
l’aprovació definitiva,  es corregeixin les valoracions de les edificacions existents de
manera  individualitzada  i  particularitzada,  als  efectes  de  garantir  una  correcta
indemnització  als  propietaris  que  desapareixen  de  la  reparcel·lació.  Així  mateix,
manifesta que abans de l’aprovació definitiva d’aquest projecte de reparcel·lació caldrà
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l’aprovació prèvia o simultània del projecte d’urbanització.
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 22 de juliol de
2014.
 
Atès l’informe conjunt emès en data 22 de juliol  de 2014, per l’Assessora Jurídica
Municipal, la senyora Júlia Giró Val, i pel Secretari de la Corporació, el senyor Marià
Vilarnau Massa, on fan un recull dels antecedents que concorren en aquest Projecte
de reparcel·lació  de normalització  de finques,  sobre els  promotors  del  polígon i  el
percentatge  de  superfície  total  que  ostenten  i  sobre  la  tramitació  simultània  dels
Estatuts  i  les  Bases  d’actuació  de  la  Junta  de  compensació  d’aquest  polígon
d’actuació.
 
Atès que  al  mateix  informe  conjunt  de  22  de  juliol  de  2014,  i  dins  l’apartat  de
Consideracions  Jurídiques,  manifesten  que  el  projecte  presentat  s’ajusta  al  que
determina l’article 7 del Reial decret 1093/1997, sobre inscripció en el Registre de la
propietat  d’actes  de  naturalesa  urbanística  respecte  al  contingut  del  projecte  de
reparcel·lació, si bé caldrà aportar el document públic que justifiqui, en relació a la
finca aportada registral número 8055-N, la titularitat a favor de l’entitat Estrabau, SA,
donat que a la nota simple registral que s’acompanya figuren com a propietaris els
senyors Antonio Cruz Márques i Antonia Aranda Montiel.
 
Atès que al  mateix informe de 22 de juliol  s’indica que en aquesta tramitació són
d’aplicació el que disposen els articles 53.1.s) del Decret Llei 2/2003, de 28 d’abril, pel
qual s’aprova el Text Refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i l’article
21.1.j  de  la  Llei  7/1985,  de  2  d’abril,  Reguladora  de  les  Bases  del  Règim  Local,
modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per a la modernització
del govern local, en relació a la competència dels òrgans municipals per a l’aprovació
dels  plans  i  altres  instruments  d’ordenació  i  de  gestió  que  preveu  la  legislació
urbanística.
 
Ateses les consideracions recollides al mateix informe, en els apartats de Iniciativa,
Contingut, i  Procediment a seguir d’acord amb el que disposen els articles 130 del
Decret  legislatiu  1/2012,  de  3  d’agost,  pel  qual  s’aprova  el  Text  refós  de  la  Llei
d’urbanisme, 119 del mateix Decret legislatiu 1/2012, i el 125 del Decret 305/2006, de
18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme.
 
Atès que a títol de conclusió, els signants d’aquest informe manifesten el següent:
 
“Es pot procedir a l’aprovació inicial amb les observacions que consten a l’informe de
l’arquitecte municipal i  en aquest  informe en tant que cal que s’aporti  el  document
públic que justifiqui en relació a la finca aportada registral número 8055-N la titularitat a
favor  de  l’entitat  ESTRABAU,  SA,  a  les  que  caldrà  donar  compliment  abans  de
l’aprovació definitiva.
 
Procedeix  obrir  un  termini  d’informació  publica  d’un  mes,  donant  audiència  a  les
persones interessades i oficiant al Registre de la propietat a l’objecte que lliuri certificat
de titularitat i càrregues de les finques incloses a la unitat de reparcel·lació, així com
perquè estengui, al marge de cada finca, nota expressiva de l’inici de l’expedient de
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reparcel·lació, amb efectes des de la data de l’acord.”
 
Atès el que preveu la Disposició addicional setena del Decret legislatiu 1/2010, de 3
d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, modificat per la Llei
3/2012, de 22 de febrer, pel que fa al compliment de les obligacions de publicitat per
mitjans telemàtics.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar inicialment el Projecte de reparcel·lació del polígon de normalització
de finques PNF-1.4, Regularització solars carrers Juan de Herrera, Sagunt i Genis i
Sagrera,  de Palafrugell,  promogut  pel  senyor  Francesc Xavier  Rodrigo López,  que
actua en nom propi  i  en representació de la societat  mercantil  Estrabau,  SA, i  pel
senyor Josep Cruz Torrellas.
 
Segon.- Requerir als promotors d’aquest Projecte de reparcel·lació perquè durant el
tràmit d’informació pública donin compliment a les observacions recollides a l’informe
de  l’Arquitecte  Municipal  de  18  de  juliol  de  2013  en  el  sentit  que,  prèviament  a
l’aprovació definitiva,  es corregeixin les valoracions de les edificacions existents de
manera  individualitzada  i  particularitzada,  als  efectes  de  garantir  una  correcta
indemnització als propietaris que desapareixen de la reparcel·lació. Així mateix, abans
de l’aprovació definitiva d’aquest projecte de reparcel·lació caldrà l’aprovació prèvia o
simultània del projecte d’urbanització.
 
Tercer.- Requerir  al  promotors,  així  mateix,  perquè abans  de  l’aprovació  definitiva
d’aquest  projecte  aportin  el  document  públic  que  justifiqui,  en  relació  a  la  finca
aportada registral número 8055-N, la titularitat a favor de l’entitat Estrabau, SA, tal com
es recull a l’informe conjunt emès per l’Assessora Jurídica Municipal i pel Secretari de
la Corporació, de 22 de juliol de 2014.
 
Quart.- Disposar  l’obertura  d’un  període  d’informació  pública  d’un  mes,  amb  la
publicació dels respectius edictes al Butlletí oficial de la província i a un diari d’àmplia
difusió provincial, així com la seva inserció al Tauler d’anuncis de l’Ajuntament i a la
pàgina web municipal.
 
Cinquè.- Notificar  aquest  acord a tots els propietaris  inclosos dins l’àmbit  d’aquest
Projecte de reparcel·lació, a fi que qualsevol que ho desitgi pugui examinar-lo i adduir,
durant  el  termini  d’un mes a comptar  des del  dia següent  al  de la  recepció de la
notificació  d’aquest  acord,  totes  les  al·legacions  o  observacions  que  consideri
oportunes.
 
Sisè.- Notificar aquest acord al Registre de la Propietat de Palafrugell i sol·licitar que
procedeixi a estendre, al marge de cadascuna de les finques afectades per aquesta
tramitació, nota expressiva de l’organisme actuant i data del present acord, tot emetent
el corresponent certificat de titularitat i càrregues.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.
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Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernandez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, Pujol. Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), els senyors Genover i Menor
(Entesa) i la senyora Galiana (PP). Total divuit vots a favor.
Vots en contra: Cap.
Abstencions: Els senyors Rodrigo (PP) i Guerra (PxC). Total dues abstenció.

A.2) Assumptes de la comissió informativa de serveis a les persones

27.-  CONVENI  DE  COL·LABORACIÓ  ENTRE  EL  DEPARTAMENT
D'ENSENYAMENT  I  L'AJUNTAMENT  DE  PALAFRUGELL  PER  AL  PROJECTE
L'APRENENT  D'ATENCIÓ  EDUCATIVA  A  LA  DIVERSITAT  DE  L'ALUMNAT
D'EDUCACIÓ SECUNDÀRIA DE L'INSTITUT BAIX EMPORDÀ, EN EL MARC DELS
PROGRAMES DE DIVERSIFICACIÓ CURRICULAR.-Aprovació-

Relació de fets:

Donat que l'article 14.1 del Decret 143/2007, de 2 de juny estableix l'ordenació dels
ensenyaments d'educació secundària obligatòria i que el Departament d'Ensenyament
podrà autoritzar programes de diversificació curricular.

Atès  que  d'acord  amb  l'article  14.7  de  l'esmentat  Decret,  el  Departament
d'Ensenyament podrà establir convenis amb ajuntaments per al desenvolupament dels
programes de diversificació curricular. 

Donat  que  l'Institut  Baix  Empordà  amb suport  de  l'Ajuntament  ha  elaborat  el  seu
projecte d'atenció a la diversitat, en el marc dels programes de diversificació curricular,
amb el nom de L'APRENENT.

Atès  que  l'objecte  principal  d'aquest  projecte  és  donar  suport  als  alumnes  de
secundària  que  presentin  dificultats  d'aprenentatge,  desmotivació,  absentisme
acadèmic,  problemes  de   conducta  i  que  precisen  d'actuacions  individualitzades  i
adaptacions  substancials  del  currículum  per  a  la  seva  integració  escolar,  social  i
laboral.

Donat que l'Ajuntament de Palafrugell disposa de recursos educatius per a col·laborar
en la formació d'aquests alumnes que presenten dificultats per rebre una escolaritat
plenament normalitzada.

Atès  que  tant  el  Departament  d'Ensenyament  com  l'Ajuntament  de  Palafrugell
consideren  positiu  optimitzar  els  recursos  disponibles  per  tal  de  donar  una  millor
resposta a les necessitats educatives des alumnes del municipi.
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Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Aprovar  el  conveni  de  col·laboració  entre  el  Departament  d'Ensenyament  i
l'Ajuntament  de  Palafrugell  per  al  projecte  L'APRENENT  d'atenció  educativa  a  la
diversitat de l'alumnat d'educació secundària de l'Institut Baix Empordà, en el marc
dels programes  de diversificació curricular.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
El senyor alcalde intervé manifestant que es faran les intervencions conjuntes dels
punts 27 al 30 de l'ordre del dia de la sessió.

Intervé  el  senyor  Rocas  manifestant  que  els  projectes  educatius  singulars  són
projectes  educatius  i  curriculars  adaptats,  en  el  text  del  conveni  s'anomenen
programes  de  diversificació  curricular,  complementen  estratègies  educatives
novedoses  per  intentar  donar  resposta  a  les  necessitats  d'una  part  de  l'alumnat
adolescent, en concret a aquells alumnes que presenten inadaptació, desmotivació,
absentisme i risc d'exclusió en el tram de la seva escolarització obligatòria, tercer i
quart d'ESO. La finalitat principal d'aquestes experiències és que els alumnes s'integrin
de nou en el sistema educatiu, adquireixin les competències bàsiques i assoleixin l'èxit
escolar. Els projectes d'adjectives com a singulars perquè estan contextualitzats, és a
dir, encara que mantenen aspectes comuns a la tipologia de l'alumnat i en els criteris
pedagògics d'atenció a la diversitat en que se sustenten, presenten les diferències
pròpies de cada realitat  del  centre i  de les  possibilitats  que ofereix  el  seu context
comunitari. Sovint, com en el nostre cas, i aquesta és una de les principals grandeses
del  projecte  que  avui  porten  al  Ple,  aquests  programes  mostren  la  capacitat  dels
diferents agents educatius, socials i institucionals, de participar, col.laborar i implicar-
se en la  generació  de Plans Educatius d'Entorn,  el  que suposa una superació  de
l'aïllament de l'Escola i una corresponsabilització davant dels reptes de l'educació.  En
el nostre cas,  tots els centres de secundària del municipi, públics i concertats, més
l'Ajuntament  i  el  Departament d'Educació,  treballant  plegats.  A diferència d'algunes
mesures  que comporten  l'exclusió  i  derivació  de  l'alumne a  centres  especials,  els
projectes singulars són estratègies que sorgeixen des dels propis centres educatius i
formen  part  dels  seus  projectes  educatius  i  d'aquí  la  necessitat  de  signar
individualment un conveni amb cada un dels centres.
Els projectes singulars combinen el treball acadèmic o curricular amb experiències en
el mon laboral sense finalitat professionalitzadora, sigui mitjançant tallers específics o
a través de tastets o experiències que permeten a l'alumne descobrir diferents sectors
laborals.  Això  implica  treballar  les  competències  bàsiques  i  que  l'alumnat  pugui
adonar-se  de  la  seva  necessitat  pràctica.  Aquesta  part  variable,  la  diversificació
curricular que trobem esmentada en els diversos convenis, comporta una organització
curricular i un horari de permanència al centre, diferent. Sovint els alumnes surten de
l'Institut, amb la supervisió del professorat i es desplacen a altres espais, segons les
diferents oportunitats que cada entorn ofereix.  Tot i  que es poden qualificar com a
estratègies organitzatives per atendre la diversitat de l'alumnat en el text del conveni
es parla d'atenció a la diversitat,  també poden ser vistes com iniciació al  mon del
treball, els seus resultats més reeixits són tanmateix l'assoliment de l'èxit escolar del
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graduat d'ESO, per part d'un alt percentatge d'alumnes, els quals, tot sovint aprecien
molt aquest acostament a la realitat.
El projecte singular que aquí portem a la vostra consideració, anomenat L'Aprenent, és
fruit d'un important treball que s'ha vingut realitzant al llarg del curs passat, entre tots
els centres educatius de secundària del municipi i l'Àrea d'Educació. Un treball que ha
servit per vestir un projecte original d'atenció a la diversitat pensat per ser implementat
aquest  proper  curs,  2014-15,  en  aquells  adolescents  del  municipi  que  precisen
d'actuacions individualitzades  i  adaptacions substancials  al  currículum per la  seva
integració escolar, social i laboral. La voluntat és donar una oportunitat a aquests joves
reduint les hores lectives en els centres educatius oferint-lis pràctiques en empreses.
Les tasques i funcions que el projecte preveu que realitzi l'alumnat que participarà en
aquest programa respon a l'antiga figura de l'aprenent, d'aquí el no. Una figura que en
els  darrers  anys  s'ha  anat  perdent,  però  que avui  pensem que pot  ser  una bona
solució tant per l'empresa com pels joves, en tant que uns poden disposar d'un jove
per introduir-lo a un ofici i en pràctica del treball, i l'altre perquè d'aquesta manera té
l'oportunitat  d'aprendre  una primera  experiència  laboral  al  costat  d'un professional.
Aquestes hores de pràctiques són cobertes per una assegurança, evidentment. Les
pràctiques es desenvolupen en franges horàries no superiors a les sis hores i l'horari
és  flexible,  preferentment  de  matins,  repartit  en  dos  o  tres  dies  entre  setmana.
L'alumnat té assignat un tutor o tutora, que serà qui en farà el seguiment i a qui també
es podrà adreçar l'empresa sempre que calgui.
Val a dir que a més de la implicació i aprovació de la Corporació local que és el que
avui  porten  a  la  vostra  consideració,  els  projectes  singulars  requereixen  d'una
planificació que aplegui la implicació del professorat i l'aprovació del Consell Escolar
del Centre i el municipal. Hi haurà una comissió de seguiment, formada pels agents
implicats,  els  Centres  educatius,  l'Ajuntament,  les  famílies,  les  empreses  i  un
coordinador del projecte, el qual és el mateix que coordina l'actual UEC. 
Amb aquest conveni l'Ajuntament es compromet a assumir la tasca de coordinació del
projecte en tots els centres, el sou del coordinador s'ha aconseguit mitjançant estalvi
pressupostari a la mateixa UEC i signarà conveni de col.laboració i seguiment amb les
empreses  que  acullin  els  aprenents,  en  concret  l'Àrea  d'Educació.  També  donarà
suport a la cerca d'empreses on fer l'aprenentatge, gràcies al treball de l'IPEP, a més
es compromet a facilitar l'accés dels alumnes a les instal.lacions adients, on podran
dur a terme activitats d'aplicació pràctica, és a dir que podrà ser empresa acollidora
d'alumnes  aprenents,  és  per  aquesta  raó  que  cal  formalitzar  un  document  de
col.laboració  amb  cadascuna  de  les  entitats  que  col.laboren;  i  lògicament,  també,
facilitarà al centre docent tota la informació necessària per a l'avaluació i conseqüent
orientació del procés d'aprenentatge dels alumnes.

- senyor Guerra: Nosaltres, evidentment, votarem a favor d'aquesta proposta. I volem
posar de manifest  el  reconeixement per l'esforç que estan fent,  més quan són els
quatre  centres  que  arriben  a  un  mateix  acord.  L'única  cosa  que  els  hi  voldríem
demanar és que aquest seguiment sigui exhaustiu perquè doni un bon resultat.

- senyor Genover: El nostre grup hi donarà suport i creiem que aquest col.lectiu dóna
resposta a aquests alumnes que tenen certs problemes.

- senyor Sabrià: Bé, ja saben que quan nosaltres una cosa la veiem bé també ho diem,
és la nostra manera de fer oposició, i aquí ens sembla que l'estem encertant, per tant,
esperem que els  resultats  siguin  els  previstos.  Pensem que en aquest  poble hem
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intentat  innovar,  en  termes  educatius,  sempre  que  hem  pogut,  no  només  aquest
govern  sinó  tots,  he  vist  empre  que s'han  posat  en  marxa  noves  polítiques,  i  em
sembla que aquest pot ser un molt bon projecte i per tant, fem-ne un bon seguiment,
col.laborem tots en la mesura que puguem perquè la implantació sigui bona, i per tant,
sens dubte li donarem el vistiplau.

- senyor Rocas: Simplement agrair a tots els grups el seu recolzament.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

28.-  CONVENI  DE  COL·LABORACIÓ  ENTRE  EL  DEPARTAMENT
D'ENSENYAMENT  I  L'AJUNTAMENT  DE  PALAFRUGELL  PER  AL  PROJECTE
L'APRENENT  D'ATENCIÓ  EDUCATIVA  A  LA  DIVERSITAT  DE  L'ALUMNAT
D'EDUCACIÓ  SECUNDÀRIA  DEL  CENTRE  PRATS  DE  LA  CARRERA,  EN  EL
MARC DELS PROGRAMES DE DIVERSIFICACIÓ CURRICULAR.-Aprovació-

Relació de fets:

Donat que l'article 14.1 del Decret 143/2007, de 2 de juny estableix l'ordenació dels
ensenyaments d'educació secundària obligatòria i que el Departament d'Ensenyament
podrà autoritzar programes de diversificació curricular.

Atès  que  d'acord  amb  l'article  14.7  de  l'esmentat  Decret,  el  Departament
d'Ensenyament podrà establir convenis amb ajuntaments per al desenvolupament dels
programes de diversificació curricular. 

Donat que el Centre Prats de la Carrera amb suport de l'Ajuntament ha elaborat el seu
projecte d'atenció a la diversitat, en el marc dels programes de diversificació curricular,
amb el nom de L'APRENENT.

Atès  que  l'objecte  principal  d'aquest  projecte  és  donar  suport  als  alumnes  de
secundària  que  presentin  dificultats  d'aprenentatge,  desmotivació,  absentisme
acadèmic,  problemes  de  conducta  i  que  precisen  d'actuacions  individualitzades  i
adaptacions  substancials  del  currículum  per  a  la  seva  integració  escolar,  social  i
laboral.

Donat que l'Ajuntament de Palafrugell disposa de recursos educatius per a col·laborar
en la formació d'aquests alumnes que presenten dificultats per rebre una escolaritat
plenament normalitzada.

Atès  que  tant  el  Departament  d'Ensenyament  com  l'Ajuntament  de  Palafrugell
consideren  positiu  optimitzar  els  recursos  disponibles  per  tal  de  donar  una  millor
resposta a les necessitats educatives des alumnes del municipi.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Aprovar  el  conveni  de  col·laboració  entre  el  Departament  d'Ensenyament  i
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l'Ajuntament  de  Palafrugell  per  al  projecte  L'APRENENT  d'atenció  educativa  a  la
diversitat  de l'alumnat  d'educació secundària del  Centre Prats de la Carrera,  en el
marc dels programes de diversificació curricular.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

29.-  CONVENI  DE  COL·LABORACIÓ  ENTRE  EL  DEPARTAMENT
D'ENSENYAMENT  I  L'AJUNTAMENT  DE  PALAFRUGELL  PER  AL  PROJECTE
L'APRENENT  D'ATENCIÓ  EDUCATIVA  A  LA  DIVERSITAT  DE  L'ALUMNAT
D'EDUCACIÓ SECUNDÀRIA DE L'INSTITUT FREDERIC MARTÍ CARRERAS,  EN
EL MARC DELS PROGRAMES DE DIVERSIFICACIÓ CURRICULAR.-Aprovació-

Relació de fets:

Donat que l'article 14.1 del Decret 143/2007, de 2 de juny estableix l'ordenació dels
ensenyaments d'educació secundària obligatòria i que el Departament d'Ensenyament
podrà autoritzar programes de diversificació curricular.

Atès  que  d'acord  amb  l'article  14.7  de  l'esmentat  Decret,  el  Departament
d'Ensenyament podrà establir convenis amb ajuntaments per al desenvolupament dels
programes de diversificació curricular. 

Donat que l'Institut Frederic Martí Carreras amb suport de l'Ajuntament ha elaborat el
seu  projecte  d'atenció  a  la  diversitat,  en  el  marc  dels  programes  de  diversificació
curricular, amb el nom de L'APRENENT.

Atès  que  l'objecte  principal  d'aquest  projecte  és  donar  suport  als  alumnes  de
secundària  que  presentin  dificultats  d'aprenentatge,  desmotivació,  absentisme
acadèmic,  problemes  de  conducta  i  que  precisen  d'actuacions  individualitzades  i
adaptacions  substancials  del  currículum  per  a  la  seva  integració  escolar,  social  i
laboral.

Donat que l'Ajuntament de Palafrugell disposa de recursos educatius per a col·laborar
en la formació d'aquests alumnes que presenten dificultats per rebre una escolaritat
plenament normalitzada.

Atès  que  tant  el  Departament  d'Ensenyament  com  l'Ajuntament  de  Palafrugell
consideren  positiu  optimitzar  els  recursos  disponibles  per  tal  de  donar  una  millor
resposta a les necessitats educatives des alumnes del municipi.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:
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Aprovar  el  conveni  de  col·laboració  entre  el  Departament  d'Ensenyament  i
l'Ajuntament  de  Palafrugell  per  al  projecte  L'APRENENT  d'atenció  educativa  a  la
diversitat de l'alumnat d'educació secundària de l'Institut Frederic Martí Carreras, en el
marc dels programes de diversificació curricular.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

30.-  CONVENI  DE  COL·LABORACIÓ  ENTRE  EL  DEPARTAMENT
D'ENSENYAMENT  I  L'AJUNTAMENT  DE  PALAFRUGELL  PER  AL  PROJECTE
L'APRENENT  D'ATENCIÓ  EDUCATIVA  A  LA  DIVERSITAT  DE  L'ALUMNAT
D'EDUCACIÓ SECUNDÀRIA DEL COL·LEGI  SANT JORDI,  EN EL MARC DELS
PROGRAMES DE DIVERSIFICACIÓ CURRICULAR.-Aprovació-

Relació de fets:

Donat que l'article 14.1 del Decret 143/2007, de 2 de juny estableix l'ordenació dels
ensenyaments d'educació secundària obligatòria i que el Departament d'Ensenyament
podrà autoritzar programes de diversificació curricular.

Atès  que  d'acord  amb  l'article  14.7  de  l'esmentat  Decret,  el  Departament
d'Ensenyament podrà establir convenis amb ajuntaments per al desenvolupament dels
programes de diversificació curricular. 

Donat que el Col·legi Sant Jordi amb suport de l'Ajuntament ha elaborat el seu projecte
d'atenció a la diversitat, en el marc dels programes de diversificació curricular, amb el
nom de L'APRENENT.

Atès  que  l'objecte  principal  d'aquest  projecte  és  donar  suport  als  alumnes  de
secundària  que  presentin  dificultats  d'aprenentatge,  desmotivació,  absentisme
acadèmic,  problemes  de  conducta  i  que  precisen  d'actuacions  individualitzades  i
adaptacions  substancials  del  currículum  per  a  la  seva  integració  escolar,  social  i
laboral.

Donat que l'Ajuntament de Palafrugell disposa de recursos educatius per a col·laborar
en la formació d'aquests alumnes que presenten dificultats per rebre una escolaritat
plenament normalitzada.

Atès  que  tant  el  Departament  d'Ensenyament  com  l'Ajuntament  de  Palafrugell
consideren  positiu  optimitzar  els  recursos  disponibles  per  tal  de  donar  una  millor
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resposta a les necessitats educatives des alumnes del municipi.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Aprovar  el  conveni  de  col·laboració  entre  el  Departament  d'Ensenyament  i
l'Ajuntament  de  Palafrugell  per  al  projecte  L'APRENENT  d'atenció  educativa  a  la
diversitat de l'alumnat d'educació secundària del Col·legi Sant Jordi, en el marc dels
programes de diversificació curricular.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta per unanimitat i sense esmenes.

B) Control i fiscalització dels òrgans de govern

31.-  MOCIÓ  DELS  GRUPS  MUNICIPALS  D'ESQUERRA  REPUBLICANA,
CONVERGÈNCIA I UNIÓ I L'ENTESA, EN SUPORT A LA CONSULTA DEL 9 DE
NOVEMBRE.- Aprovació.-

Abans de començar a tractar aquest punt de l'ordre del dia de la sessió, s'absenta el
regidor de l'entesa senyor Ricardo Menor.

Relació de fets:

En resposta al clam popular de l’11 de setembre de 2012 i al resultat de les eleccions
del 25 de novembre del mateix any, el Parlament de Catalunya va aprovar, el dia 23 de
gener de 2013, la Declaració de Sobirania i del Dret a Decidir del poble de Catalunya.
 
Es va acordar iniciar, així, el procés per exercir el Dret a Decidir, per tal que el Poble
de Catalunya – que, per raons històriques i de legitimitat democràtica, té caràcter de
subjecte polític i jurídic sobirà – pugui decidir el seu futur polític col·lectiu.
 
Després de la Via que va enllaçar ciutadans des del riu Sènia fins al Pertús, el 12 de
desembre de 2013 el partits que representen una àmplia majoria parlamentària varen
acordar la data i la pregunta de la CONSULTA.
 
Ara  resta  que  el  President  de  la  Generalitat  faci  la  CONVOCATÒRIA  de  la
CONSULTA.
 
Els catalans volem decidir com volem viure,  i  volem fer-ho exercint un dret bàsic i
essencial en democràcia: el dret de VOT.”
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Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Assumir i manifestar el COMPROMÍS i disposició a cooperar amb les nostres
institucions per a fer  possible  l’organització de la Consulta  del  dia 9 de novembre
d’enguany  i donar suport al President de la Generalitat quan faci la CONVOCATÒRIA
d’aquesta CONSULTA.
 
Segon.-  Fer  arribar  aquest  COMPROMÍS a  l’Assemblea  Nacional  Catalana  abans
d’aquest 11 de setembre perquè, de forma conjunta amb d’altres organitzacions del
teixit  associatiu  de  Catalunya,  el  facin  arribar  a  la  Presidència  del  Parlament  de
Catalunya en el moment que sigui més convenient.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Sabrià manifestant que aquest tema de la consulta l'hem anat tocant
en aquest Ple.  El nostre país ha presentat  un desafiament molt  important a l'Estat
Espanyol, però ho ha fet amb la millor de les eines, ho ha fet amb l'eina amb la qual
s'han de fer els desafiaments, que per tant és la democràcia. Crec que les mostres de
què aquest país vol votar han sigut moltíssimes, tant al carrer com també a les urnes.
Això requereix valentia, requereix compromís permanent, ja no valen en matisos, ja no
val defugir de les votacions, és el moment de ser-hi, per tant, ara, no només és un pas
que ens toqui fer a nosaltres una vegada més com a Ajuntament, crec que quan l'ANC
ens dóna als grups la possibilitat de signar aquesta moció ho fa amb la voluntat que
aquest sigui un acord més ampli, que vagi més enllà del que és l'Ajuntament però sí
que aquest el lideri, que per tant d'aquí arribi a les nostres associacions, als nostres
clubs, a les nostres entitats que voluntàriament vulguin mostrar-hi el seu suport. Crec i
està àmpliament demostrat que aquest no és un clam dels partits sinó de la ciutadania,
té un ampli suport al Parlament, té un ampli suport també a l'Associació de Municipis
per la Independència, on ja reuneixen més del 90% dels ajuntaments del nostre país,
sens dubte que és un clam popular, no hi ha millor manera de mostrar que volen ser
els  catalans,  que  votant  el  9  de  novembre,  i  no  entendríem  de  cap  manera  que
l'Ajuntament de Palafrugell no hi fos, hi hem de ser sempre, i aquesta ha de ser una
vegada més. Només manifestar que aquest és un acord que ens trasllada l'ANC i que
nosaltres el fem nostre, la lletra d'aquest acord és la lletra de l'ANC, crec que nosaltres
no som ningú per discutir-lo i que per tant, tal qual ens ha arribat així l'hem presentat. 

A continuació  intervé  el  senyor  Gómez,  en representació  de  Convergència  i  Unió,
llegint en primer lloc la moció presentada. Manifesta que val a dir que anteriorment a la
presentació  d'aquesta  moció  hi  ha  hagut  una  proposta  del  grup  del  PSC  que
demanava que s'afegís en el primer punt “d'acord amb la legislació vigent”, però que
els grups proposants han volgut mantenir el text tal com estava, perquè de fet, és un
text de l'assemblea i el portem a aprovació tal com està, però rebutgem la proposta.

- senyor alcalde: Obrim el torn d'intervenció. És palès que en aquests tipus de temes el
govern sempre ha tingut llibertat de vot, els dos grups, i en aquest cas, el PSC també
donarà llibertat de vot als seus membres. Un cop finalitzat el torn d'intervenció dels
grups, qui vulgui fer explicació de vot que la faci, ja avanço que l'alcalde farà explicació
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de vot de la seva votació.

- senyor Guerra: Realment és encomiable, senyor Sabrià, avui no vaig per vostè, al
menys tant vostè com el grup d'Entesa tenen la coherència de seguir endavant amb el
que des del primer dia pensen, cosa molt legítima encara que no podrem estar mai
d'acord.  Senyor Gómez, amb els safareigs que tenen vostès a casa seva, que encara
tinguin nassos d'anar fent aquesta proposta!. De totes maneres, m'han sentit a dir en
més d'una ocasió que jo no estic en contra de la consulta, estic en contra de la manera
com  vostès  ho  plantegen.  Per  fer-ho  democràticament,  com  ha  dit  vostè,  senyor
Sabrià, primer presentin una Llei. O proposin al parlament que pugui canviar la Llei,
perquè mentre la Llei vigent sigui la 150.2, la consulta és il.legal, amb la qual cosa no
fa falta que expliqui després quin serà el meu vot. 

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernandez, Rocas, Vencells, les senyores Zaragoza i Mauri
(PSC),  els  senyors  Gómez,  Prats,  Pujol,  Gabarró  i  la  senyora  Frigola  (CiU),  els
senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC) i el senyor Genover (Entesa),
Total quinze vots a favor.
Vots en contra: La senyora Galiana, el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC),
total tres vots en contra.
Abstencions: El senyor Rangel (PSC), total una abstenció.

Explicació de vot:
Intervé el senyor alcalde manifestant que intentarà explicar el seu vot perquè suposo
que també, d'alguna manera, no acceptar l'esmena que jo vaig fer, podria tenir alguna
incidència.  Aquesta  moció  té  una  primera  part  que  parla  de  cooperar,  per  tant,
qualsevol administració òbviament ha de cooperar entre administracions, i l'altra que
és,  potser  la  més  important,  que  és  la  de  suport,  jo  sempre  dic  que  el  conflicte
Catalunya/Espanya ha de sortir  fruit  d'una votació, no sortirem del conflicte en què
estem si no hi ha votació, però això ha de passar pel diàleg, pacte i votació, és l'única
eina que tenim per realment poder fer aquesta consulta i per això jo volia afegir, el fer
la consulta d'acord amb la legislació vigent, perquè vull entendre que el meu President
convocarà una consulta sota un marc legal, pot ser autonòmic o pot ser un altre però hi
ha d'haver un marc legal, per tant jo, com a alcalde, he votat que sí a la proposta de
què cal fer una consulta, però que no s'interpreti com que aquest alcalde està d'acord
amb el procés del 9 de novembre ni amb la pregunta. Consulta sí, s'ha de fer, però
aquest alcalde no està d'acord ni amb la redacció de la pregunta ni amb la data de
novembre. Fora bo que es fes, fora bo que el dia 9 de novembre poguéssim anar tots
a votar, encara que sigui amb aquesta pregunta o amb una altra, però en qualsevol
cas, la meva visió és que amb aquest procés és molt complicat. Però que quedi clar
que aquest alcalde vol que Catalunya pugui votar el seu futur, de forma col.lectiva, en
el marc de la legalitat.

El regidor senyor Ricardo Menor es reincorpora a la sessió.
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32.-  MOCIÓ  DELS  GRUPS  MUNICIPALS  DEL  PSC,  CiU,  ERC  I  ENTESA,  DE
SUPORT AL CORRELLENGUA 2014.- Aprovació.-

Relació de fets:

La normalització plena de la nostra llengua és una tasca que requereix l’esforç de
tothom,  ja  que  només  d’aquesta  manera  podrem garantir  que  el  català  sigui  una
llengua viva i amb futur en un món cada cop més globalitzat. Per aquest motiu, des de
la Coordinadora d’Associacions per la Llengua catalana (CAL) volem donar-hi un
nou impuls per mitjà de la 18a edició del Correllengua. Des de la CAL, considerem
que seria molt important la presentació, a tots els municipis i comarques, de la moció
que  redactem  a  continuació  i  l’aprovació  de  la  totalitat  o  d’una  part  dels  acords
proposats. 

Atesa  la  necessitat  d’assolir  la  plena  normalització  del  català  arreu  del  territori,
convertint-la  en  la  llengua vehicular  i  comuna de  la  nostra  societat  i  en  l’element
d’integració de les persones nouvingudes.

Atesa  la  marginació  que  rep  el  català  per  part  de  les  institucions  estatals  i
comunitàries.
 
Atesa la  consolidació  que després de 18 anys està assolint  la  iniciativa cívica  del
Correllengua  gràcies  al  suport  d’ajuntaments,  consells  comarcals,  associacions  i
societat civil en general.
 
Atesa la voluntat de la Coordinadora d’Associacions per la Llengua catalana (CAL),
organitzadora del  Correllengua, de ratificar i augmentar aquest suport i arribar a tots
els municipis i comarques de parla catalana.
 
Atès  el  compromís  amb  la  llengua  catalana  que  sempre  ha  caracteritzat  aquest
municipi.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Donar  suport  al  Correllengua  2014  com  a  instrument  reivindicatiu  de  la
societat  a  favor  de  la  plena  normalització  en  l’ús  social  de  la  llengua  arreu  dels
territoris de parla catalana i a favor de la seva unitat. 

Segon.- Donar suport a les entitats i grups del municipi interessats en organitzar el
Correllengua  i  aportar  la  infraestructura  i  l’ajuda  necessària  per  al  bon
desenvolupament de les activitats programades. 

Tercer.- Fer pública aquesta iniciativa i estendre-la a tots els àmbits que siguin propis
d’aquesta corporació. 

Quart.- Donar  suport  a  les  iniciatives  de  voluntariat  promogudes  per  la  CAL  i
encaminades a facilitar l’apropiació i l’ús del català oral entre persones i col·lectius,
especialment entre la població nouvinguda. 
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Cinquè.- Fer arribar aquest acord a la seu nacional de la Coordinadora d’Associacions
per la Llengua catalana (CAL), al carrer Muntadas, 24-26 baixos 08014 de Barcelona,
o a través de l’a/e: cal@cal.cat, i als organitzadors locals del Correllengua. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Rocas manifestant que el Correllengua, com sabeu, és una iniciativa
popular que se celebra anualment en els territoris de parla catalana amb l'objectiu d
mostrar la vitalitat de la nostra llengua i fomentar el seu ús social. Consisteix en la
celebració  d'activitats  de  caràcter  lúdic,  festiu,  pedagògic  i  reivindicatiu  a  diversos
pobles, barris, ciutats, donant lloc a múltiples correllengues que comparteixen, com a
element, cohesionador l'anomenat pas de la flama i la lectura del manifest que cada
any  s'encarrega  a  una  figura  de  prestigi.  Enguany  a  l'escriptor  Vicent  partal.  La
coordinadora dels actes va a càrrec de la Coordinadora d'associacions per la Llengua
catalana, Acció cultural del País Valencià i Joves de Mallorca per la llengua. Val a dir
que  al  nostre  municipi,  l'acte  del  Correllengua  organitzat  per  l'Agrupació  local  de
l'Assemblea  nacional  amb  la  col.laboració  de  l'Àrea  de  Cultura,  es  va  realitzar
divendres passat a la Biblioplatja de Tamariu, es va llegir el manifest d'enguany, es va
conversar  amb l'escriptor  Miquel  Martin  a  l'entorn  del  llenguatge  de  mar  i  es  van
desenvolupar tot de jocs prenent com a base el llenguatge mariner. 
Edició rere edició, enguany ja és divuitena, el Correllengua ha guanyat en suport i
implicació,  passant  de  la  dotzena  de  poblacions  implicades  en  els  primers
correllengues de l'any 1996, a les més de 300 que hi participen actualment als Països
Catalans. 
El Correllengua vol aconseguir per mitjà d'una iniciativa oberta, participativa i popular,
el ple reconeixement de la unitat de la llengua catalana, la seva oficialització a tot el
territori i el foment d'uns hàbits interpersonals de fidelitat lingüística. En la consecució
d'aquests objectius es vol implicar a totes aquelles persones desconeixedores de la
llengua i la cultura catalana , siguin o no siguin nouvingudes.
Els grups municipals del PSC, Convergència i Unió, Esquerra Republicana i entesa,
d'acord amb el seu compromís amb la llengua catalana, no podem més que estar
d'acord amb l'esperit i amb la forma d'aquesta iniciativa, en aquest sentit, pensem que
no cal insistir  massa en destacar i  reafirmar el  compromís que té contret el nostre
Ajuntament, no des d'ara sinó des de fa molts anys, amb la plena normalització de la
nostra llengua, ja sigui en el seu ús dins del mateix Consistori com amb la seva relació
amb la  ciutadania,  així  com el  nostre  suport  al  sistema d'immersió  lingüística  que
s'aplica  amb normalitat  i  èxit  als  centres educatius  de Catalunya i,  en concret,  de
Palafrugell.  
És per això que els grups proposants hem assumit com a nostra, la moció presentada
per  la  Coordinadora  d'associacions  per  la  llengua  catalana  i  l'Agrupació  local  de
l'Assemblea  Nacional  de  Catalunya,  i  en  la  qual  es  proposa  al  Ple  l'adopció  dels
acords que consten a la part dispositiva de la moció.
Per acabar voldria, i potser peco d'una certa candidesa i bona fe, que els acord que es
proposen en aquesta moció també hagin convençut als grups que fins ara no s'han
sumat a la proposta, el Partit Popular de Catalunya i Plataforma per Catalunya, a què
reconsiderin el seu vot i s'afegeixin a la moció per tal de convertir-la en institucional,
seria una bona manera de mostrar també el seu compromís amb la llengua catalana.
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- senyor Vilà: Reiterar tota la bona exposició que ha fet el regidor, per tant, donem
suport a tota aquesta presentació i creiem important, sempre que sigui possible, donar
suport a iniciatives populars de la nostra comunitat, en suport de la nostra llengua.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: Els senyors Fernandez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza
i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, Pujol. Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC) i els senyors Genover  i Menor
(Entesa), Total disset vots a favor.
Vots en contra: La senyora Galiana, el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC),
total tres vots en contra.
Abstencions: Cap.

33.- INFORMES.- 

No n'hi ha hagut.

34.- PRECS I PREGUNTES.- 

Intervé el senyor Guerra manifestant que en realitat no té ni un prec ni una pregunta,
és voler fer un reconeixement, després de l'edició número 48 de les Havaneres, que
aquest any ha estat prou conflictiva,  tant a l'Àrea de Serveis com a la Policia, per
l'esforç que han realitzat, que normalment ja és complex i que aquest any encara més.
I després, sí que tinc una pregunta pel senyor Rangel. El fet de les inundacions al
carrer  de la Colina del  Sol,  a veure si  d'una vegada podem saber d'on ve aquest
clavegueram per poder-ho arreglar atès que ha tornat a inundar-se el final del clos
Sureda.

- senyora Galiana: Nosaltres voldríem saber com estava el tema dels camins de ronda,
pel que fa a la petició que s'havia fet que fos Patrimoni Mundial de la Unesco, tant els
camins de ronda com tot el paisatge de la Costa Brava. Ens consta que hi va haver
una reunió, si ens poguessin explicar una mica com està aquest tema.

- senyor Rangel: penso que es va explicar àmpliament a la Comissió Informativa. A la
propera comissió informativa ho tornarem a explicar.

- senyora Galiana: No em consta a l'acta de la Comissió Informativa que s'expliqués
res d'això.

- senyor Rangel: Pot demanar-ho a la resta de membres que hi havia a la Comissió,
que aquest regidor ho va explicar abastament la situació de les reunions que hi havien
hagut, el procediment que s'havia seguit i el calendari que s'havia muntat en relació a
aquest tema en relació a la proposta que ens feien els Amics de la Unesco.
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- senyora Galiana: I resumint, per saber com està el tema, perquè si no consta a l'acta
i no es va venir a la reunió, no pot explicar, fins i tot pels oients, com està aquesta
situació?.

- senyor alcalde: Contestarem en el proper plenari, però en qualsevol cas si això es va
parlar a la Comissió Informativa d'Urbanisme hauria de constar a l'acta, en tot cas li
farem tota la cronologia dels fets.

- senyor Menor: Un prec en el sentit que potser seria hora de replantejar-se la situació
de la plaça del Priorat de Santa Anna per aparcament de vehicles, sobretot els matins i
sobretot a l'estiu. Pensem que ha canviat la situació amb els aparcaments de la plaça
de Can Mario  i  del  Casal,  i  penso que  l'aparcament  d'aquella  plaça  és  una mica
complicat per la circulació i per les maniobres dels vehicles de càrrega i descàrrega, i a
més perquè provoca una acumulació de vehicles que van a buscar una d'aquestes 20
places que hi ha, provoca una excessiva circulació en dos carrers molt conflictius de
vianants, el carrer de la Tarongeta i el carrer Raval Superior, que cap dels dos està
preparat  per  aquesta circulació,  no només pels vianants sinó també pels veïns.  El
carrer de la Tarongeta es va fent estret fins que arriba al mercat i els veïns han de
treure el nas, literalment, per veure si algun vehicles passa amb el mirall a prop de les
cases. Pensem que ubicar allà una càrrega i descàrrega al matí seria el més idoni. 
Penso que també caldria replantejar-se l'ús que s'està fent ara del carrer Pi i Margall
perquè penso que és conflictiu, i parlo en primera persona i per experiència. Fa un
parell  de setmanes,  estant  al  Museu del  Suro,  hi  havia tres camions al  carrer Pi  i
margall, amb càrrega i descàrrega, i diversos vehicles entremig, un cotxe que pretenia
agafa el semàfor en verd em va tocar el braç quan estava allà esperant davant del
Museu del Suro. És molt perillós, perquè a més, donat que hi ha camions i vehicles,
que passin persones per un costat o l'altre o obrin portes per a càrrega i descàrrega, al
mig dels vehicles que pugen per agafar el semàfor, s'ho haurien de replantejar perquè
és un factor de risc important.
Un altre prec en referència al carrer Torres Jonama. És l'artèria principal d'accés a
Palafrugell, per no dir l'única, i ja fa molts anys que es critica a diferents governs que
han governat, el fet que és un carrer que queda col·lapsat, i això ho han reflectit tots
els  informes  interns  i  externs,  en  què,  precisament  l'aparcament  en  aquell  carrer
provoca això. Hem vist habitualment que para un cotxe per aparcar i a vegades s'està
cinc minuts esperant que l'altre surti per ell poder aparcar. Pensem-ho i s'hauria de
mirar de fer uns usos diferents. Hi ha molts informes.

- senyor alcalde: Són dos precs però aquests dos problemes que vostè planteja, tots
dos  estan al  Pla  de  Mobilitat.  La  del  Priorat  Santa  Anna,  parla  de  què el  Pla  de
Mobilitat aprovat per aquest Consistori per una gran majoria, amb el Pacte Local de
Mobilitat. El Priorat de Santa Anna parla que a l'any 2015 s'encarregarà un estudi, no
només urbanístic sinó també participatiu, per decidir que és el que es fa en aquesta
plaça, òbviament aquí hi han hagut discrepàncies també entre els diferents govern. I
pel que fa al tema del carrer Torres Jonama, el propi Pla Local de Mobilitat, parla que
una part de les places de zona blava de la dreta s'eliminen, el que passa és que el
projecte estava en el Pla d'Obres i Serveis de 2014 i ens ho han passat al 2015 o
2016, però el govern ja té clar que s'han d'eliminar una part de les zones blaves i això
està dins del Pla de Mobilitat. Són dos punts que tenim controlats i caldrà l'execució.
Compartim la preocupació per aquesta problemàtica.
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- senyor Menor: Parlo de la preocupació també del perill pels usuaris i vianants.
També tinc una pregunta. Aquí tinc el llibre del registre d'entrades, i hi ha una sèrie
d'instàncies  on  es  parla  del  tema  de  comunicació  per  apartaments  turístics,  això
correspon a una regularització o és que de motu propi han fet aquestes sol.licituds?.

- senyor alcalde: Hi ha la Llei de Turisme va regular el que s'anomena l'habitatge d'ús
turístic i  això obliga que tots aquests propietaris que tinguin habitatges s'ús turístic,
hagin de fer un tràmit de comunicació, i aquí el que fem és processar aquestes dades i
enviar-ho a la generalitat. Per tant, això ve regulat per Llei i estem fent a mesura que
les nostres possibilitats ens ho permeten, en aquest cas estem a dia de tramitació però
no estem al dia dels apartaments d'ús turístic que hi ha al mercat. És una obligació
legal,  per  intentar  tenir,  primer  un  cens actualitzat  i  lluitar  una  mica també contra
l'economia submergida que hi ha en aquest sector.

- senyor Genover: Un prec, continuant amb el trànsit. Com està la càmera que s'havia
parlat d'instal.lar al carrer de la Concòrdia? 

- senyor Pujol: S'està negociant amb l'empresa que té la concessió de les càmeres. 

-  senyor Genover:  El  mes passat parlàvem de les finques que es volien alienar al
carrer mas Gras. Tenim algú que hi estigui interessat?.

-  senyor  alcalde:  Sí,  estem ja  en  la  fase  d'adjudicació  a  uns  interessats,  i  estem
acabant de perfilar a veure si es pot adjudicar a la propera Junta de Govern Local.
Penso que vostè va demanar un informe sobre el tema i ja se li ha entregat.

- senyora Farrarons: En referència a la Julivia, volia demanar si ja tenen una primera
valoració, tenint en compte que ha sigut un mes de juliol atípic i que la climatologia no
ens ha ajudat gens.
Per  altra  banda  transmetre  un  suggeriment  que  ha  fer  varia  gent,  respecte  a  la
diferència  de  la  Julivia  amb  el  Ramonet,  que  és  el  que  hi  havia  fins  ara,  és  la
freqüència de pas. La freqüència de pas del Ramonet feia que es fes publicitat per ell
sol, i hi ha usuaris de troben que la Julivia només passa unes quantes vegades al dia i
que no està prou clar el que és, que potser caldria incorporar la terminologia de Bus
Turístic a les parades i  al  propi autobús, perquè el  visitant ocasional, el visitant de
segona residència, no li queda prou clar que és un servei que pot ser interessant per
ell. A les parades tampoc hi posa la freqüència de pas teòrica, em sembla que només
estan retolades amb el transport públic de la Generalitat, per tant, de cares a qui no
sap de que va, la parada en sí ja no comunica res especial. 

- senyor Gómez: com molt bé ha dit la regidora, és un servei nou i nosaltres ja teníem
molt clar que hi hauria coses per polir. Es va intentar treballar molt i estar-hi molt a
sobre per arribar amb el producte el màxim de ben treballat perquè aquests detalls no
passessin, però és evident que hi ha coses que s'hauran de millorar, i d'això, com es
pot imaginar, n'érem conscients fins i tot abans de començar perquè era una producte
molt i molt complex. Dit això i respecte el tema de les xifres, de com està anant el
servei, li contestaré que està anant com la temporada, per tant, n'esperàvem més, tot i
que les  xifres  tampoc són dolentes.  Hi  ha una evolució  prou  positiva,  tinguem en
compte que nosaltres ja vàrem sortir amb un pressupost que ens permetia cobrir el
Julivia sense ni tant sols vendre un sol tiquet, per tant, tot el que es facturi i es faci,
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anirà en detriment d'aquest cos, i la nostra voluntat era aconseguir que el cost fos zero
o que quedés reportat, diners per poder-los reinvertir.
Sí que vull deixar molt clar que independentment, i  ens queda el mes d'agost, que
realment  és  quan  creiem que  funcionarà  millor,  igual  que  la  temporada,  que  tots
estarem molt més satisfets, que evidentment hi haurà una revisió de com ha anat tot
l'estiu, una anàlisi que fem sempre i no pot ser d'altra manera, de quines són aquelles
coses que s'han de millorar. Coincideixo amb el fet que la freqüència de pas s'hauria
de  millorar,  hi  estem  d'acord,  però  també  és  veritat  que  era  una  prova  que  ens
obligava a anar amb un sol autobús perquè tampoc sabíem com aniria i quina resposta
tindria. Per tant, era molt més prudent començar amb un sol autobús i no llençar-nos
directament, perquè això implicaria o reduir trajecte o en tot cas, tenir més autobusos
en  circulació,  i  per  tant,  es  va  creure  adient  començar  aquest  any  i  valorar  la
possibilitat d'anar augmentant freqüències. Però bé, independentment d'això, ja li puc
avançar que la valoració és positiva a hores d'ara i per tant penso que hi ha d'haver
una aposta política,  que almenys per  part  nostra  hi  serà,  però els  que entrin més
endavant  també hi  creguin igual,  crec  que és un producte a millorar  i  a  potenciar
perquè té un potencial important i no té ni punt de comparació amb el servei que podia
donar el Ramonet.

- senyora Farrarons: Només un aclariment. No li estava dient que havia de tenir més
freqüència sinó que s'havia de suplir amb més informació l'espai entre pas i pas, que
potser fins i tot caldria indicar l'hora de pas per les parades.
Des d'Esquerra sempre hem recolzat aquesta iniciativa i esperem que duri molts anys
i som conscients que les coses s'han d'anar fent poc a poc.

- senyor Vilà: Coneixem el tarannà dels firaires però penso que hauríem de treballar a
un any vista per millorar la imatge de campament irregular un cop han finalitzat les
parades, perquè la gent, per pròpia iniciativa pugui marxar abans i no donar aquesta
imatge. Potser tipus contracte o tipus autorització d'ocupació de les caravanes, que ha
d'anar diferent a l'ocupació de la pròpia atracció. Entenem que té la seva dificultat,
però almenys la situació que s'ha donat aquest any que hi han estat més o han ocupat
més espai, intentar que no passi l'any vinent.

I no havent-hi cap més assumpte per tractar s’aixeca la sessió essent dos quarts de
deu del vespre. En dono fe.

Diligència: Aquesta acta ha estat aprovada sense esmenes pel Ple del dia XXX.
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